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_ Police Department while picketing at the Trade Mart, Dallas, 

  

bu 69-63. | tg 
In this regard the Bureau may desire to remove the . © 

enclosure page from those copies of this report that are . 

disseminated to agencies other than the President's Commission. 

LEADS 

All leads in this case have been set forth by tele- 

type or airtel and are not being restated herein. — , 

NEW ORLEANS AND SAN _ANTONIOs (INFORMATION) 

One copy of this report is being furnished each of the 

New Orleans and San Antonio Offices for information in view of 

the extensive investigation conducted in those Divisions. 

ADMINISTRATIVE: . 

Dae 

siey Seer ee 
Se ONE Te OA OME PG ee PEE ORe   

The BOB JOINER referred to by GLOVER BEE BELLAH on 

page 45 of instant report is identical with BOBBY SAVELLE JOINER, 

President of the Indignant White Citizens Council, Grand Prairie, §— 

Texas (Dallas file 157-269). JOINER was arrested by the Dallas; 

° -Be a : ; 
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Texas, on November 22, 1963.. He was released on “November 27, 
1963. . . ~ 

The tndivigeat who requested his identit: be ‘protected 
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. The identities of the sources on pages 95 and 96, 
' described above, are being protected due to the highly confi-. 

dential nature of the information furnished by them. 

The individual who requested his identit    

    

a 28 otected e 

The confidential source_abrcead mentioned on pagss 136 

        

i and 137 of instant report is the \Eegat, Rome, Italy.] ts : 

The source of the anee 2 pages 159 to 

163 of instant report. is Bez 5 ee 2 = ue Garland, .. 
Texas, who made the information availab Oo SA ROBERT C. LISH. ; 

-C- . . oo 
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--" geparate caze captioned “LEE HARVEY CEWALD, aka.y INTERNAL 

eg mation concerning OSWALD and/or his connection with the 

  

    

  

a The confidential sources “referred to on page 188 of 
instant xyeport are Pnonys mous sources of the Detroit Office)”     

  

      

    

    

      
The confidential acurce abroad ref fered to on page 

197A A ts [tes , Bonn, Seewrtd Poh tne 
Sw Meh: oo ten fee 

In connection with this report it ‘should be borne ‘tn 
mind that the Dallas Office has a separate case in connection - 
with the shooting cf LEE HARVEY OSWALD, captioned “JACK L. RUBY, 
aka.s; LEE HARVEY CSWALD, aka. (Deceased) - ViCTIM» CR. Dallas 
file 44-1639, Bureau file 44~24016. - 

  

. Ite is also pointed Out that the Dallas G££ice has a 

    

SECURITY - RUSSIA = CYUFA°, Dallas file 190-16461, Bureau file — 

105-82555. WNunerous ccronnications hava bean received bearing 
.the assassination capticn (inatant case) which centain infor- >. 

    

assassination and such ccaminications are baing filed and re- — 
ported in the casa fearing the CSWALD caption. For the most 
part, misceilanecus allegations baaring on the 2ssassination are 
_veportad in inatsot case and all c¢thers in the LEE BARVEY CSWALD 
case. All information parteaining to itene rE avidence in con-. 
nection with the arsassination rel2tai te CSWAID in any way are 

being reported und+e the LEE BARVEY OSHALD caption. gst 

    

   “ The overlap in ths pertod of thia reperk with that o£. 
previous reports in this meatier via occasions? by the fact that. 
material with reapest to certsta allegatizas wia withheld until = 
such time as the cimplare resclvinz «€ the gacticuiar allegation 
could be included in ona capert. The contents of this report 
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- DL 89-43 *    merely reflect those allegations Which, in the opinion of the Dallas Office, have been resolved completely. Numerous other allegations are under investigation or the Dallas Office is awaiting receipt of appropriate FD~302's and inserts and, upon receipt of same, another report will be submitted in in- stant case. 
, 

| No T symbols were used in instant report but where it « - was necessary to conceal the identity of the source of the in- formation in the details, such source is identified as reflected above. : Lo, . ° : 

In some instances FD-302's and inserts contained in this report may bear file number 100-10461, which was occasioned by the fact that such FD-302's or inserts at the time of Preparation were considered for the LEE HARVEY OSWALD file but later determined to more appropriately belong in instant case. 

: Where investigation has previously been reported in connection with a particular allegation mentioned in this re- port, the identity of the report where such other investigation is reflected is set forth. ; 

* No local dissemination of this report is being made pending receipt of instructions from the Bureau to the effect that such report may be disseminated to the uv. s. Secret Service at Dallas. , . . 

It is suggested that in view of the fact that con- siderable information is set forth re other persons who have made threatening remarks or statements, that the Bureau may desire to disseminate a copy of this report on a national level to the U. S. Secret Service headquarters, Washington, D. Cc. 
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Exhibit Number 

PE 89-43) 

"°° | Bnelosed for the President’ 
following-described exhibits, 

results of investiga 

conroeNmaAL 

TO PRESIDENTS COMMISSIONS 

: Description oo 

  

    
D-127 (9-492) 

x a tract occa enema aennaemene enetlie ce ee 

Letter’ on Bureau of 
Prisons Form Bo. 70 
Gated November 23, 
1963, to Warden 
L. P. GOLLAHER, Pederal 
Correctional Insti- 
tution, Seagoville, 
Texas 

Envelope postmarked 
"BALTIMORE, MD. 21 
JAN 1964 11330 Am*. 
bearing hand printed 
address “TATLER 
PUBLISHING CO. 647 
NATIONAL PRESS Bldg 
WASHINGTON 4, DC" and 
accompanying hand 
Printed note on slip 
of paper 

- Vv: - 
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8 Commission are the: we LT 

together with information as- to 8. |. 
tion concerning such exhibits oe 

Where Results Of oo 

invest igation -Reported 
oot 

. - 

20 to 22 

Instant report, pages 
23 to 25 

Instant report, pages” . 
232 and 233 
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Instant report pages oo
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- Gharocten MISCELLANEOUS - INFORMATION CONCERNING 

Synopsta 

During course of captioned investigation, numerous allegations 
have been received concerning persons other than the alleged 
assassin, LEE HARVEY OSWALD, and investigation has been con- 

' ducted in each instance in an effort to resolve such alle- 
gations. — _ 

* 4
 

- — “eee. | re ee Classifiedby 2O4O cs 
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DETAILS 

This report contains the results of investigation 
concerning allegations made against numerous persons other than 
the alleged assassin of President JOHN FITZGERALD KENNEDY, LEE 
HARVEY OSWALD. . 
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For the most part the allegations reflected herein — 3 oS 
do not pertain to LEE HARVEY OSWALD, , “ tte 
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ALLEGED) FBI_REPORT MADE AVAILABLE_. 
TO RADIO STATION KFML, DENVER, COLORADO 

  

 



  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

_ TD-302 (Rev. 1-25-60) | “SHEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION 7 popu a ees 7 
Pe Oke TY ov. Dieses) RAPES Gbe es. 

Le bowee J SSE AES" Derg - February 11, 1964 - - | meee BO Sh”, pe ee beeen fo nn ie ne le ee ene cee ec al ae 

re Mr, T¥6' conver, Manager KRadio Station KEML, 290 i mate eke ease Bh Oe being interviewed on another ©. i matter, advised that dertig the first week of January, 1964, i @ man whose nane he never possessed had arranged a meeting . _. 1 with him|at Denver in erder to furnish information from an. pe alleged FBI report on the assassination of President JOHN F, ; KENNEDY. | Mr. O'CONNER stated at this time that it was his . : recollection that the material in the possession of this man ; was stamped "Classified." . tO 

: wo SM me oo —_ _ Oe ee ae’ we ween _ — . 

i Safed claw ~ 7 - . . 

po. Yr. 

| . 
fm ee ole meme mine fee ~- we ee ~- - me Be eee eee a we 

. es - 

By . = . 

i 
| 

| 

| on __ 2/4/64 | ., Denver, Colorado File #___ Denver 89-41 

by SA RICHARD N. THOMAS: ed | dete dictored 2/7/64 
This document contains neither recommendations not Conclusions of the FBI. ft ts the property of the FBI and ts loaned te your agency; it and ite contents are not to be distributed outside your agency. 

— . _ - | 7 
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FD-302 (Rew. 1-25-40) jem BUREAU OF INVESTIGATION (TT ae TS 

*    ~~ Tl et ee ee, ee ee 

  

fe ef ese Bete. February 11, 1964 7 Tm we PD et bar ee nese   

_ Filmore Street, Denver, advised that on an unrecalled date ore! -between the Christmas and New Yeors helidays, he received a phone — call at Radio Station FFM. from 4 man who informed him that he | 
had information which he considered urgent and newsworthy and 2 
which he wanted to furnish to Mr. O'CONNER, O'CONNER stated 
that at the man's instructions, he went to a small coffee shop a 

- located on South Broadway across from the Montgomery Ward Departe- 
/ Ment Store on that same afternoon. On arrival at the coffee me 
shop, he was met by two men, one of whom did all the talking,  .° 

  

<7" | Me, TIM O'CONNER, Manager, Radio Station KFML, 290 | 

  
t..... and the other of wict had very little to say. O'CONNER advised 

that neither of these men would furnish their names and the spokes= 
man for the two stated thet he was in possession cf information _ . 
which he was afraid would not be made available to the publie = = .>. 

_ unless he took this actien. He said the man thereupon showed , 
him four or five pages of mimecgraphed material, the first page 
of which bore the headirg "Ihe following is a report of the 
Federal Bureau of Investigation.” Mr. O'CONNER stated that the 
page also| had the nctatinn "Classified" stamped on it within a 
black border. Mr. O' CONNER stated that no degree of classifi- 
cation ves listed on this page and that the word "Classified" 
was all that appeared thereon, He described the mimeographed 
pages as being in kis opinion a copy of another copy and stated 
that the words were barely legible and the condition of the 
pages thenselves as being very poor. He also stated that it a 
leoked to| hix like a church cr schocl bulletin and that the ------ -~ 
grade of the paper azpeared ta be very inferior. ys 

Mr. O'CONNER stated that a perusal by him of the con- °° —- 
‘¢, tents of these pages disclosed that it was merely a recount of ~~ ~~ 

the events of the assassination of the President of the United - 
States, JOHN F, KENNEDY, which appeared in many newspapers. He 
said the only infermation which had not been public knowledge 
up to this time was a short paragraph claiming that the assassination 
of the President had been planned and executed by the Ta Cosa. 
Nostra" and that LEE HARVEY OSWALD had been paid by the “Cosa — 
Nostra“ to carry out the assassination of the President. O'CONNER 
  

on 2/5/68 Penver, Colorado File # Denver 89-41 
  

  

ot 

by SA RAYMOND J. FOX:cd u Dote dictated ____ 2/7/64 
This document contains neither recommendations for conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and ta toaned te your agency; 1: cad its lcontenta are not to be distributed outaide your agency. 
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said that this material also indicated that JACK RUBY was a oe Beso . "soldier" of the "Cisa Nostra" and had been instructed to do Ota away with CSWALD afrer the assassination, ~ oe 

oo O'CONNER advised that since the news content of this ~~ material was nct substantiated by any fects and in his opinion did not seem real to him, he told the two men that he was not bgt ee interested in putting this informstion out over the air, He 7 wee “~~~ said that his relucranse te handle this information was further | strengthened by the fact that they did net furnish their names a, OF Suppert the content of the material by any factual source, Deets 

~~" Mr. O'CONNER advised that neither of these men claimed to be associated with the FET n-r did they furnish any credentials Be, to support any association with any Government agency. He . i recalled that the spokesman fer the two inferred that he had ~ access to classified material and that he “get this out of the top secret classified file," .   The fermat cf the first page of the ueual report of | the FBI was described to Mr. O'GONNER whe stated that the -- - | ' collection of pages shown to him by the unknewn man was not ~~~ <----—. similar in ary respect te an FRI tTepert. He said the first - __ page of the pages shown to him contained nothing other than the... introductory paragrash alleging that it is a report of the | _...: Federal Bureau of Investigation, immediately followed by the ye subject matter, __ . . a - ree rene Eo am aes ae tame ome hm Ma oe ee gen te eee CS cme ithe ae ee te ne ee 
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Mr. O'CONNER stated that he did not observe either of these individuals in or near an automobile and that he has not been recontacted by either since this initial contact. He was unable to furnish any informaticn which would be helpful in identifying either of these persons. He described these men | _ as followa: CO Ce mo 
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No. 1, whs was the ep-keaman: 

Race — 
Sex | 
Age 
Height 
Wetght - 
Eves 
Hair 

No. 22 

Race 
Sex 
Age 
Height 
Weight 
Characteristics | 

Characteristics 

Male 
45 = 49. 
6*2" . 

195 pcunds 
Unctserved 
Gray, distinguished lecsking 
Wore glasseq | 

White 
Male 
45 
&! 

120 pounds 
No glasses cr distinguishing 

White = - - 
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aan noe , The fallowirg fovestigation was conducted by SA RAYMOND - J. FOX at Denver, Colcrads, on February 17, 19642 

: The following offictals of radio and televisfon stations in the Denvet area were interviewed in an effort to identify - any individuals who may have cf£fered information te these news 

President JOHN F, KENNEDY. Each was specifically questioned concerning any alleged FSI repert being offered for news reporte - 
ing: | tes oe ‘ . . . “ . as a ad . eo 

BRLS Ss      
   

  
ration KEI 

i LORY Kacnney S*rert: DERVEL, Clo.    

  

Wey s 

. ” ish Speer Bontevard: Denye? Colo. 
  

  

  

  

      

  

  

media regarding LEE RARYVEY OSWALD and/or the assassination of + aid 
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is , . RALP:X RANE ESI? Ntca Fre<fdeat and an 
i — Baer Do At ye oa. — 

; : 6 JO44 Phere Dearuee Cela . 0-2 fee o 

Josey JEU News Direster 
Sf =tisn kere 

2 - 5 aj] Ge ofley Colo. Le . : 

A . Fach ef the above etated he had received no offer by : anyone of a so called repert of the Federal Bureau of Investi« : gation regarding LEE HARVZY OSWALD or the assassination of |. President JOHN F, FENSEUY, . , a ; 
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Belmcont,._Massachusetts. 

  

  

‘On January 23, 1964, an anonymous note postmarked 
January 23, 1964, at Dallas, Texas, was receivva by the Dallas 
Office of the FBI. This note enclosed sixteen stickers each 
‘containing the words, "Communism Killed Kennedy." These six— | 
teen stickers were part of a sheat containing seventy-six 
stickers and a notation at the bottom of the stickers stated 
that, "These sheets are available at one dollar for 12 sheets | 
(912 stickers), postpaid, from AMERICAN OPINION, Belmont, = 
Massachusetts, 02178." . 

The sacaymous note read as follows: 

“A relative has been using these ca the 
letters they write. The sticker is put 
in the lower left hand corner of the en- 
velope., Yesterday she sent us a sheet 
of them, The other half sheet I'm sending 
the Postal Inspector.” . 

Files cf tha Dalles Office of the FBI reflect that 
in 1959 ROBERT_H..WAWELCH,JR., was editor anda director_of_ 
the publication, | “Americaa Opinica," which hs irregularly pub- 
lisked, issuss of which had in the past contained anti-Communist 
articles. 
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Ps Mrs. HARVEY McKGAMPBELL, IR, Drees denn furnished the following information: — ees, Teggs 
“Ste 

Oa ad mamas s EMMETT ANDERSON, age approximately 42 - 43 years, ‘prior to the election of President JOHN FITZGERALD KENNEDY, © had stated in conversation with Mr. & Mrs. CAMPBELL and others/ whose identities were not recalled by Mrs, CAMPBELL, that ANDERSON believed that JOHN FITZGERALD KENNEDY would be elected President of the United States in the coming election and that LYNDON B. JOHNSON would be elected Vice President, that Presiden KENNEDY would later be assassinated, and Vice President JOHNSON would f111 President KENNEDY's unexpired term as President of ,/ the United States, i a, - 

  

   

  

So Mrs. CAMPBELL state 
EMMETT ANDERSON has been Ee as is 
According to Mrs. CAMPBELL, N is a native of Marshall, re exas, where his mother, known to Mrs. CAMPBELL only as/Mrs./2t.0 0S NDERSON, lives on Highway 80. EMMETT ANDERSON attende Mare. | 
Shall, Texas, High School, graduated from Southern Methodist 
University, and later practiced law in Dallas, Texas. He\sub- . “sequently built a guest ranch known as Peppermint Valley Ghest 
Ranch, on Alpine Road, twelve miles north of Longview, Texa mo where Mrs, CAMPBELL's husband was engaged by ANDERSON to build ‘ a swimming pool, __ . gp 4205 Uceror gt Op ere: 

Mrs. CAMPBELL recalls that ANDERSON had a house-"~~ 
traller parked near Peppermint Valley Guest Ranch and had - several revolvers concealed "all over" the housetrailer, 
ANDERSON operated a 1963 Lincoln convertible and on one ote 
casion displayed a revolver to Mrs, CAMPBELL, which was cone 
cealed in his automobile. oe 

          
     

oo _ | Mrs. CAMPBELL described EMMETT ANDERSON as a white male, 42 - 43, divorced, 6'1"-2", and blond hair. 

  

    

e, 2 

On 12/11/63 __., Dallas, Texas File # 89-43 

by GEORGE Ty BEE was Ee Date dictated _3/5/ 5 (64 . an 

This document contains neither recommendations nor concluetons of the FBI. It ts the property of the FBI and is loaned to your agency; it and ite contente are nat to be distributed outside your agency. 

  

     



   
i. DL 89-43 - mo 

At Marshall, Texas 

  On March 16, 1964, Chief of Police W. S<XALLEN, Marshall, | Texas, advised that EMMETTE ANDERSON is a native of Marshail and is 
2 the son of Mrs. BETTY ANDERSON who lives at 3305 Victory Drive, . 
a Marshall, Texas. He lives alone in a trailer house behind the home —_ - o£ his mother. His sister is the wife of_0. HXCLARK who is President/_)4 

of the First National Bank of Marshall. ANDERSON is not know to have . 
held any type employment and is considered by most people: to be a oS 
mental case. ANDERSON inherited money from his aunt and according .. to most reports has wasted mst of his money.7~ , Ws a 

wt Od March 16, 1964, [Mes. LAURAXSGOTT,] Retail Merchants. '“" Association, advised her files xeflect EMME - ANDERSON, Jr.; 
3305 Victory Drive, 1s self-employed as an attorney. He was also 
listed as a partner in the Crestwood ‘Subdivisjon on Lake of the 
Pines in August, 1962; is divorced from PATSY ‘ANDERSON, and is 41 
years of age. The file reflects he formerly operated the Peppermint 
Guest Ranch at Hallsville, Texas, which opened in June, 1960. His 
credit is good. 

_e
as
nr
ta
ee
on
am
n 

Mi
ce

 
E
R
R
A
T
A
 

ES
 B
E
G
E
T
 

EE
E,
 

a
h
s
 

Sp
ee
 

. 

A
T
R
I
O
S
 es
? 
S
L
 

ee
e 

na
e 

t
e
n
g
o
 

nm
e 
ar
te
 

pikeies..Eninre rh Wate! 
, FF Mt hoy S 

ae, 

wee “73. y) phe if AT OB ol. 7 R
a
r
e
 

Te
 

te
a 

ee ee cen - 

T
S
A
R
 

AE
E 
FE
T,
 
EP

R 
E
D
R
s
 

os
 J

 a
n
e
m
o
n
e
 

ts
un
eo
 

T
E
R
T
 

: 
Fi
t 

oe
 

12 
E 

. . 

F mony Ln galego Ke Mee ee Sig Oe oe: Mest “pte” te Pty ee Le Bee ed 9D ys: at 
ae’ ne Fae Aye A Sere en Gn ore - x tee = ee Tw TD Eeerise Be geome    



An 
r
R
 

TE 
EN

E 
E
N
 
R
E
 

So
ne
 t

re
e 

  

FD-302 (Rew. 33-59) SZEDERAL BUREAU OF INVESTIGAT ») oe 

  

Dey Date __ 3/19/64 or 

ease tiny . ao Lh ttns, 7665. . Mr. EMMETTE MURRAY\ANDERSON, 3305. Victory Drive; advised he is also known as "Baron’XANDERSON which is his trade name. He said however he honestly believes he is descended from royalty in Germany and would be legally entitled to this title. - — - _ Laurier PeArte wet fate Mi | ae ANDERSON advised he graduated from law school at Southern ly, Methodist University in 1943 and for the next three years was a member —— of the law firm of Henry Strasburger in Dallas, Texas. Although he ; considers himself to be a mathematical genius, he realized he had no talent in the legal field and since then has practiced law only inter- mittently and without fee. i + a }- ” ee WARP MF NIT a 
ne ANDERSON continued that at the present time he is engaged in the buying and selling of stock on the stock exchanges, is 

interested in various land development projects, occasionally sells real estate, and has income from his as well as inherited business . properties. 

He continued that he recalls that just before the general elections of 1960, while he was operating the Peppermint Guest Ranch 
near Hallsville, Texas, he made the remarks that he expected JOHN 
FITZGERALD KENNEDY to be elected President, but that he also expected KENNEDY to be assassinated and that LYNDON B. JOHNSON would fill 
the unexpired term. He had no reason to believe this would happen, but said it mostly as an offhand comment. He described himself as 
a liberal Republican, a champion of the underdog, and this had some- 
thing to do with the comment he made. He explained he was of the 
opinion that no Catholic, or for that matter, anyone of a mindrity 

| 8roup or minority race, would be able to live through a four-year 
“term as President of the United States, and this is what he had in 
mind when he made the above coument. ° 

Mr. ANDERSON continued that he actually had no information: 
whatsoever that anyone had any intention of assassinating President. 

  

on 3/16/64 —4,_—“ Marshall, Texas Fite # DE 89-43 = File # | ROBERT J. STEVENS and 
by Special Agent C. RAY HALL: vm [3 — vote dictared 3/18/64 a 

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned te Your agency; it and ite contenta are Bot te be distributed outside your agency. 
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RE: XsNONYMOUS. LETTER_SDDRESSED 
TO_MR, ED MONTGOMERY, SAN 
FRANCISCO_EXAMINER, SAN. 

[FRANCISCO, CALIFORNIA 
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    SF. 89-58 . | ve WEF OU Pir) ee ages 
Lo re Tee. : 

. - Phere is set forth below a verbatim cooy of a four | page anonymous handwritten letter addressed to Mr,_ED. 28d be 
“SMONTGOMERY, care of "San Francisco Examiner", San Francisco, -~ California. J - Oe ae greene ww iad ween PON oe he ee gates met 7” 

oe , This anonymous letter was made available by Mr. 0% Bo MONTGOMERY, a feature reporter for the "San Francisco i : Examiner" to Special Agent in Charge CURTIS 0. LYNUM on 
March 6, 1964, and relates to the anonymous writer's suspicicns "~- 
as to a person in Las Vegas who might have had something 
to do with President KENNEDY's assassination, - 

: The anonymous letter has been searched through the ..” 
Anonymous Letter File in the FBI Laboratory on March 11, 1964, 
without effecting an identification. ‘ uo 

"Dear Ed Montgomery 

“I am writing to you in the strictest confidence. 
I am afraid to tell anyone else and yet I think I 
should, and its been bothering me since the assassin- 
ation of President Kennedy. If I don't tell someone 
I'll burst or explode. I wish you would check into 
this or forward this letter on to Bobby Kennedv . 
One thing I want you to !mew that is the trutsh I vouldn:t 
dare make anything up - but it may mean nothing at 

. all if checked out. One thing, I'm sure it should 
f : be checed into and I have the strongest feeling I 

am right. The only thing I wouldn't dare get involved. 
_I am a mother and a grandmother and I've too much to 
lose, : ! wo —_ Fr. Sohne mer mas mentee mae ew mene 

fete feels; 
“We were in Las Vegas: the last part of Sept._ 

a 1963 - I think it waS Sept. 27 - at the Dunes. ile 
re i. were sitting An a booth in the restaurant. - At a 
7 table nearby] via oupdp &.their son and the 

manager of the punes hast eting with them. This 
fellow kept"getting paged to the phone. I think 
his nae was fSchaefer. - I remembered it for a long 
time after ‘and then it slipped my mind. It was 
long distancé® calls from Chicago and even Dallas. 
Now he answered the phone in the booth directly in 
back of where I was sitting. I couldn't helny but 
hear his conversation and he said ‘Oh’ that is great -- 
Boy that-:s wonderful -- Right in the window.' He ; ~ 
kept repeating ~ ‘Wonderful’ ‘Great’ and so on - ‘you/re. 
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JeM/1¢ Los Vv. Pe oe eS O eG 

right, ne wont suspect a thing.’ Then the manager |. 
of the Dunes moved over to the booth and this guy 2 0s 
told him - ‘it's all set up - we'll have the marade 28... 
and the wedding right in the front window. (At oe 
this time I thought they were planning some big 
pudlicity stunt or something) - He was picturing: 
where the girls would stand - then he'd make 
corrections about where so & so would stand ~ all 
innocent enough conversation, Except when he said | 
‘the guy will be standing right there - and he wont —: 
know a thing - oh this is great, it's better than’ — 
I expected." and he laughed and was so pleased - 
then he said ‘that'll take care of him ~ He's a aaa 
perfect for the part, and he wont suspect a thing.’ . _s ; 
Then they laughed again. Then he said - that tales 2 OME 
care of both of them. Perfect time, perfect snot - 
and for the whole world to’see.: (Now at this time 
I thought they were planning something to get rid ~~ 
of someone or ridicule him). He said again ~ we'll 
be rid of both of them. ~ I wish I could remember 
the exact words - I wish I had listened more closely 
because I suspected them of something Sinister - and 
I made a mental note to remember to read the pavers 
and see if someone got married in the Dunes window 
during a parade - and to keep watching TV programs 
to see if it were going to be televised - From their 
conversation - they were putting something over on 
some guy and it's strange to say I had the feeling 
they were going to kill him. I turned around and 
looked at him, and he looked at me so funny - like 

. - he wondered if I was listening - he gave me such e bee, 
wr wesrawssen- = Jook I was a little afraid - so I started talcing. —...0 2. 

about the hot weather or something to my husband : 
so then he ignored me Put he kept saying - “Great 
and for the whole world to see". Now back at their 
table they were talking about a trip they were 

"s .T making to Mexico. They were leaving from there & 
. going to Mexico. His wife asked, ' is it cold at 

night, should I wear a mink & so on.’ As we left, 
he was again-called to the phone. He must have had 
at least 5 long distance calls in the time were 
in the restaurant and they were plenni.e something 
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entrance -- and the girls - I couldn't figure it out. 

WF ow. 

YO
 

  

“Now Ed, I have the stroneést feeling they were -.-- -. talking about the assassination of President Kennedy... Nothing else haslmppened for the whole world to see <2." rF and I knew for days after I got back home that something was going to happen. Also the trip to Mexico ties in with Oswald's trip to Mexico, the 

  

‘last of Sept. Just too much to be coincidence... ‘It cant go wrong', he said ~- and for the 'whole -world to see’ and where they placed the guy they 
were going to get rid of - and the parade - They 
also mentioned Farm equipment - I had the idea this Schaefer was the head of some big company - | ~. International Harvester or something - but he looked 
like a thug. Anyway I was very Suspicious he was 
tied in with the Dunes in someway and I was curious 
about the Farm equipment. There was much more to 
their conversation that I heard that I wondered 
about - but as time went by, nothing happened and 
I forgot and except the things that impressed me at 
the time - and the thought I had at the time they 
were definitely getting rid of someone. . 

“Maybe in their talk, a wedding meant assassination - I remember picturing in my mind a wedding taking 
place in the window of the Dunes - as a parade vent 
by - and to advertise farm equipment - just didn't > 
fit in Especially with some poor Sap standing where 
they put him, also a big picture Standing in the — 

"Now I think 1t wouldn't hurt for someone to 
check into this ~- without the manager of the Dunes 
knowing he was being checked. Also sheck and sce 
if Schaeffer is head of International Harvester in 
Chicago or Dallas or some other state - & check him; 
without him knowing about it. He was big - Heavy 
set & Jewish - and I'm pretty sure his name was 
Schaeffer . 

"Kennedy wes making it pretty tou-sh on crime & 
corruption ~- I think if he had remained our president. 
a lot of nlaces would have been closed uo. Also - 
iticker#C>nen got 15 years - and he had a lot of 
connections in Dallas - and alzo Las Vegas is min by 
former gangsters fron Chicago - There's lots of 

17 

  

  

   oy te me a .



    

        

; SF 89-58 9... 2 Bess . 4 OPM Ar 7 

reasons to believe instead of Cuba or Conaunists “ SS 
being in back of the assassination that 1¢ is the so =. 
called Vice Lords - They had everything to gain. : 

oe A . "Anyway - I'm sure about my feelings - or 
intuition ~ And I hove somebody smart will chec!: it. 

Boo. ae I'm writing to you in hopes you will. There must 
Poe be someway of finding ovt for sure. Why not give 

, the truth serum to Ruby? Check the FBI men that let 
that happen too - Esnecially in Dallas where he . ° . 
wasn't liked in the first place -. (I mean Kennedy) _ < 
When 2 oréesident can get killed on TV - also his 
supposed assassin - there is just something very 
rotten going on - and Truth serum should be legal. _ 
If they're innocent they wouldn't be afraid to take 
it anyway. But I'm sure that those two people I . 
mentioned know all about it - and someone should 
find out. You can understand wny I can't sien my . 
nene. I haven't even told my suspiciotrs to my 
family. If Sehaeffer isn't his right name, the. 
‘manager of the Dunes Irnows it - Should be easy to 
find out - & somebody should." : 
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” "FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION 

. . . . . .: i . . . we he Dore March 19, 1964 | 

   
|. On March 18, 1964, LEONARDASHAFER, Director. of Convention Sales, Dunes. Hote:, Las egas, advised as follows; ... 
mtn ene wee a Oe tem 3, 

  

ane. 
: 
INEONIDA. wo sehe, He stated that he talks with ndly peoete Sach ee 

he does not recall any one he talked to o from the coffee shop, however, he probabl people on that date, ‘He stated that on § 

time. He stated that the only Person he knows in Dallas, = « Texas—is a Mr, ROBERT/Mic NULTY, employed by the General Electric Company, SHAFER advised that héZainot~ recall talking to any one about a parade, ‘a wedding or anything . Similar to that at any time. He advised that he receives any number of long distance calls daily from all parts of the Country in connection with his position as Director of , Convention Sales at the Dunes, SHAFER advised that he went to Chicago on or about October 12, 1963, and then flew to Mexico City for one (1) week on Gctoher 18, 1963, to attend the convention of the American Society of Travel Agents which was held in Mexico City at that time. 

  

  

  

  

On 3/18/64 ot Las Vegas, Nevada Ge File # py 55-1 

by SA M. B. PARKER/aa Dote dictated 3/19/64   

. 
3 date 

This document contains neither fecommendations nor conctusions of the FBI. it te the property of the “3s and ts logne your agency; tt end ite contents are not to be distributed outside your agency. . : 
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RE:XANONYMOUS LETTER ON BUREAU_OF PRISCNS_ 
FORM NO. 70, DATED NOVEMBER 23, 1963 
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Mr. L. .P/\|GOLLAHER, , Warden, | Federal Correctional 
Institution,. Seagoville, ‘Texas, made available’ ‘tO representa— 
tives of the Federal Bureau of Investigation an’ anoaymous letter — 
written by an unknown inmate at that institution. This letter ~~ 
is quoted as follows: toe Dae. 

"Nov. 23 - 63 

“Warden Gollaher — : — 

"You peoples have the wrong man. I know who 
shot the president cause he got out of the. 
Federal prison while back. Was all he talkted 
about. Don't want to see a wrong man condemn ed « 
for a wrong done by another, 

"I'm not going to sign this at the present cause _ 
I want to thank to be sure if I'm doing the 
right thing and live. My two friends here thank 
I should wait before I come forth. " 

Warden Gollaher stated that he had no idea who the 
author of this letter was and that the only way he knew the 

‘author's identity could be determined would be by handwriting 
comparison of all the inmates in the Federal Correctional 
Institution at Seagoville, Texas, on that date, which he stated 
would number approximately 500. 

  

89-43 11/28/63 et Seagoville, Texas File # 

by . SA's GARY 8. WILSON & RICHARD T. Date dictated __ 2/8/34 3/7 oe 
BABIDEAU/rm b: eah 

This document contains neither recommendations noe conclusions of the FBI. It ie the property of the FBI and is loaned to 
Your agency; it and ite contents are not te be distributed outside your agency. 

Soe — to 
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DL 89-43 
RPG: g3    re Anonymous. Letter _ 
wee On Bureau of: -Prissns Form Xo. 70 

Dated Noveuber 23, 1963. 

Under date of February 7, 1964, the FBI . 
Laboratory furnished the following. information congerniag 
an examination requested by ‘the Dallas Office on 
February 1, 1964: © 

Specimens received: February 4, 1964 | rr as 

Q485 Letter on Bureal, of Priscns Ferm No. 70, dated | 
11/23/63, to Warden GOLLAHER, _peginuing "You 
peoples have...." and' ending’ ".eeebefore I cone 
forth." . - 

Result of examination: 

Q485 was not identified in the Anonymous Letter 
File. Appropriate photographs will be addad to this file, 

-     
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RE: (ANONYMOUS LETTER TO BEN HENDERSON, 
DALLAS, TEX.) FROM WESTERN INDIAN” 

: ts, , ~ 
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a "If you think you can blame Rubys trouble on — en Se 

  

_ PBMON Reve assay Sfeocrat BUREAU OF wvesioarSg ve 

ga afesy6b 
(HENDERSON, attorney, 518 Davis Building, Dallas, = ~~ Texas, teleptione RI 8-3162, residence 8359 Forest Hilis nee Boulevard, Dallas, telephone DA 1-2022, advised he had, on = February 20, 1964, received through the U. S.Mails at his 7-0 office addrezs an envelope addressed to "REN HENDERSON, LAV LITE Atty., Dallas, Texas", which was postmarked Missoula, Montana, ~~ February 17, 1964. Enclosed was a one-page, handwritten communication which reads as follows: 

"Atty for the dirty dogs 

Eplepsy youre full of (obscene). Ive had it for 35 years and never had in inmplus to kill a person for nothing. It was the laws business to punish him not Rubys so not only one but a . million other Americans will be waiting if he . gets loose, look out, and it also looks like Ruby was afraid Oswald was going to tell some thing on him, being a damn bull russian I hate the son of a Bitch. he was probly sending russia or other countries information and afraid of being told on. but: he will get his belly full of lead by some one else too hes to big of a coward to come out in open the dirty cur have no use for such a 
trash in my country. 

“Western Indian" , oo 
~ HENDERSON said he had recently testified as a defense witness in a change of venue hearing in Dallas in the case of the State of Texas versus JACK RUBENSTEIN, alias. JACK RUBY, Murder, RUBY being charged with the murder of LEE ge HARVEY OSWALD, alleged assassin of President KENNEDY, HENDERSON “# gaid he has never represented RUBY as an attorney. 

HENDERSON said his testimony in the change of venue hearing was, in essence, that he doubted a fair and impartial trial could be had in Dallas County. During his testimony he made a statement to the effect it had "never been against the law to kill a tyrant". He said this staterent on hia part had received cconsiderable local publicity and possibly was on press service dispatches. He related that the Canadian Broadcasting 

  
  

  

4 DL 89-43 on 2/20/64 ., Dallas, Texas ° File ¢__D& 9-1933 

MANNING ¢, C ds: 4/64 by Special Agent LEMENTS/ Ssoms 27 Date dictated 2/2 / 

  

This document containa neither recommendations nor cone lusion: aolthe FBI. It is the property of the FBI and te loaned to your agency; it and its contents are not te be distributed cute id @ your agency. 
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Company called at his office and recorded an interview with = 
him concerning the temper of the public in Dallas with. 
respect to the assassination and the shooting of OSWALD. He 
speculated that the writer of the above letter may have heard 
broadcasts of the Canadian Broadcasting Company or otherwise 
read of HENDERSON's testimony in the press. He further 
speculated the writer of the letter may have gained the 
_inpression that he, HENDERSON, was an attorney for RUBY. 

co HENDERSON stated he did not read any threat to him 
personally into the letter, that if a threat exists it might 
be in the language that RUBY "will get his belly full of 

_ lead by someone", 

HENDERSON is described through observation as age . 
49, height 5'8", weight 150 pounds, build slender, hair dark. 
brown, eyes brown, apparent affliction to one eye. _ 
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a _ Under date of March 9, 1964, the FBI. Laboratory, © 
Washington, D.C., furnished the following information 
concerning a document-~fingerprint examination requested by the 
Dallas Office of the FBI on February 25, 1964:   Specimens received February 26, 1964 a 

Ql Envelope postmarked "MISSOULA, MONT. FEB 17 1964 PM"  . Le
an

 
TS
RA
AT
T 

OEM 

bearing handwritten address “Ben Henderson Atty. Dallas oo“. 
Texas” : 

4 ...., @Q2 Accompanying handwritten letter beginning "Atty for the 
poe . Girty......." signed "Western Indian" 

| Result of examination: 

Specimens Ql and Q2 were searched through the 
Anonymous Letter File without making an identification. Copies 
of this material will be added to this file for future reference. 

| ' No watermarks or other identifying characteristics. 
: were noted which would indicate the possible source of the 

paper comprising Ql and Q2. Q1 and Q2 were examined for 
indented writing with negative results. 
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JHS/jrd;ds 
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fe ot oe The “following Anvestigation waa conducted by SA . 
JOSEPH H. SERVELs 

AT BUTTE, MONTANA 

: On March 4, 1964, the information | contained inthe .°.. 
letter postmarked February 17, 1964, at Missoula, Montana, 
and signe Western - Indian," received by BEN HENDERSON, 

2. attorney, 518 Davis | Building, Dallas, Texas, was furnished 
. _ to Assistant U. S. Attorney ROBERT T. O'LEARY, District of 

Montana. 

Mr. O'LEARY advised that he will decline prosecution 
on the basis that the letter does not contain the necessary 
elements to constitute a violation of the Federal Extortion 
Statute. He stated that this letter does not constitute an 
extortion or attempted extortion on Mr. HENDERSON. 
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On March 10, 1964, an envelope addressed "Warren "~~ 
Comesion, U. S. Distric Court, Dalles, Tex,” bearing postmarks 
at Detroit, Michigan on March 2, 1964 and Dallas, Texas, March 
4, 1964, was received at the Dallas Federal Bureau of 
Investigation Office. This envelope was delivered unopened 

: to the Fresident's Commission on March 16, 1964, at which time 
: Mr. J..LEEXRANKIN, General Counsel to the President's Commission, 

stated he ‘did not desire any action taken~on-the Ietter but 
requested it be retakzed for possible future reference, This 
anonymous handprinted letter reads as follows: ce 

E
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ag
in
 

     
a 

ie: » 

A Delles, Te ge    a it Co 
“Tal HANR¥AWADE? “ CROOS EXM 80 HOURE HE NO WERY WELL 
HO HIERE LEE OSWOLD TO C PRESDEND KANNEDY ~ WAY HI 
DESTROT OSWOLD RECORD  H.AWADE RUBY SPEND ALL NICTH 
TOGEDER A KILL OSWOLD~ ~/ ae 

The above referred to letter and envelope were checked 
through the Anonymous Letter File with negative results, . 
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‘Re: ERNEST ¢, FARTIY. 

: Under date .£ cancexy 29, 1964, 'Mr. W. B. SHARP, 1535 West 9th Street,-Des Mcines, Iowa, atdiessed a letter to the Attorney General of the Unitad Statas, reading as 

"Des Moines, 50314, Iowa at 
1535 W-97h Stl. - co 
1-29-58 So, 

"Dear Mr. Keready, 
Washington fc 

"LT heca scmethicg, % feet you and your Family Should knows. . . 

"My Daughter im law told me her Father W. P. Barlic, was in Chicago 60 gays befere your Brether was 
shot He was visiting his Uncle, a Banusr in Chicago. 
He mignt of teen Pertic’s Brother, . 

“Any way the Banker t-liW. F. Rartis, Your 
Man, meaning Prsa Kenedy, was gcleg ta le killed. He 
will be shot, Of course this is hearsay; 7 -‘irn’t believe 
my Davghter in Law wrulda of told a6, if the subject 

" . wasent mentioned areng the Fur.ily.. You can if you wish... 
to, get to the bottem of this with your Detectives, 

“According to this, your Brother was ehet, to 
keep him out of Poletics New the Rep.tlecans, are making 
quite a lot of News cut of Hi Fi gitts Fr-. oo a 

"This will give the Democrats quite a ect jact. 
The home of W.F. Bartic is Britt iowa bex 13, Mr. Bartie 
is Building a large Brick Bldg semz where in Ill. . 

"To get in touch with Bartiz. your inquicse 
can be Inspection of the Bldg. . a 

"You can get Nanes cf Bark ef this Yecrle in 
Chicago through W.P. Bartic. It will mean a lot tc 
you Mr. Kenedy, Ten years befere Your Brother was . 
Elected Pres. My Wife & I herd John -n TY. OF say's 
there's a guy we sheuld have for Presidsnt. iI esme 
true. Im what you call a Pull one Lever Democrat, 
Wishing you luck in this Investigaticn. Please let 
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R 
y
e
t
 

aia
abc

y 
sit

hig
y 

ee
” 

SE
TA

E 
T: 

2 os . Kenedy's. This Infermation dent tel. these people be I gave it to yru It's sorta Ti the Family. 
: . . oS "Resp, 

/#/ WB, Sharp" 

action. 

  
  

"me hear frem you what yon find cut, Youve ett cur 

This letter was turned ever te the PRI for appropriate 
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1 a ’ Dete__ March 9. 1964 

lees (tea BASEARP, 1335 Vert Otn Street Dea Moines, o aAowa, advised he céuld not furnish any additional infermation. He reiterated that his daughter-in-law, Mrs. IARKY SHARP, of _— Newton, Iowa, did tell him the information he set cuts in his letter dated January 29, 1964; that she told him this two or three weeks ago. Mr. SHARP said he was perfectly willing to have Mrs. IARRY SHARP interviewed concerning this matter and to having his identity disclosed as the persan who referred this information to the Attorney General. He advised she resides at 600 East/l2th Street Piace, North Newton, Iowa, and her husband, LARR AE, Son OF Mrs-W.-R> SHARP; i8”a°S2hool_ teacher there, _ Se . . .  INEEMES fo - | He further advised Mre. LARRY & AKE's this daughter- in-law) father is W. F. SAATIO cp FARTIUY cf Sritt, Iewa, but ~ 7 he is presently in Portiae, Tllircis, Working as a brick mason . foreman on the censtruction of a beilding there, He did not 7 know how to reach this man, bub sald his adiress cruld either be secured rough Mra. LARRY SHARP at Newton, Jowa, or threugh Mrs. W. FABARTIC. or BARTICK at Brit iowa, rnc mma -- 
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On __ 2/26/64 4 __ Des Moines, Towa File #___OM_89-20 

by __SA-ROBERT E. DOWD:1ab : Date dictored 2/3/64 
  

This document contains neither fecommendatione nor conclusions of the FBI. It te the property of the FBI and te loaned te your agency; it and ite contents are not to be distributed outside your agency. : . 
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. A FER TECK ot 

mes, Mrs. IARRY SHARP, 600 East 12th Street Place, North, ~~~ Newton, Iowa, was interviewed and furnished the fellowirg . K 
, Information: UD ELCI MY Bp TI xOaci 

- On Novenher 28, 1963, (Tharkegtyirg Day), ske was Fee visiting her parents, Mr. and Mrs. W. FERARIIK, 704 West end “-” Street, Britt, Iowa. During this visit er mother t95 er ~~: that AnaHURgSARTIC, Britt, Iowa, (uncle of Mrs. IARRY SHARP), had reported to Mcs{ W.”F.”BARTIK that he had had a ccnversa. 
tion with E. C. BAR IK, brother of ARTHUR PARTIK, and another as 
uncle of Mrs. SHARP] at which time E, %, BARTIK mate the remark to ARTHUR BARTIK that "your man is going tr get shot." Mrs. « ... SHARP said that E. d. PARTIK, Corwith. Iowa, is an officer in 
the Corwith State k and is a-Rep.biican, ART R BATIK. his brother, is a Democrat and his remark. "yvuur man" made reference 
to President KENNEDY . : 

: Mrs. SHARP| said the remark allegedly made by E. C. - 
BARTIK of Corwith, Iftwa, to ARTHUR BARTIK, Britt, Iowa, was: 
‘made prior to the asyasaination cf President KENNEDY and 
reportedly was basedjupon a conversation or tcnversations had 
by E. C, BARTIK withia person or persons unkiown while BARTIK 
was attending a banker's eccnvention in “histage, Illincis, some weeks prior to the assassination. ; 

Mrs. SHARP? said she was uratle to furnish ary addi- 
tional information Cpacerning this matter. 
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On 2/27/64 ot ___ Newton, Iowa File #___CM_ 89-20 
. . . 4 

by __SA_DALE FP, MORITZ:lah _ Dote dictated 3/4/64 
  

This document contains neither recommendations nor concluatons of the FAI. ft is the property of the FBI and ts loaned to Your agency; {1 and tts contents are not to be distributed outside your agency, . oe foe 
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oe pat March 32, 1964 

Oe ng BVELIIATARTIK, 8N7 West 2cd Street, Brits, 9 0-t-- Iowa, was interviewed and informed that in appr’xinately the fall_of_1961, or abeut one year after the electicn of President KENNEDY, ERNEST BARTIK, brether «f her husband ARTICR, came to thelr home fer Sunday dinrer, They moted ERNEBT is a# avid : Republican, whereas che and her hustand are sthurch Dp mocrats. As usual, they discussed politics, hut gn a falerdly Pais. 
MES L2AETL KE 

Mrs. EVELYN PARTIK said -on thie -<-:asien’ she was 
twitting ERNEST about President KENNEDS acd told him at the . next election President KENNEDY would win by a landslide, SO : ERNEST BARTIK replied something tr the effect that “"gour 2 eo... boy will probably gat eh-t bafore the-.” So , 

   

a0 Mrs. BARTIK, said she thacghs moitizg «f thia remark 
at the time, ard corsifered At made in jeet a-d feeis certain ERNEST BARTIK has ro recsllestirs of maize this remark. 

At. the ‘ime cf President KENNFIN’ts assassinration, 
they were in their heme Watrhirg telesief-- erg bemoaning 
the death cf the Prosidjent, Mre, BART X's ¢ies*er, Mrs. WILLIAM 
PARTIK of Britt, Icwa, wae presezt. Qre ot them, which she 
cannot recall, made a remark, "well. Eztt+te erephesy came true." They then tel’ Mra. WILLIAM, BARTIX «f the remark made 
by ERNEST BARTIK a® set ferth above. —— 

Mrs .EVEUGHW PAKTIK ssid her ststes ie inclined to 
exaggerate and she if aware ashe go'4 hep daughter, Mrs. LARRY SHARP, about this cnnversaticn. ce 

Mrs. RARTIK assert nmeching was said about ERNEST 
BARTIK hearing this remark at a banker's convention and that 
he made no such statement ts them; that anv adiditionas te the 

.. bare statement made by him is an embellishment cf Mre. WILLIAM : om
, 

  

    

+ BARTIK or somecne passing this story. 

On 2/29/64 ot Britt, Iowa File #_©™ 89.20 

by SA LEO J. ROSS > lab : . Date dictated UA /64 .   

This document containe neither tecommendations nor conclusions of the FBI. It ta the property of the FBI and te loaned to Your agency; it and its contents are not to be dletributed outside your agency, | . . 
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q Se EA es arian —farch “1964 j = Cee a ee at . .  Dete March 12, 19 cee Te De Os eer pe oe i | ee bb i oF . oe . . re 
oe Mr. ARTHUR BARTIK, 847 West 2n2 Street, Britt, 9. , Iowa, was interviewed and informed that ir approximat2iy ~~” : the fall of 1961, or abcut one year after the election rt os B President KENNEDY, ERNEST PARTI¥, hia brether, came to his wife's and his home for Sunday dirner, He m-53d ERNEST ig ~~ an avid Republican, whereas he 1s a staunch Democrat. As 

usual, they discusged politics, but en a friemily bkasia, - 

  

: Lo Mr. ARTHUR BARTIK said his wif? o4 this e2casicn , was twitting ERNEST about President KENNED: and told nim at 
the next election President KENNEDY wou'i win ty a lar:dsiide. °°. ERNEST BARTIK replied enmething to the effect that "your boy «.--. will probably get shot hefore ther." So . 

: - Mr. ARIHUR PARI TK said he Ghee: nothing of this 
remark at the time, and seneidered it made in fest and feels 
certain ERNEST BARTIK has ne recellecnion cf making this remark.   

At the time cf President KENNED?'!s assassination, they 
were in their home watching televisi«er avd temoa~ing the death of the President. Mr. ARTHUR BARTIK's wtfeia sister, Mrs. 
WILLIAM BARTIK ¢f Rritt, Towa, was present, Ome of them, which he cannot recall, made a remark, "welt; Eruiefts praphecy came true." They then tcld Mra. WILLIAM PARTIX +f the remark made by ERNEST BARTIK as set forth aknve, Do T

R
O
 

Mr. ARTHUR BARTIK asserts nothing was said about 
ERNEST BARTIK's hearirg this remark ab a Father's corvention 
and that he made neo eurh statement tn them; that any additions 

ut to the bare statemert mado by him is ar. embellishment of Mra. 
WILLIAM PARTIK or someone pas ing) thir eacry. me, a   
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This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. ft te the property of the FBI. and ts loaned te 
your agency; it and its contents are not:to be distributed outside your agency. . 
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: 2 soa Dote__ March 12, 2964 

Mr. ERNEST CABARTIK, President, Corwith state Banke, \\ Corwith, Iowa, was interviewed an emphatically denied making a “Btatenént to his brother, ARTHUR BARTIK, or anyone, to the effect that "your man is gcing to get shot," or words to that effect \ and pertaining to the late President KENNEDY, Mr, BARTIK asserted { bd, he is an immigrant to this country from “zechestovakia and has i . too much love and respect for this ecurtry an 1 principles. ‘ it stands for to make such a remark abcut the Prasident, . 
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On 2/29/64 4» _—Corwith, Iowa File # OM 89-20 

— Date dictoted 3/6/64 
~ This document contains neither fecommendations nor conclusions of the FBI. it le the property of the FSI and ts loaned to 
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3? by __SA LEO J. ROSS:lab 

your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency. - 
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   RE: GLOVER BEE BELLAH 
mer etg eek take. ete so _ . 

  

An anonymous letter was ‘received by the Dallas Office 
Federal Bureau of Investigation, on November 22, 1963, 
enclosing a:mimeographed sheet, the first two paragraphs of 
which were torn and illegible, This mimeographed sheet 
contained the following: 

("IS KENNEDY AGAINST THE WHITE PEOPLE OF AMERICA? = Ls 

“IS IT THE FACT WE HAVE ALL KINDS OF TROUBLE SINCE 
. KENNEDY WAS ELECTED PRESIDENT? 

"IS IT SO KENNEDY HAS CAUSED PROTESTANTS CHURCHES 
TO BE ANGRY AT CATHOLICS? 

"IS IT A FACT KENNEDY WANTS THE WHITE AND NEGROS - . 
TO MIX BLOOD? — Co 

"IS IT A FACT KENNEDY IS TREATING THE WHITE PEOPLE 
WORSE THAN DOGS? 

"DEAR DEMOCRATS AND ALL, STUDY ABOUT THESE MATTERS, 
SHOULD WE DO SOMETHING ABOUT THIS SITUATION? 

. '. "YS IT SO KENNEDY WOULD LIKE TO SEE EVERY HOLY a 
woos BIBLE DISTROYED? - ~~ fon a ere cate en 

“IS IT SO KENNEDY .HAS TURNED AGAINST U, S, DEMOCRATS? 
ad 

# . “HAS KENNEDY GOT AS MUCH SYMPATHY FOR WHITE PEOPLE 
* sy  -~ AS HE HAS FOR A DOG? 

"HAS KENNEDY DAMNED HIS OWN RACE? THINK OF IT. 

"COULD WE EVER DREAMED OF SUCH A MAN ON EARTH? 

"I HAVE TRAVELED OVER 10,000 MILES IN THE PAST 60 | 
DAYS, LOTS OF STATES, AND DIFFERENT MEN TOLD ME 
THAT KENNEDY HAS THINGS IN A TERRIBLE SHAPE, 
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“any DONATIONS WOULD BE GREATLY APPRECIATED 70 
_ FURTHER THIS MOVEMENT. 

"/t/ G. B. BELLAH 
_ 615 N. CHARLES 

- LEWISVILLE, TEXAS" 
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On; November 26, 1963, Mrs. K, ikwiLuts, 2002 Dalworth, » Grand Prairte, Texas, telephonically advised Special Agent “CARL ES UNDERHILL that one G@. B, BELLAH, 1615 N. Charles, Lewisville, Texas, had been collecting money during the summer 

  

  

    

be of 1963 to investigate President KENNEDY. 

ss Mrs, WILLIS stated she believed that BELLAH's : 
animosity for the KENNEDYs stemmed from the fact that he had Lf SI " @ daughter, one DEBBYDRAKR, who apparently had appeared on “/' _ television in les an—sulifable wearing apparel and BOBBY | KENNEDY caused her to be bahned from television, _ , gee! wees - YER ELLA AS Wee - 

‘Mrs. WILLIS stated she did not know if there was any Significance to BELLAH's collecting money to investigate President . KENNEDY. — co, .. co . oo 

' 

( 
- 

i 

fs 

PECANS EAE RN a NE    



' 
FS

T 
Y E
E
E
 

E
t
 
ae
mn
nn
te
sn
pu
at
em
ee
 ne 
g
e
n
e
t
 

i
e
 

a
n
e
 

es
 

    
<= 

OB
IE
! 

Pn
 
S
e
e
 

SE 
T
T
 

ed 

SE ee A ae 

  

   
FD-302 (Rev, 3-3-59) EDERAL BUREAU OF Investicatiag ee 

~ 
N
e
a
t
 

. . 1 ' * 

  

    lew 

- pate___3/18/64 

oo. Mr. @. B, BELLAH, 615 North Charles Street, was i000... 
interviewed at his residence in Lewisville, Texas, at which 
time he denied having ever collected or assisted in collecting 
money to investigate President JOHN F. KENNEDY, a 

Mr. BELLAH advised he was strongly against certain 
political aspects of President KENNEDY, but that he personally 
had nothing against Mr. KENNEDY. Mr. BELLAH advised he did not 
approve of certain aspects of the present political power; 
however, he would not resort to any type of violence due to 
his personal feelings. a So 

Mr..BELLAH denied ever having heard of LEE HARVEY 
OSWALD until after the assassinktion of President JOHN F,. 
KENNEDY on November 22, 1963, and denied ever hearing of JACK... 
RUBY until after RUBY had murdered LEE HARVEY OSWALD in 
Dallas, Texas, on November 24, 1963. | Coe 

ge
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on 12/19/63 1 __Leffavatie, texas op Dh 89-43 
JOHN T. KESLER and VERNON 

by Special Agent8___MITCHEM/ema Dote dictated 3/16/64 

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and fa loaned to your agency; it and its contenta are not te be distributed autside your agency. . 
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. GLOVER BEEXBELLAH, 615 North Charles{ furnished —7--~-=—— 

_ She following informations : C. AAR ELLA Ns 
Ce He 4s a retired building contractor. He denied ~ 
ever collecting, or assisting in collecting, money to investi- 
gate President JOHN F, KENNEDY, 

Mr. BELLAH advised he was strongly opposed to - 
certain political aspects of President KENNEDY, but he had 
nothing against Mr. KENNEDY as a person. Mr. BELLAH stated 
that he did not approve of certain aspects of the present : 
political power; however, he stated he did not resort to | ee any type of violence, due to his personal feelings. ae 1 os 

_ Mr. BELLAH denied ever having heard of LEE HARVEY 
OSWALD until after the assassination of President JOHN F, KENNEDY, on November 22, 1963, and denied ever hearing of oo JACK RUBY until after RUBY had murdered LEE HARVEY OSWALD, 
in Dallas, Texas, on November 24, 1963. Lo 

Mr. BELLAH was shown a mimeographied copy of a list 
of questions, commencing with, "Is KENNEDY Against the White 

‘People of America?", and including other questions of a similar nature, and bearing the name @. B, BELLAH, 615 North Charles, - 
Lewisville, @xas. Mr. BELLAH stated that he had printed | 
the mimeographed sheet on a mimeograph machine that he has in 
his home. He stated that he was not helped in running the 

‘ mimeographed sheets off on his mimeograph machine by any 
other person. He sated that he had composed the questions 
himself from information he had obtained from perlodicals 
which he had read. He indicated that he Imad based these questions — 
upon information he pad. obtained in reading the}"Dallas Morning | 
News’, a daily Dallas, newspaper; “American Capsuls News", — 
printed by the Capsule News Company 184e-Ko oe reets NW, sty 2 2d ys Washington," D. C., Morris A. Beglle, Editor and Publisher; and — “s from Common Sense,” published by the Christian Ediicational ~~ 
Association, 530 Chestnut_Street, Union, .-- New. Jergey 7" Mx 
BELLAH stated he also got some of his ideas for the above 
questions from reading the New York News and World Report", 
a national weekly news magazine. 1!) a 

Mr. BELLAH stated that he did not mail out any of 
‘the above described mimeographed sheets; however, he handed a 
  

et Lewisville, Texas YS DL 89-43 
WILLIAM G@. BROOKART & GEORGE 

by Speciel Agent&8__T, BINNEY Date dictated 3/16/64 

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It te the property of the FBI and te loaned te your ageacy; if and ite contents are not te be distributed outeide your agency, 
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‘a few out to persons in Grand Prairie, Texas. He stated" 

_ with JOINER, 

    

he collected no money. for these sheets and he could not ar 
recall the identity of any persons to whom he handed them.” 
He stated that very few of these were handed out before the - assassination of President JOHN F, KENNEDY, & stated that 
following President KENNEDY's assassination, he ws so shocked 
and sorry concerning the President's assassination that he 
destroyed the rest of the mimeographed sheets. ee 

LORD 2a EO ICL eR - Mr. BELLAH stated that the only person whom he oe. 
knows with ideas similar to those propounded in the above ee 
described mimeographed sheet is BO OINER, operator of a 
grocery store near Grand Prairie,,. Texas. He stated that he 
had discussed the ideas contained in the mimeographed sheet 

BELLAH is described as follows: 

    
Name: MLS GLOVER BEE{BELLAH, also known 

“Hoek Q,°B, ERLLAH ; 
Race: White . 
Sex: Male 
Date of Birth: 
Place of Birth: 

September 28, 1895 
Hillsboro, Texas 

Height : 4 5'10" 
Weight: } 185 pounds 
Build: . Medium 

.i..... Gomplextons =| = Fair a 
"Eyes: Blue 

Hair: . Gray 
Occupation: t Retired builder a 
Marital Status: Married; wife's name is OLA 

i. -¥- BELLAH, 615 North Charles Street, 
' Lewisville, Texas. 
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DL 89~43/eah 

  

RE; OTIS RAYMOND BERGSTROM 

The following investigation supplements informa~ | 
tion set forth on Pages 26 aad 27 of the report of SA ROBERT — i 

7 Pe GEMBERLING, dated 12/18/63, at Dallas, Texas, . 
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BILLADANIELS, owner, Gusher Cafe, 1205 Main Street, advised hé was well acquainted with OTIS BERGSTROM, mS he had 
known him for several years. ’ 2d 

  

. ' He said OTIS was “mentally retarded" and had been 
s0 since infancy. He stated OTIS had frequent delusions, 
misundérstandings, and mental lapses but was basically —. 
“friendly and harmless*. Ts oo 

vo . DANIELS said that he recalled saying something to - 
OTIS in early November 1963 about President KENNEDY coming - 
to Fort Worth. He said a few days later OTIS came to him and 
said he had seen President KENNEDY a few weeks prior in Port 
Worth. DANIELS said the incident served to illustrate how 
OTIS got things confused in his mind. - , 
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on 2/17/64 __ ot Fort Worth, Texas Y7 File ¢ DL_ 89-43 

by Special Agent JACK A. FRENCH /ds Dete dictated 2/22/64 
  

This document containe neither recommendations nor conclusions of the FBI. It te the property of the FBI and is loaned te . your agency; it and ite contents are not te be dletributed outside your agency. . 
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“ara ~ ale a TAR, vee Ten : Pon a ok . - Date 2/26/64 

. sot for PT CK tH, fe SOS 

rHeLan}SERGSTROM, 2008 Brook yaa vised that she is ~ Co 
the ‘mother of OTIS BERGSTROM. . CE es 

. She said she and oris were eitting on their house 
porch when he was about two years old. A speeding automobile 
“jumped the curb and struck both of them. She related she 
and OTIS spent a long time in the hospital before they were 
eventually released. She stated that OTIS had suffered severe 
brain damage and was never able to do any satisfactory school | 
work. She said he attended the equivalent of three years and ee 
then was forced to terminate as he could go no further. | sos 

' Mrs. BERGSTROM said OTIS was well-liked and stayed 
out of trouble. She said he frequently told “outlandish 
tales" but he would never / Rnowingly hurt anyone with his 
stories. * - 

: She advised she had not heard him making any comments 
on President KENNEDY prior to the assassination, although he 
talked about it after the incident, saying over and over, what 
a terrible thing it was. 

ve
 

  

by Special Agent _JACK A. FRENCH/ds 

én _ 2/20/64 et Fort Worth, Texas oS File ¢ DL 89-43 

Date dictated 2/22/64 

This document containe neither recommendations nor conclusions of the FBI. It te the property of the FBI and is loaned te Your agency; it end ite contents are not te be r distributed outside your agency. 
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\JEDERAL BUREAU OF INVESTIGATIOd =. = = 

a DE oe Baty 2/26/64 

oe OTIS R. BERGSTROM, 2008 Brook, advised that since ~ oe he was first interviewed by the FBI about the assassination © “0° > of President KENNEDY, he had tried to remember exactly what he had said, but he could not. BERGSTROM said he had a steel plate in his head which was the result of a childhood accident and he could not remember very well. - ° 

  

: BERGSTROM said he might have said something about the “shooting in Dallas when the President comes” because ae he was worried about KENNEDY's safety. He explained that oo gfe his father, now deceased, had told him stories about the  ~— other President that “had got shot in Texas". He also said . _ his father told him about another President that came to. > _ Fort Worth and the crowd! threw eggs at him. ERGSTROM said in view of these incidents, which he could npt ddscribe 
further, he was worried about President KENNEDY and he 
Probably talked about it in the Gusher Cafe J where he spends 

  

  

a lot of time. OTLES. 

In addition, the following description of BERGSTROM _ was obtained through observation and interviews: oe ° 
° 2. Name OTIS RAYMOND‘BERGSTROM 

Age : 33 ! . 
. Race , * White oo nme ee we nee ee oe ee sex Dre Nee ee oe ee ee nee Male ee ten ad tee " _ oe 

“ Born_ June_29, 1930, at Fort Worth, 
To Texas 

to kk / Height . / 6'2" Bo, 
By Weight . 150 pounds Sob em em Lo Eo ne . Build Slender 4 

Hair Light gray 
Eyes Blue 
Complexion Medium oe 
Education Three years of special grade _ 

, school — 
Remarks —_-. Illiterate 
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on 2/20/64 _ [Fort worth, Texas. ¥9 File ¢ DL 89-43 
  

by Special Agent __JACK A. FPRENCH/ds Date dictated 2/22/64 
This document contains Reither recommendations noe conclusions of the FBI. it le the property of the FBI and is loaned te your eqgency; it end ite contents are not te be distributed outside your agency. oo. Le . : 
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DL 89-43 

Marital Status 

Occupation 

' Previous 

- Employers 

Mother 

Prior Arrests 

  

- Single 

    

  

Unemployed 

Continental Bus Depot, Fort 

Worth, Texas 

Fort Worth Star-Telegram, ne 

Fort Worth, Texas re 
THELMA BERGSTROM, 2008 Brook 7 
Claims none 
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   1 : . . o / - of : ' Tk, - Dey ” Dote. 2/26/64 

‘ , her 7 0 wh ‘Ww. GLENYAKRDIN, 2529 a sespnnen |e 21 (Text a 
OTIS R. BERGSTROM in the Gusher Cafe, 1205 Main Street, Fort . Worth, advised that this was the same person that he (HARDIN) | 
had heard making remarks about the shooting that would occur . 
in Dallas when President KENNEDY arrived. ‘ 

HARDIN said that he had reported the incident + to the 
PBI and he could think of nothing additional that he had , 
already not indicAted in his previous taterview. 
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on 2/24/64 _ gy Fort Worth, Texas S7___ Fite ¢ DU 89-43 

by Special Agent JACK A. FRENCH /ds Dete dictated 2/24/64   

  

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It te the property of the FBI end ie loaned te your agency; it and tte contents are not te be distribuled outside your agency. 
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RE: Manuscript 18 
A. H. BETAKE 
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L000 OM 62-3114 
DL #89-43 

Stet gee    
On February 27, 1964, a letter was received by the ~ : _ Minneapolis Office of the FAI from Mr. BOBYWILLIAMS, Regional q Editor of the “New Ulm Daily Journal,” Naw Ulm, Minnesota, - , 7 Mr. WILLIAMS ‘enclosed material captionsd “Manuscript 18," 

bearin date Feb. 10, 1964, purportedly written by ons 
A. HZ\BETHKE, 1031 Benson Highway -Tucson, Arizona, In his.» . ; letter of February 25, 1964,—transmitting ‘the “manuscript, ——/-2+:! . Mr. WILLIAMS stated that he had naver mat Mr, BETHKE and that 
he was not on the list of the papsr’s out-of~town subscribers, 
The "New Ulm Daily Journal” is a newspaper of general circula- | * tion published in New Ulm, Minnesota, fa: 1-19 VEE lt y a 

ce _"Manuscript 18," transmitted by Mr. WILLIAMS, is set’ = ~~ jo. out as follows; ae oo) wo 

"Feb, 10, 1964 . | _ 7 

"ae hey men) Eure yo Oe, 27% ony 

“Chapter 18, Manuscript 18, / PW yece Teche al 
SLE MEG. | 

"The Murder of President Kennedy, The Assas- 
Sination of President Kennedy, ry ne Dy, av 

- “The murder was planed by, Barabbas, Chief . Justice WARREN, And Vice Presidant LYNDON BSYJOHNSON,_ - 

A. 
p
y
r
e
 

re
ap
 
e
r
o
 

"The Blood trail of Barabbas, EARLE? WARREN, | 
started in the State of California, when ha was 
‘Governor of the State, -. 8 

oe - “"LYONDON B, JOHNSON, needed a Good crack shot, so that JACQUEL INE{ KENNEDY would not get killed, he 
needed her bad, j> . Tr frre 

f Ce nwaLTER\Scorr's Personality Parades, write i , New York 17, N. Y. 733 Third Ave. , 

  

va   
Q. “Who was the secret Services agent in charge | 
of the Kennedy trip through Dallas,?, “Where was he when 
President KENNEDY was Shot.?, J, _K. M. Madison Wis. SMS PO imo fA Ltn a - | A” "Agent Roy KELLERMAN was ridsIng in the right A. 
front seat of the President's car when KENNEDY was shot,” 

. "My Q. is, in the picture's Camera Captures Death, Did 
Agent ROY KELLERMAN, know that the shots would be fired,   

4 
4 

‘ , 
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MP #62-3114 - 
DL 489-438 SE 
that he stepted out of the front seat, ¥ra. JACQUELINE 
KENNEDY fraling on her hands and kness, a big target, to 
help the Secret Service man in, he had one foot on the . 
back bumper, ~ - 7A 08S Ss 

- “It is also written, Dallas Policeman J, D, 
TIPPET, and M, NeXMAC DONALD rushad to tha ‘theater and - 
ran Into a raar 8xit. According to police headquarters, 
TIPPIT fired a shot then MAC DONALD rushed the suspect - Ck. 
who turned out to be OSWALD - and subdued him after a De 
fight. It is also written, TIPPIT was shot in the street, . © 

“OSWALD said, I shot nobody, RUBY hears the 
words, RUBY shoots OSWALD. : a .. 

“OSWALD's teacher remembers hin as, tousle — 
haired, pleasant boy, writes a story. 

Mrs, CLYDELIVINGSTON, Fort Worth Texs+5 
OSWALD 10 years-old, , nar 

“A picture of the tsacher, and the school 
childern, 

“Mom wants to quiz OSWALD probe, 

. “The mother of LEE HARVEY OSWALD, fights for 
her son, OT re fe LIS 

emt ewenae— 

“The mother said, that evidence against my 
son was circumstantial and, no one saw LEE fire a gun, 
MARK{LANE, of New York. her lawyer, stepted in on the fight 
Without pay, She still wants to pay him, LANE said, I 
have very serious doubts as to OSWALDS guilt. 

“Feb, 18, Attorney LANE, goes on a national 
speaking tour, in the United States/ os 

"The Spy, knows the fight, with Barabbas the 
murder, Chief Justice EARL WARREN, The Glosy, has some 
for the Spy, to step, in the fight, with his God. 

“Where are the Spys, of Europs.?. and the World,?. 

"Showman Lawyer, Defends Showman, MELVINABELLI: 

  

‘A dazzling reptation, fry 
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: “MELVIN BELLI, San Francisco California 
Lawyer, defends RUBY, - 7 - 

“Attorney, MELVIN BELLI, goss to Naw York, 
starts a fight with the Dalles Attorneys, The City of 
Dallas, wants to hang RUBY, to_have a Glory, . a S , $ LAL IAF CAFES ee 

"Judges SARAR_T<LAUGES, a lady Judgs, more /£ 775 
guilty thai RUBY, gives an Oath to LYNDON B, JOBNSON, oo 
her office is not high enought, to give the Oath, to... 20... 
JOHNSON, The Oath had to coms, from the high office, = =-° * 
Barabbas the murdsr, Chief Justices EARL WARREN, could 
Only give that Oath to God, WARREN'’s Oath is not legal, 
also, The planers, of the murder, are more guilty, then 
the boys that dons the shooting, LYNDON B, JOHNSON, 138 
not President, of ths United States, . 

_.. LYNDON B, JOENSON, hands, all ths people, over 
to Barabbas the murder, Chief Justics EARL WARREN, to 
hold down, the cover, Barabbas, cain‘’t hold, the cover, 

"The Nation's of the World, called it a plot, 
JFK death a plot. 

"Judge, SARAH T. HUGHES, a friend of the 
. SOHNSONS, a KENNEDY appointse to the federal court, 

. KENNEDY signed his own, death warrant, 

“JOBNSON had what he wanted, KENNEDY in the 
coffin, His Oath is not lega. Is not ths president 
‘of the United States, with ths coffin in the plane, he 

an gives the orders, with a bluff, to the pilot, Okay, let's 
OR get this plane back to Washington, The Dallas, Judge, 

can Now, give an Oath to RUBY., it would be more just, 

“President KENNEDY, made another mistake, 
‘appointed his Brother, Attorney General, was not elacted 
by the people.” JOHNSON can fire him any tize he wants 
too, JOEBNSON, had said, to the psopls, I will not take 
second place, he lied to the people, and tock, second 
Place, You can not send the Attorney Gensral, to Europe, 
the people could not hold him, he was appointed, and a 
had no power, Dicator JOHNSON sends hin to Europe to get 
him bumped him of¥2 God brings BOBBY back, to face ns 

>. JOHNSON, that has murdered his Brother, JOHNSON’s Oath v= 
jis not legal, BOBBY has the sans right, Gives SARGENT | 

-KSHRIVERLY another job, to be very very smooth, —— 

It dees not seem, that BOBBY end SHRIVER, was 
in on the Planing, of the two days of politicking as written. 

~55 - 
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God calls the Spy, to follow the Blood Trail of Barabbas, _ 

- Game off, 

    
MP #62-4113 

  

"In 1947, ths Spy, had the Universe Timed, 
Governor EARL WARREN of California, 

. "The Spy, has 80 acres of land in California, 
followed the Blood Trail for 11 ysars in California, 
God had made a deal with the Spy. Ha would give hia, 
the Lost Paradise the Old Garden of Edsn, to follow 
the Blood Trail of Barabbas, - =. - : 

- "God sends the Spy, to Caxaron Wisconsin, to 
buy the Old Garden of Eden, ths Lost Paradias, and ssnds 
EARL WARREN Barabbas, to the Highast Offices in the United - 
States, and the world, Chief Justice, oo . 

"The Old Garden of Edsn, 160 acres of land, the Spy, pays for the Garden, has the Warranted Dasd, tha 
Title of Generations, from the beginning to the End, A 
patent from the United Statss, the constitution of the = 
United States, from God, 

. “Barabbas surdsrs, from the Capitol Madizon, 
the Governor, and 3 top Attorneys, Started a perpatual 
poker Gars, with the Spy, In the Ccurt, the Spy brushed 
his own Attorney off, like a fly, His Faca of Flint, 
his Blue Eyes Flashing, in less then ZO minutes, he had 
the Governor, aid 3 top Attorneys, ~Could not shut the 

. “That ia how God, psys his Spy., anybody that 
tries, to taks him, Barabbss murdsra better pay their 
Bill, $200.00 dollars a day, at the Wadison Capitol, 

“And plays, penny ants, with Barabbas nurders 
in Barron County, to write for tins, Thsy played over 
30 Games, in the Court's ths murders mads, ovary gana 
crocker then the other, none could fake the Spy, with 
his God. God calls the Spy, to go back on ths Bloody 
Trail of Barabbas, t® Minnsscta,: tke State, ths Spy, was 
born in, God, gives the Spy, his Ordirs, Spy bite the 
trail, many States, Stops at Tucson Arizona, for the 
winter. God, calls the Spy, to writs Manuscripts, of the 
Bloody Trail. In the spring, the Spy gests réady to hit “ 
the trail, thes neighbors had heard the type writer clicking © 
in his camper, : . mo 

Ee hands his neighbor, a lady his manuscript ; 
he, just has written, she shakss the manuscript, with beth fers 
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“MP 962-4113 
DL #89--43 

-I have written, a bock, on Governcr EARL WARREN, and 

  

BRS:JRP ee! 

  

and said, I under stand, evar thing you have written, _ 

his crimes in California, If I publish ths book, they 
will kill me, This is a dangerous thing, and it can't 
@0 On. Whars are you going from hars,?, Minnssota, 
and Wisconsin, don't go back, they will kill you. The 
Spy hits the trail, wondering, if God, had also given her ._. 
the nams Barabbas, Ths book no doubt, would also be re 
a light, on ths KENNEDY Murder, Te 

oe “The Spy, hits thé Bloody Trail again, Wisconsin, —... 
Lake Superior, across the Mackiaxc bridgs, into Michigan, .. 
to Washington D. C. camped at Odsnteon Maryland, wrote two . 
Manuscripts on the Blood Trail, Back to Minnssota, ” 

“The Spy, hits the trail from innesota, to 
Tucson Arizona, sane caxp, #vritss manuscript 17 The Captain, and ths Fifty, the Spy, did not know, when the 
next one would be written, m . 

"Ged, calls ths Spy, to write Kanuscript, 18, 
148=9, ths number Chisf Justice. 

“In maauscript 17, God, said to the Spy, lay. the 
. cards face up cn the table, the number is written ia / 

the Bible, i wrote whers to lowk, To ee 

"fou got the book of sixss in your hand, taks 
‘the spade 6 in your right hand, the 3 sixss in your left 
hand, 666,=3 times 6=18, 1+8 =9 Chief Justice, Any 
number you multiple with 9 = Chisf Justice. 3 timss 9 = 
27, 2+7 = 9. ~ . 

"The Spy, asked God, about the draft, the people, 
‘and I can undsrstand, the draft to war, Ths psopla, and fie 
evan, I, my God, can not understand, ths draft, of the 
president. God said, to the Spy, I will uss my Evangelist, 
BILLY}GRAHAM, and you, shall all, know, and see the draft. 
I am, the Ged, of Abraham, Isaac, and Jacob, 

"I want you all, on the face of the earth, a 
to look, in my book of law, I will not Change, one word, 

"The 9 Chisf Justice, tura ths 9 upsides dow, you 
hava a 6, I want you all, to look; in Revelation 6, the 
rider, on tks Black Horas, is my Spy, Jczhua, Nosh, the 
King, of the watars, the pair, of Balances, he has, in higs 

-5)- 
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your God, 

| to murder, Governor PA 

seh yt a” Le
 

    
MP 462-4113” os 

  

hand, Ons Balance is Barabbas, the murder , that you have 
turned lose, The othsr Balances, is my, Non Christ, 
that you, have murdsred,. 

“Who was the fool, on ths Earth, that gave, EARL 
WARREN, Barsbbas, tha Oath to God, There is, no one, 
high enought, to give him, that Oath, on the Earth, only 

“My news paper reporters, and cancra nen, 
have that picture, on the Earth, print that picture, 

_ back to my peoples, takeing the Oath, that was, and is, 
the highest offics, on the sarth, nobody could give him 
an Oath, except your God, the 9 Chief Justice are out, 
Fired, That is the place, I, your Ged, left open, for © 
My self, My Son Ghrist, is your Judge, Now. The president 
of thea United Stdtes was not the highsst€ Office. “My son 
BILLY GRAHAM, locksd at tha draft, under pressure for 
several months, whén he seen, the bush of Mosss burning 
the face of Christ, in ths hold, in ths Esavans, where the 
draft, was comsing from, hs got out of ths draft, and said, 
I an staying, with Ged, and preaching the Gosple of Jesus 
Christ. : ee — 

_ “Envangelist, BILLY GRAHAM, goes on the air, 
to the world, I am not in the draft, and when he started 
preaching, ke had more flint in his facs, you could hear ~~~ 
that in his voice, JOHNSON the millionairs and some more, 
then leveled his preaching, 

"BILLY GRAHAM, looked around in millionaires 
and all over the world, but knew in his heart, in the 
Slumbs, and Poverty, soma day, an Old Tranp, an Old Spy, 
would come along, and crack, the Heaven's, Open, and have, 
the Key, from God, . 

“God, said to the Spy, anybody, that goes, in 
the draft, my Son Christ, I made his face, as bard, as 
Flint, when you murdered him, He was my Elijah, fire 
from Heaven, All you got left now, is the 50 Governors, 
can you name Governor Pilate, he is one of the Fifty 
Governors, 

“The Spy, hears,on the air, that somabody, wants 
ULTFANNIN.of Arizona, Do not murder, 

Governor FANNIN, he maybe, Governor Piiate, 

an -S8- 
      a 
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ea, takes JOZ¥SON's Glory. 

picture. 2e 
Ce
 O° 

  

MP #62-4113 
DL #89-43     ® LINDON B, “JOHNSO, takes KENNEUT's ory. 

“Ths 2 Balances, the people of tha world had 
the Holy Suppsr. How God, gives thea, the Holy Breakfast, 
the prayer at the Holy Breakfast, at Washington D. C, 
Did the news } paper reporters, and camer men, get the 

© JOHNSON, made the > proposal, in an impromptu , 
talk, befors the annual preaidential prayer broskfast : 
eponsored by congressionsi peayer groups. oe. 

"At that Holy Breakfast, at Washingtom D. Cc. 
Bar abbas, tha murder , they had turned lese ZARL 
WARREN, tha Chief Jiistics, was thers. One of the preachers 
was Caiaphas the High Priést,. LINDON B, JORNSON, 1s Old 
King, Herod, that murderd, Jchn the Baptist. Governor 

.Pilats, als». noved Christ the King, bsfore Hsrod, (JOHNSON) 
and they aurdersd him, JO@#SON, in his improuptu talk, 
wants the praachers, and ths paople to build a Memorial 
to God, in Wasklagton D. C. God, teck his budgst, that 
he had, on ths psopls, If JORRSON, wants to build, a 
Memorial to Ged, in Washington D, Cc. he can do it with 
his own million’ yn°s. If JOENSON, wants to shoot another 

_ rockat at the %956n, God's Jewal, in the Heavens, he can 
do it, with his own millicn’s, .._. woth ean en 

"The Lady Judge, SARAH T, HUGHES of Déllas, in 
her law office in Dallas, gave an Oath, to Old King Berod, 
LYNDON B, JOHNSON, that had murdsrad, _goha the Baptist. 

_ "To all the people, of the City of Dallas, from: 
the Baby’ss, on up. All you can do now, sat a day of 
prayer, a aoa ring all the Church Bells in D llas, and 
let, the people of the world know, the day you set for 
the prayer, so all the Church Bella will ring, on the face 
of the earth, aod all the psople, on ths face of the earth 
will pray, for the Lady Judge, at Dallas, for Makeing, that 
Big, a Mistake, Sema ) body had to make that mistake, these 
‘Are the ways, God, Dose business, the earth is his business, 
and the Heaven's, So we can settle, with ourselfs, and our 
God, A day, of prayer, and Bibles studying, for the Lady 2 
Judge, § So sha knows that God Rulss, 

"God, and bis Spy. This is to ths Ladys, and “Wothers, 
you ara more liksly to lock, The Spy, the Gambler, the cards 

= oe _ ae a 
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- _'" are laying, faces up, on the table, Pick up tha 4 _ re 
- "Queens, You ars tha Quesns, now you got 50 cards, oe 

., ' laying on the table, the fifty States, of the United States, 
13 books, in tke cards, 13 stripss, on the American Flag, 
the Flag, has only a Right, to fly, on the 50 States, under - 
your God, You have @ Right, under your Ged, to call 7 

_ your Son's homa, your daughter's will follow thsm, don't 
fool ‘your self, oe 

— "You have, the 4 Queens, which is 4, tha Spys, 
Number. I want you to lock, in Danial 4, Chaptar 4, 
It don't taki you long, to read it, the ending, in that 

_ Chapter, is beautifull, it will make your hearts warm, 
we are in lins Now, with that Chapter, moe Lo 

  

“There, was a Big Tras, a Holy ona cams, and oa. 
said, out ths Tres down, put an Iron and Brass Ring, around . 
the Stump, the Stump, would be there and the Ring, on : 
the end, a 

, Lund Ban iL, , , 
“the Band, tha Negro Bank; with Iron and Brass, 

will cut lcss, and Ring around the world, Playing, that Good 
Old Suger Daddy of mins, when thsy hear that Christ the 
King is Comaing, that Good Old Sugsr Daddy of Mine, Adam, from 

° the Garden Of Edsn.   
— ox "Ths Ring, is the United Statss, Republican, =~ ~~>~ 

is written in the Bible, the Iron in the Ring, the . Se 
: Repulican's, the Brass the Democrat's, The Democrats, | 
i "+ .got Barabbas, the murder, up the Yree, the republican's 
pe . are seting up ths, Tres, and the Demcerate are Barking up 
oR “the Tréés, HARRYZTRUMAN, hollored the loudsst, at that 

' time, to tur Barabbas, lose, Barabbas, EARL WARREN is 
. setting up in the Tres, and KARRY TRCWAN, is still Barking 

ot at him, -cEISENHOWER, makes frisnds with HARRY, come’s 
\V/ down the Tree and helps him Bark, 5 ol 

Il ~ Cea fe PLE hg IDLO 
—— 

ree: 

ft. "The Stunp— ts" Cuba, the Wal ted Statas, the 
{ /iron and Brass Ring, Put the Iron, and Brass Ring around 

Cuba. CASTRO, has a camera now, takeing pictues, same 
as the news paper reporters, that puts him in the sae class, 
when he shoots, his mouth off, with words, brakas the Iron 
Ring with Brass, like a thread, and tradas all around . 

. the world, God is with him, We havs no right to sterve the 
cubain peopls, That is what King Christ, had said, I will. 
give It to the Baby’iss and the children, You haard that 
song, that Sugsr daddy of Mins, CASTRO is that Sugar Daddy, 
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all the baby's and kids likes him, whsa you lock at his 

the Spy, was fighting in a Battle, wisn MCSES, hands went | 

  

    

MP #62-4113°    
beard, and Big Cigar, he looks, like a real Sugsr Daddy, _ And hs can raige cane, O bey, O boy, he gure can raise cans, ths babyies and the kids know the cans, he can 
raisa, evarybody knows that, Sugsr Cans, to make Candy, © for the babyies and children, Evsrybody, likes that 
Suger Candy. It don't make any diffsrance, if there = | eo skin is Bleck or White, thsy like Candy, That Sugér Ce et, Daddy isa Balanc@, re a 

"Ths worlds song, in that Sugsr , Daddy of Mins,- 

_ “We better make psace, with the Nsgro Children, — and the Nsgro People, so wa dont stand divided, when - the Negro Childrea, and the Negro People, cut loss, with the Bank of Iron, and Brass, that ¥s put around then, and playing, that Sugsr Daddy of Mins, that will, out 
Ring us, I sax also white, How foolish would, ths white: 
People lock, standing alons. Ws bstter Flay, to gstkher, 
with ths Negro Children, and averybody that is Mixad, In One Band, tigexthsr, not Divided, Playing that Sugsr Daddy of Wins, When Christ the King, stspts on the Earth, 
Adam, that Sugsr Daddy of Wine, The children Will have 
fun, not those that try, to Divids thea, - 

“When the Negro Bard cuts loss, and knows that -------- 
. he, is comaing, Oh Boy, 

“All Nations got good Bands, so has Germany, 
Germany will be to gsather and in the worlds Band, Do all the Nations.?,, want to stand Divided,%. on that 
Day.?. They, better make peace, Christ the King said, I Will come as a thief, in the night. How true, that 
Chapter is, Daniel 4, 

"To the people, the babyies at Northfield_ 
Minnesota, . _- — . 

"You have, not forgotten, JESSE JAMES, you — 
still have JESSE JAKES day, every year, Ths Oath, to Bt 

God, is both hands up, The Oath, to the Devil, is ons Se _ hand up, Look in the Bible. Te 

  

“Mcaes, had the staff, father ADAM, JOSHUA, 

down, lossing, the Battle, ~ 

ap 
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"CAIN, and SETH, set KOSES on a Rock, holding ~ both his hands Up, with the staff in one hand, JOSHUA, 

the Spy, won, the Battle, with their God, 

“"Remsmber, the day, you never forgotten, ~ 
that day, . Look in the Bible, thé Black Horse, JESSE 
JAMES, was rideing him, the Ace‘ of Spades, the Spy, went 
was ridsing him, The 7 Spirites of the liveing God, aoe 
The 7 Spirited Horses, with beautifull sadies, When —- SE 
the pscple, ssen them, they knew, scathing was going 
to happen, Teaching, the Bankers, the Oath, to God... 

oC “MOSES, had the staff, at that tins, when: Ns 
we had the Bible finished, then it was the Bible 
You did not, evan, give us a chance, to tell the Bankers, 
they had to have, the Bible, in one hand, You started 
shooting, — - 

"The Bankers, are still stealing, out of my 
CheckBock, évery month, my God, they are still stealing, 
The Sane Bankera, and you pecple, are all back again 

_ at Northfisid, If you can ride, that Black Hourse, it 
is Yours, What is written, under tha Black Horas, if 
for the Bankers, so they won't steal, no more, 

“When, JESSE JAMES, would step, in your City, ._.. 
with his face, of flint, and his flashing, Blue Eyss, a 
you all would faint, —o™ ~ 

“When, we qought, the Bankers, rideing on 
the trains, we also went after them, FRANK was CAIN, 
always Quoteing, the Bible, In one train was a 
preacher, we was teaching him too. He hated, to give 
up his money, FRANK said, give ms that scrip, CIRIST, 
told you to go with out it. In dese days, God dressed 
us, with vests, with 4 pockets, the 4 acea, The praacher, 
had a beautifull watch, with a Gold psace hanging on 
the other end. “FRANK jerecked ~it out, and told hin, 
you don’t need this thing, you don't know, when CHRIST 
is comeing, Both guns laying on the bed, Time to Die, 
JESSE With both hands up, hanging a picture on the wall, © 
FRANK (CAIN) was tryed before the Governor and went free, 
not guilty. Our Mother stayed with her sons, the barkers 
stole more with paper and pencil then we did, we gave 
it to the pocr psople, Mother OSWALD is staying with 
her son, She will win, 

2 @b- 
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“Sincerely, the King of the Waters, ~° . 
and Greetings, from the King, of Firs, 
CHRIST the King. 
and Grestins, from their God, 
Bincerely, A, H. BETHKE, . 

' 1031 Benson Highway 
Tucgon_ Arizona," 
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a foe March 13, 1964 

  

: Mr. JELBART/ NEEL, Owner of Gen of the Desert. : oa 
Trailer Court, 1031 Benson Highway, ‘Tucsoa, Arizona .~ advised — 
that Mr. Al H,. BETAKE has resided at thé’ trailer’ court since 

IF - _ November 24, 1963, He also stayed for the winter season. =. 
he during 1962-63, oo. ae 

. Mx. NEEL advised BETHKE lives alone in his "camper": 
and the only time he leaves the area is to purchase groceries. 
He sends letters which he writes to people all over the 
country. Mr. NEEL explained the letters are prepared from... 
quotations from the Bible and he works cut the text of the vee. 
letters by using a deck of playing cards. os 

Mr. NEEL's only comment regarding BETEKE was that 
BETHKE was well versed on the Bible. -     

* 

7)
 

  

On 3/10/64, __—s‘Tucson, Arizona @Y Fit, 4 __ PX 89-42 
  

by SA JOSEPH R. PYNE : btg Date dictoted 3/10/64 

  

Thie document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It ts the property of the FBI and te loaned to 
your agency; if and ite contents are not te be distributed outside your agency,   ae ems eee 

ESE ptrentess Sala eS eR RIED FREES 
Ly PoP ena we , EX CF RE      
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FrD-02 (Rew. 3-259) _FOERAL BUREAU OF INVESTIGAT’ d: .     Scie ee see i ee tt kee te ee Date March 13, 1964 vee 

co “Mr. A. H. SETHKE, Gem o£ the Desert Trailer Court; 
1031 Benson Road, Tucson, Arizona, was interviewed in his 
"camper". At that time, BETHKE was specifically informed 
he did not have to make any statement and any statement he 
did make could be used against him in a court of law. He 
was informed that he was entitled to consult an attorney 
prior to making any statement. co . 

  

Mr. BETHKE advised he spends his winters in the oo a 

southwest area and for the past two years has been coming °° |. ° 
to Tucson, Arizona. He advised his permanent address ds 7 ee 
on a farm at Fairfax, Minnesota. c “ 

oh . Mr. BETHKE readily admitted he was the author of 
a document dated February 10, 1964, captioned “The Murder, 
of President Kennedy. The Assassination, of President 

Kennedy. Chapter 18. Manuscript 18." He explained the 

world is governed by a mathematical equation; and by the 
use of a deck of playing cards in connection with the 

Bible, he can arrive at formulas which keep the world 

in balance. 

Mr. BETHKE stated that many years ago he lived in 
California and owned approximately 160 acres of land. During 

that time, EARL WARREN was Governor of the state. He stated 
he lost the land and blamed Governor WARREN for not assisting . 
him in retaining the property. He admitted that the above 

factor was the thing that motivated him in accusing Chief 
Justice EARL WARREN, 

zs "As to the accusation against President LYNDON 
. JOHNSON, BETHKE merely explained that the formula devised 
by him made it imperative that JOHANSON beceme President in 
order to maintain a world balance. 

Mr. BETHKE stated he intends to return to Minnesota — 

in April, 1964. He further advised he has distributed 85 ; 
copies of the above-mentioned document *o varicus newspapers. 
  

The following is a physical description of BETHKE 
as obtained by observation and interrogations , 

on 3/10/64 et Tucson, Arizona . File # PX 89-42 
  

by Special Asent JOSEPH R. PYNE:btg:ds d 3/10/64 
Date dictate 

  

- 65, a 

This document containa neither recommendations nor conciyeions of the FBI. It ts the property of the FBI end is foaned te 
your agency; ig and ite contentea are not to be disuibuied quteide your ageacy. < 
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Race a White 
Sex =. . Male . 
Nationality a - American 

me oo Minnesota 
. . Marital: Status Single 

oe ee Height : ' $f 6" 

  

Eyes - Ct! . Blue 

  

ac
e   

ed 

PX 89-42 Fe ene 

‘Name A a BEpaKe 
Address . . Fairfax, Minnesota | 

’ Weight Se - 135 pounds ae 
Hair Oe - Brown (graying) 

    

Born oO October 19, 1899 in 
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RE: EDWARD FRANK BRAY. 
vite 

: See On March 9, 1964, LEOYWLLHELM, manager, Red.Cross., . - 7" of Greater Boston, 17 Gloucestet Street,. Boston 15, Massachu- : Betts, advised the Boston Officd of the FBI by telephone that ; Tie had received through the mail’ certain material which made reference to a possible assassination attempt in Dallas, Texas, and to the nuclear submarine the "USS Thresher." He said that . the material had been ‘sent to him via air mail from Portland, + _ Oregon, postmarked in that city on March 6, 1964. He added. .”- oo that he had no *deg why the meee eM ee to him, oe , AMOIEL O - fp pip k XT. ff . Vay 7p du FO This material was provided to. the Boston FBI office f/f * ' by WILHELM, Examination aanay it consisted of letters bearing :4:,:°!¢ 

  

the name of one EDWARD F RAY, 3220 SE 23rd, Portland, Oregon, ———— and dealt chiefly with BRAY's claim that by letter dated ~~~" August 12, 1963, he had warned Governor JOHNSCONNALLY, Austin, Texas, of a possible attempt to assassinate CONNALLY, noting that as a former Secretary of the Navy, CONNALLY was aware of faulty equipment on the "uss Thresher," the Naval submarine a lost at sea. . Prt: Herne 
, on 

ES. EDWARD_BRANKYBRAY_ previously had been interviewed on November 27, 1963, at Portland, because of similar Claims. He . then lived at 2606 NE 12th Avenue, Portland, but previolsly had sO _ wesided at 525 N. Church Street and 3220 SE 23rd Avenue} both |. .ae.. Portland, At that time, BRAY advised that he had received a wrest awee ee “head injury while employed as a field engineer by the Bendix -. my Pacific Division, Bendix Corporation, Ke ; ishing? ember, 1960, He was subsequently 
apoy a California court and his 

     
& a em in connection with litigations against the Bendix . Corporation, 

BRAY further related that he since had written many public officials and elected officials concerning his claim against Bendix and making allegations against the U. 8S. Navy Department and allegations concerning the cause of the sinking of the "Thresher." He claimed that as a result he had been | harassed by the Navy, by Bendix and by persons uninown. He maintained that his mail was intercepted, his telephone tapped and his conversations recorded by secret recorders, He added 

      

      
  we ONAN OF 

aT ERR SELL ERE 

 



that he was in frequent contact with "right wingers" whose: 

at such meetings. 

    

    identity he did not know and whom he was unable to describe, __ 
He said that these "right wingers" contacted him in public 9” 
building lobbies and department stores in Portland, and : 
particularly in the men's rest rooms of Portland department © 9°: ° 
stores. He claimed that they gave him confidential information 

BRAY related further that in August, 1963, eight... 
“such persons, none of whom he could describe or furnish any — a0 
information concerning, contacted him at various spots in 2... 
Portland and all told him that the life of Governor JOHN es 
CONNALLY of Texas would be in danger if he went to Dallas, ne 
Texas, and that Governor CONNALLY should never ride in an open. 2 
car, The same individuals, BRAY said, d him that the life “ 
of the then_Secretary of the Navy FRED{KORTH would be in danger DG 
if he ever went to ColiimbuS;~0HiG; and that KORTH should never 
wees in an open car. These individuals had given him no further 
etalls. . : 

  

BRAY claimed further that on August 12, 1963, he had 
written a letter to Governor CONNALLY at Austin, Texas, and a 

. letter to FRED KORTH, Navy Department, Washington, D. C., 
giving them the above information. He said he never had 
received any acknowledgement of these letters. . 

At the time of the above interview of BRAY on 
_ November 27, 1963, Mrs. EDWARD FRANK BRAY of the same address 

    said that she was the guardian ad litem of her husband, EDWARD ee 
FRANK BRAY, Beers fcreecm and that she knew nothing concern- 
ing the above“erfesatrens made by BRAY. She stated that he 
never had said anything to her about these claims concerning 
Governor CONNALLY and FRED KORTH until after the assassination 
of President KENNEDY on November 22, 1963. She noted that BRAY 
had been very much disturbed mentally since hearing of President 
KENNEDY's assassination. 

       

“o
y 

During the period of the above interview and because + 2 
of his letter-writing activities, BRAY was the subject of / 5h. 
investigation by U. S. Postal Inspectors in Portland and by ty 

LOUIS B, RDER of the Office of Naval Intelligence and Postal 

‘the OE tenn Naval Intelligence, Portland. Special Agent > 
& 

Inspector NOLAN N:BROWN, advised at the time of the above : 
interview that BRAY is a prolific letter writer both in his own - 
name and anonymously, and that he was considered by their depart~- 
ments to be a psychopathic complainant. : eet 
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RE: MORTON BROWN, AKA . 
* MORDECAI BRIENBERG 
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na On Narch 18, 1968, an ‘4Andividual who requested his 
identity not be divulged but who has furnished reliable — -. 
information in the past, advised as follows: 

: On March 17, 1964, the source received a telephone fot 
call from JOHN \OLD, o identified himself as the New York... ae 
correspondent for_the ndon-Times"—-newspaper, London, England.i=~— 
GOLD Stated that he has been assigned to cover and report . 
on the JACK RUBY trial at Dallas. GOLD expressed grave con-— 
cern over a news story published March 6, 1964, in "The ..-° = 
Spectator", a highly respectable London newspaper. GOLD © 
continued, because of the prestige of the "Spectator", the 

' news story in question has appeared or will appear in | 
. jeading t news media throughout Europe. bees 

  

The news article entitled "The Riddle of Dallas" 
carries as its author MORDECAI BRIENBERG. , "The author of 
this article, a former Rhodes Scholar from Canada, is a 
lecturer in sociology at Berkeley, California." 

  

Se According to GOLD, the essence of this news article | 
is an attempt to show that LEE HARVEY OSWALD 1s not guilty 
of the assassination of President JOHN F. KENNEDY, and an 
attempt to show that justice is_not being done in the 
OSWALD - RUBY case. GOLD continued that the article is an 
attempt to discredit the American system of justice, the. 
FBI, the Secret Service, the Dallas District Attorney and © 

_ others connected with this case. GOLD is concerned that a 
very wrong impression of the actual events which happened 
in Dallas, Texas, November 22, 1963, is being conveyed in 
this article.. The article, according to GOLD, is an attempt - 

“, to raise grave doubts in the minds of readers. 

‘ The source of this information advised that the 
news article also appeared in the March 10, 1964, issue of 

the Y'christian Science. Monitor.” “ae 
o 
oe. 

a 
“«@ 
, 8 

-f- Abts. ood 

After GOLD's call March 17, 1964, the source 
advised that he checked records of the University of Cali- 
fornia at Berkeley, Berkeley, California, and records of 
the Rhodes Scholarship, and determined that no person by 
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‘the name MORDECAI BRIENBERG is now or ever has been affiliated 
with the University of California at Berkeley, and no record i 
of such a person could be found who had been named a Rhodes | | 
Scholar. . . 

w On March 18, 1964, the source received another - 
telephone call from GOLD stating he had conducted his own 
inquiry regarding MORDECAI BRIENBERG and had learned that 
BRIENBERG is identical with MORTON BROWN, a former teaching 
assistant at University of California at Berkeley, and is oy oe 
presently a graduate student of University of California at ov... 
Berkeley. © => ones 

~ ' GOLD was placed in telephonic contact with . . 
MORTON BROWN on March 18, 1964, at University of California 
at Berkeley, at which time BROWN (greatly astonished, accord- 
ing to GOLD} admitted writing the above mentioned article 
and sending 1t to friends at Oxford University, Cambridge, 
England, BROWN then told GOLD that his friends at Oxford 
University had placed the article in "The=Spectator." 

The source also advised that he had received a 
telephone call on March 18, 1964, from ‘News Week" magazine 

: : regarding this article, at which time the "News Week" 
representative stated his intention of publishing the article. 

The source furnished the following background . Reet 
-- .- information regarding MORTONABROWN: pif lots. oect.rs ett LER 

art eer oe an ee enka see   Date of birth _.__ January_10, 1938. 
{Place of birth Edmonton, Canada. , . De ga Education BA degree from Alberta University, 

or . Canada, 1959, in political scfence; © 
Attended Oxford University, 1961, 
with a major in political philosophy; 

Spe Teaching assistant, University of , 
mee California at Berkeley, California, 

1951 - 1963; Cai ATID, 
Presently graduate student in social 

Science, University of California at 
Berkeley. 7 
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‘Present address 

3 ae oS Former address 

Home address 
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   6616 Telegraph Avenue, °° 
Oakland 9, California | 
(1961) - 161 Hilicrest - 

_ Road, Berkeley, California 
133 Saint Edmonton, 
Alberta, Canada 
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m      RE: FRANK MOLDER CALDWELL 

On January 15, 1964, Mr. J. LEE RANKIN, General 
Counsel, President's Commission on the Assassination of Lo 
President KENNEDY at Washington, D. C., made available a ~~”. 
letter from MARSHALL _W NE,..5053 Marlborough Drive, San__ 
Diego 16, California, which was dated December 10, 1963, and 
contained the following information: 

"At a nice respectable dinner party only two © ~~ mo 
nights before the President's visit to our city, a_bright ene” 
young couple with a fine education, with a promising professional 
future, said that they hated the President of the United States - 
and that they would not care one bit if somebody did take a .... 
potshot at him.* tbe Sb Cte Be 

"Datelined Dallas, November 25, the above is an . 
‘excerpt from JOHN\HERBER's; 'Special' to the New York Times. 

It appeared in the Western edition of that paper on November 
26th. The Reverend WILLIAM H. DICKINSON, JR. is being quoted. 

"If nothing had happened to the President at Dallas 
this remark could have passed for idle though vicious chatter. 
Since the implied wish of the young couple came true the 
country is entitled to know if these persons were merely — 

_7 prophetic or if they had foreknowledge of the murder attempt.     
(foment penn ee WReyerend DICKINSON should identify this couple and ._..__. 

: they should be questioned under oath. In the days after 
: Lincoln's assassination anyone who had made such a remark would 

; - have been arrested." 
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_-FD-202 (Rew. 3-3-59) “EDERAL BUREAU OF INVESTIGATAd an Ang dry 

rr ) rar Cea Re ee      
: Mrs HT foscasON, J JR,, advised that she 

resides at 932 Purdue Dallas, Texas, telephone EMerson l- — 
0549. She said her husband, Reverend WILLIAM Hx CKINSON, JR., 
is the pastor of the Highland Park MetHodist Church in Dallas, 
Texas, and he was out of the city and /not expected to return 
unt 41 late on the night of January 27> 1964, 

It was explained to Mrs. DICKINSON the nature of the 
contact and she advised her husband did not attend a dinner 
party two nights before the President's visit to Dallas at 
which it was alleged a young couple stated they "hated the | 
President of the United States and would not care one bit if 
someone took a potshot at him.” - She said her husband received~ 
this information from another individual whom he did nct identi- | 
fy to her. She advised her husband wild contact the Dallas 
Office of the FBI upon his return to Dallas. . 
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, Reverend WILLIAM H, DICKINSON advised he is the... * 
pastor of the Highland Park Methodist Church at Abbott and ae. 
Bishop in Dallas, Texas. He said he resided at 3932 Purdue §.--- 
in Dallas and has telephone EMerson 1-0549, ; ae 

._ «He stated that Mrs. HOWARD\GRIMES, 6960 Santa_Maria _ 
Drive, Dallas, Texas, telephone TAylor 6-5970, had remarked ~ 
to him on November 23, 1963, the following remark, which he 
used as a part of a sermon, which he delivered at the 
Highland Park Methodist Church shortly after the President 
Was assassinated. So te ae 

- - He produced a copy of the sermon and marked the wo 
following section: | - a 

vo "You will be, as I was, shocked to know that at a 
respectable dinner party two nights before the President's 
visit to our city, a bright young couple of fine education, 
members of a church and possessing a promising professional 
future, said to their friends that they hated the President of 
the United States and that they wouldn't care one bit if 
somebody did take a ‘potshot!' at him. You will be chagrined 
and deeply troubled to know that less than a month ago an 
honored and respected doctor in Dallas, a member of a church, 
could not carry on an intelligent telephone conversation with 
one of his patients without making abusive and damaging 
remarks about the United States Ambassador to the United 
Nations who was, at that time, a visitor in Dallas." 

-->----- -- He said that since that time he had determined the —------.--- 
quotation to be inaccurate as to the time the statement was 
made. The statement was not made two or three days prior to 
November 22, 1963, but was made: sometime prior to August 15, 
.1963, and he said Mrs. GRIMES advised him she had obtained 

*, the information from Mrs. TAYLOR BINSON of 3409 Dartmouth, 
in Dallas, Texas. uth Play DIAS. err ten 

He said that Mrs. ROBINSON told Mrs. GRIMES that she, 
Mrs. ROBINSON, and her husband, attended a dinner with two - 

_ other couples, Mr. and Mrs. FRANK CALDWELL, 2735 Beverly 
Drive, Dallas, and another couple whose identity was not 
known to Mrs. GRIMES, and a remark was made concerning taking 
a potshot at the President during the course of that dinner. 

1/29/64 ., Dallas, Texas . File ¢ __DL 89-43 
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the fact that he had not documented the information which he 
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Mrs. ROBINSON told Mrs. GRIMES the dinner was held in 
early August, 1963, and according to Mrs. GRIMES, Mrs. : ol 
ROBINSON did not believe that the third couple present q& ~~ 
the dinner heard the remark about the President. eee 

    

Reverend DICKINSON said he had never known LEE E HARVEY” 
OSWALD or JACK RUBY, or of any association between them. He 
said that he had never attended either of JACK RUBY's night 
clubs, namely the Vegas Club or the Carousel Club in Dallas, 

“Reverend DICKINSON also advised he deeply regretted 
oan 

used in his sermon so that the date of the meeting mentioned 
therein was accurate. . * . 
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Ky eas fo ‘ EP che ae Phd oa, 
¢(FRANK MOLD (ChuDwEL.t. 5 Beverly Drive, ~~ 

panies advised his business address @ “Room 119 Meadows". Ste ehele 
Building, Dallas, Texas. He said he attended a private dinner 
at the Ports O Call restaurant in Dallas, Texas, with his - 
wife, as a guest cf Mr. and Mrs. LOD*ALLISCON, of 4573 Belford, - 
Dallas» and another couple, Mr. bnd Mrs. TAYLOR ROBINSON, of +3409 

t Dartmouth, Dallas, were also present. dz bal gp Re 
f)e sri | pine feehe ee, Ma pr 

, He said the three men were réthkeriy’ ‘trom’ “Corsieangy-— nate 
Texas, and this dinner was held on August 9, 1963. He stated oO 
that during the evening the couples had a few drinks and the .-.. 
talk drifted toward politics and particularly concerned for  ._° 
the most part, a discussion of the integration questions and ...:... 
Rie woul and a remark covld have been made to the effect that 
We would not care if someone took a potshot at the Fresident. * 

He faid the remark was just "shatter" and ro vicious 
action was intended althcugh it cculd have been implied, had 
a person overheard only the remark and not the full context 
of the discussion. He said that Mrs. ROBINSON was active in 
the discussion with him and was the target of most of his 
remarks and he ws just “kidding” her to feel out ler political | 
beliefs and there was no enmity toward the Democratic form of 
Government nor the people present, implied by his questions 
and discussions. He said that he doubted whether or not 
the ALLISONs could have overheard his remark about the 
President since it ws a rather private remark between he and 
Mrs. ROBINSON and the cthers were engaged in discussing other 
“things. 
  

He said he ws certainly distressed, as was everyone | 
else in America, to learn of the assassination of President 
JOHN F, KENNEDY and that he would have certainly had no part 
‘in uttering such a statement with any degree of seriousness cee 

  

    

whatsoever. 

‘He said he has never been to the Vegas Club or the 
Carousel Club. 

en _a/2s/s er Dallas, Texas File # DE 89-43 

by Special Agent ARTHUR E, CARTER/oms 17 __ Date dictated __ 3/25/64 . 
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Lae. KENNEDY ." 

      

os bate "3/8/64 ee 

  

Mrs. MARSHA MC KAMEY CALDWELL, 2735 Beverly Drive, 
Dallas, advised she attended a private dinner at the Ports 

_ © Call restaurant in Dallas, Texas, with her husband on 
August 9, 1963. She said there were two other couples there, ~~~ 
Mr. and Mrs. TAYLOR ROBINSON, and the host couple, Mr. and a 
Mrs. LOD ALLISON, all of Dallas. She said that all of the 
men in this group were originally from Corsicana, Texas, and - 
the couples did not make a practice of meeting frequently, 
but did on occasion, get together to sort of re-live old times. 

She said she recalled there was a discussion between 
her husband and Mrs. ROBINSON with regard to the integration  ~* 
question and problems; however, she did n& note any angry ~ 
remarks on the part of either of them and she definitely did not 
hear any | remark about any “taking a Pokshot | at President . so, 

Mrs. CALDWELL said she had never known LEE HARVEY * 
OSWALD or JACK RUBY, and had never imown‘cf any association 
between them and she had never attended the Vegas or Carousel 
Clubs in Dallas, which were formerly operated by JACK RUBY. cot 
She did state that she did not believe Mr.. and Mrs. LOD sO . 
ALLISON engaged in the discussion with Mrs. ROBINSON and Mr. 

CALDWELL, 
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me Mr. TAYLOR ROBINSON advised that he resides at 3409 
Dartmouth in Dallas, and is employed in the Commercial Sales 

Division of Titche Goettinger Company, which is located at. -.. | 

1502 Slocum in Dallas, Texas. He said he recalled that he and 

his wife attended a party, "The Corsicana Party", at the els 

Ports O Call restaurant in early August, 1963, where Mr. and _ 

Mrs. LOD C, ALLISON were the host couple and Mr. and Mrs. FRANK 

CALDWELL were guests along with him and his wife. He said ... 

- subsequent to the assassination of President KENNEDY, he 

recalls seeing an article in a Dallas newspaper, a remark that 

was attributed to three young couples in which it was stated 

to the effect that "they did not care if someone took a Cg 

potshot at the President." He said he wondered if some other — 

couple had made a similar expression other than the group with 

whem he attended a dinner on August 9, 1963, but he did not call .. 

the Federal Bureau of Investigation with regard to the remark | 

on August 9, 1963, because there was no vicious intent implied. 

by the person who made it. . oe oe 

He said that during the course of the dinner in 

early August, 1963, his wife and Mr. CALDWELL engaged in a 

rather lengthy discussion about integration and toward the . 

end of the discussion, Mr. CALDWELL made some remark, exact 

context of which he was unable to recall, but it was to the 

effect "Do you suppose you could get someone to kill the 

President?" He said it was not. mde in a vicious, indictive 

manner and no additional discussion resulted. 

He stated he felt Mr. CALDWELL was simply expressing a 

_— > displeasure with the current Democratic administration and .......-___-— 

not particularly at President KENNEDY, He said there was n9 

unpleasantness at the party, although Mr. CALDWELL md taken 

an opposite side from Mrs. ROBINSON during a part of the 

.evening., He mid he believed Mr. CATOWEIL and Mrs. CALDWELL | 

“£3 ° were persons who are loyal and patriotic, and they were just 

“yas distressed as everyone else in the natton wher they learned 

of the assassination of President KENNEDY and that he was sure 

Mr. CALDWELL regretted having made such an expression. 

wee? . He mid that he had discussed this with Reverend. 

‘PKINSOW but did not name any names or dates. 
ie 

Mr. ROBINSON said he has never known LEE HARVEY OSWALD - 

File # 
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: or JACK RUBY, or any association between them and has - 
‘ never been to the Vegas Club or Carousel Club in Dallas, — 
; Texas. 
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Dote 3/18/64 

Mrs. CLAUDIA ROBINSON advised she resides at 3409, 
Dartmouth in Dallas. She advised she recalls attendi 
dinner at the Ports 0 Call Restaurant with her husbend and 
two other couples in early August, 1963. She said the three . 
men in the party were all originally from Corsicana, Texas, 
and the couples as such had no particular common interest 
either cultural, social or political, but the boys had grown 
up in Corsicana, before maving to Dallae, marrying and 
establishing homes. She said that Mr. LOD ALLISON and wife 
were hosts for the party and Mr. and Mrs. FRANK CALDWELL were 
the other couple who were present and Mr. ALLISON told of 
progress that was being made in the integration problem which . 
he had observed as a result of some accounting work he had ....*.; 
done for one of the colleges in Dallas and Mr. CALDWELL took*. -. - 
some exception to Mr. ALLISON's expressions but all were . 
friendly. She gaid there was no extreme controversy brought 
about by the discussion and at one time Mr. CALDWELL remarked to 

[a - her he wondered what it would take to get someone to take a. ........ 
potshot at the President. She said this was not stated ina 
vicious manner, it was made without rancor and no further 
remarks were made along those lines at that time. She said 
the remark as far as she was concerned, fell flat, and the 
conversation turned to other topics. She said she doubted Mr. _ 
and Mrs, ALLISON overheard that particular remark inasmuch as 
Mr. CALDWELL had directed it to her attention. - 
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She said she believed Mr. and Mrs. CALDWELL and 

the other couples were respectable, well educated, loyal, | 
bP patriotic citizens of good social standing in Dallas. She 

- said Mr. CALDWELL is engaged in the insurance business and has 
; vo offices in the Meadows Building in Dallas. . re - 

b She also advised the statement concerning ‘the remark 
about the "potshot” was repeated by her at a luncheon at the 
Mart Bullding in Dallas, which was to have been held in honor _. 

-» Of President KENNEDY and she repeated this remark probably out — 
of shock when she heard the news about the assassination of .°.. 

ane the President and it was overheard by Mrs. HOWARD GRIMES and she . 
bone did not know whether or not Mrs. GRIMES might have told anycne 
ease else about it. She had recently heard that Reverend WILLIAM © 
be H. DICKINSON, JR. had heard about it throvgh Mrs. GRIMES. the 

said it was extremely had that it was repeated or even made... 
kmown and she felt sure that Mr. CALDWELL had no antnopity fore 
toward President KENNEDY personally. . , 

o Be CRD. 

on “Uo/en et Dallas, Texas File # DL 89-43 
| . ARTHUR E. CARTER/chs of 3/16/64 ~~~ 
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She said she did not know LEE HARVEY OSWALD or 
JACK RUBY, or of any association between them and she had 
never been in the Vegas or Carousel Clubs when they were 
operated by JACK RUBY at Pallas, Texas. . 
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eo Mr. LOD C, ALLISON alvised that he and his wife - 
were hosts for a party at Ports 0 Call at Dallas on August 
9, 1964, and two other couples were present, the FRANK 
CALDWELLS and the TAYLOR ROBINSONS, He said he and Mr, 
CALDWELL and Mr. ROBINSON were all raised in Corsicana, Texas,” © 
had known one another all their lives and they decided in early 
August they would get together with their wives for dinner at 
Ports 0 Call and he recalled that on that particular evening | 
all of them went and had a few drinks and became involved in a 
Giscussion of integration and its problems and progress. He 
said Mr. CALDWELL and Mrs. ROBINSON appeared to be taking oo 
definite sides on the issue, but at no time did he ewer hear , 
any remarks about anyone wanting to kill the President or take a # es 
“potshot"™ at him. He said that he held the ROBINSONS and the “ 
CALDWELLS in high regard and had no reason to doubt thei 
loyalty, patriotism, character or associates. : 

we He said he had known JACK RUBY personally since .... _ si—«w 
1956, when JACK RUBY came to him in 1956 and engaged him as a 
tax consultant. He said he had done no further business with 
him since that time and had seen him on occasion and would 
recognize him but had never Id any other dealings with him. 
He said he had never known LEE HARVEY OSWALD or any association 
between JACK RUBY and OSWALD and the only time he had ever been 
in RUBY's business was when he went to the Vegas Club to obtain 
business records and to audit accounts in connection with his 
tax research matter. oo 
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1. - | Dote 3/18/64 

¢ Mrs. JENNY LEA ALLISON stated that she and her 

  

husband were hosts for a dinner party at the Ports 0 Call — 
restaurant in Dallas, Texas, on August 9, 1963, for Mr. and °°"! ° 
Mrs. TAYLOR ROBINSON and Mr. and Mrs. FRANK CALDWELL. eee 

She said the men had been raised in Corsicana, Texas, 
and they arranged the party so that they might reminisce over 
old times. She said she did not go around with the wives of 
the two couples socially, and although she saw them infrequently, 
she had no peason to doubt their loyalty, patriotism or 
character..f . 

, She said there was a discussion of the integration 
problem during the dinner and some talk of politics and she . 

‘ noted that Mr. CALDWELL and Mrs. ROBINSON seemed to be on 
opposite sides of the qutstions that were discussed. 

wee ee | OM {SON said she never heard anyone make a _. eee 
remark about assas inating or killing the President or | taking 
a "potshot" at him. 

v She said she knew JACK RUBY as a result of his 
coming to the office of her husband to consult with him on tax 
matters, but she had never been to the Vegas or Carousel Clubs 
in Dallas. She advised she did not know LEE HARVEY OSWALD 
and knew of no association letween him and JACK RUBY, 
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RE: THELMA HARRISON CHAPPELL, aka 
Y. CO. Chappell 

. The following investigation supplements ine 
formation set forth on Pages 62 and 63 of the report of 
SA ROBERT P, GEMBERLING, 12/18/63, at Dallas. 
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  i , - . Dote 

Mrs, JOSEPH N= FLEMING, 2927 Bryn Mawr, 
Irving, Texas, “advised that she had heard from Mrs, BRACK 

A STEVENS, 2913 Bryn Mawr, Irving,’ after the assassination” ~~ 
rof President KENNEDY, exact date not recalled, that a Negro | 
yard man of a Mr. DENTON, who resides on Wingren Road, 
had called DENTON just before the assassination and had os 
Baid something to the effect that the President was going 
to be shot. Mra. FLEMING did not recall the exact conversa- 
tion with Mra, STEVENS, but believed the above was the sub- 
stance of the information Mr. DENTON had received. 

Mrs, FLEMING later called the Irving Police 
Department and reported this matter, 
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1 . | . | ‘Date 3/9/64 

_. Mrs, BRACK STEVENS, 2912 Bryn Mawr, Irving, °° 
Texas, advised that sometime after the assassination of re 
President KENNEDY, a neighbor, Mrs. DENTON, on Wingren Road, -- 
had discussed with her a telephone call her husband had re- - Do 

2 ceived from a Negro employee of his relative to the assassing- | 
Bo “tion of the President. It was Mrs. STEVENS! understanding, ne 

- from the conversation with Mrs, DENTON, that the Negro employee 
had told Mr. DENTON that the President was going to be shot 
and this employee wanted Mr, DENTON to call someone and have 
it stopped. Mrs, STEVEMS has not discussed this matter since 

. mele ne or Mrs, DENTON, but may have discussed it with another - 
neighbor. ‘ ; 
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ve . . 

Ail. «_f/ic. WELDON S,’ DEWTO¥, 115 Wingren Road, Irving, Texas,_ 
advised that on Noveuber 24, 1963, he was watching television 
and saw the shooting ef LEE HARVEY OSWALD en televisicn. About — 

ten minutes after the shocting of OSWALD, DEXTON received a... .- 

telephone call from T. C. CHAPPELL, a Megre yard man of his, - 

and CYAPPELL teld DENTON that sometime previously he had been - 

in a place with a Negro woman, exact place met recalled by 

DENTON, and thie woman had teld DENTON that she was a maid in 
a hens in north Dalles. This Kegro woman reportedly told — 

CHAPFELL that while in the hoes in morth Dallas the five-year-old 

boy in the home said something to the effect that his daddy had 

some of these guns after a television discussion of the assassiq- — 

mation of President KENWEDY. aan 

nn , Mr. DENTON said he did not know the significance oF 

of the information furnished to his by CRAPPELL, but he had |. 

j later attempted to contact the District Atteraey in Dallas, 

po but had not been able to Incate anyon= in the Bb. A.’s office. 

po Be Mid not think the matter sufficisntly important to purave 

oe further, He does not recall discussing this telephone call 7 

received from CHAPPELL with anyone except possibly Mrs. DENTON. 
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THEIMA HARRISON CHAPPELL, also known as T. C,.. 
+ Chapps1l, 4533_Collins Street; Dallas, employed as porter, ., =, . 
"Medical Arts Building, Dallas, Texas,/advised he had been /'-: 
employed part time as a yard man for "WELDON S. DENTON, 115 ere 
Wingren Road, Irving, Texas, since l Ds. ee 

On the night of Kovember $3 "1963; which was 
Saturday night, CHAPPELL was in the home of his former wife, 
SETTIE ARN ALLEN, also known as MARY DESMOND, located on . 
Isenard Street, Dallas, at which time they were talking about 
the assassination of President KENNEDY, SETTIE ARN told him 
that she worked in the home of a white man in north Dallas 
and that on Friday, November 22, 1963, while in tis home, 
ALLEN was present when the news came on television about the - z 
assassination of the President. The small child, which CHAPPELL ~ 
believed she safd was a five-year-old boy, was also watching 
the telericion pregram, and he said somsthing to the effect, 
"My daddy was the cause of that. Be furnished the gune,* 
The mother of the child was reperted to kave “yanked the child 

“~~~ wp" and spanked him after he made this statement. 

.* CHAPPELL said that the next day he called his 
employer and told Mr. DENTON about this statement ALIEN report- 
edly made about the five-year-old boy. CHAPPELL recalled that 
when he talked to Mr. DEWTON on the telephone DENTON mentioned 
that LEE EARVEY OSWALD had just been shot. CHAPPELL said he 
eculd furnish no additional information and the only informa- 
ALE he had was that received from his former wife, SETTIE ANN a 
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a. , ao yet 
“Mes. CHARLES (MARY ANS}DESMOND, 1820 Leonard 27 7" 

Street, Advised she was fergArly th? wife of 1. C, CHAPPELL (77/// — 
and she occasionally uste the niskmame SETTIE, Mrs, DESMOND‘: ~~" --. 
advised that on November 22, 1963, she was working in the... . 
home of Mrs, ROSIE. LEE“VJORNSON, an elderly lady who resides ...... 
on Lancaster Street, _nurber unknown, in nerth Dallas,..’There  . 
are no children in the. JOENSON hems. Mra. DESMOND was at her __. 
residence, 1820 leonard Street, on Saturday, Nevamber 23, 1963. 
She does nct rsesil thet T. C. CHAPFELL visited at her resi- 
dence on November 23, 1963. 

. It is noted she seemed rather vague on this point, 
She stated she does not recall having made any statements to . 
T. C, CHAPPELL or anyone about a five-year-old bey as alleged — =f. 
above and, further, that she 1s employed as a maid in two 7 .”*? 
homes in addition to the home ef Mre, JOHNSON, and neither ~~ 
of these faemilice has email children, Mra. DESMOND advised. 
further that her former hustand, T. C,. CHAPPELL, has a tendency 
toward intexicaticn, pieticularly on Saturday night, and 

jon" while she has no specific information to this effect, believes ~~ 
he may have been drunk when he made the statements reportedly 
attributed to her, : 
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RE; SUSPECTS HARRY GORDON COLE, JR., 
Aka. H. Gordon*Tole, H. GsrCole, 
Jr, Gordon-Cole and CLAY BLAINE 
  

a ee a 
PREDICATION 

sloypdaeeae g Meet: Lv 

The puspose Of the foileda os taveatisat fom was 
to determine whether or not the pera-n originilty identified-- a 

as H. GORDON COLE and his unknown bearded associate could 5+ 
have been in Dallas, Texas, on November 27, £353, and could 
have had any connection or any part in the ass2ssination of 
the late JOHN FITZGERALD KENNEDY, President. of the United 

based upon a complaint made in Kiemphis, Tennessee, on 
February 12, 1964, by Miss GOLDA LOUISE NEWTON, who stated 
that she had a vague suspicion of COLE and his associate _ 
and felt that they might possibly have had something to do 
with the assassination of President KENNEDY, although her - 
only real basis for suspicion of them was that COLEts 
associate wore a beard and had a “Cuban look". 

  

      

- States. This inquiry concerning COLE and his associate was -- ------»- 
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On February 12, 1964, Miss Golda Louis Kewton, 
e 

resident of 880 North Garland, Memphis, Tennessed, who ¢ . 
owns and Operates the Newton Secretarial Service, ~.- ky fea 
1529 Madison Avenue, Memphis, Tennessee, advised SA Joseph . 
H. Kearney, Jr. and SA William H. Lawrence as follows: 

On November 4, 1963, an individual identifying 
himself as Gordon Cole came to her office accompanied hy a 
short white male who gave the appearance of being of “og 
Cuban extraction and who was approximately twenty to twenty 4 
one years of age, short of stature and who wore a black —° *:- 
beard. This "Cuban-looking" individual had a large mouth, 

i dark hair, fair complexion, spoke good English and wore 
po, cloth gloves on his hands. 

The person claiming to be identical with Dr. Gordon 
Cole was a white male, described as 38 to 42 years of age, 
about 5 feet 9 inches in height, having dark eyes, dark brown 
hair, ordinary features, wearing an amber-colored sports 
coat and tan trousers. Cole spoke with a cultured English 

: accent. : _ . 
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Cole contracted with Miss Newton to write one or 
two letters for him. She recalled that one letter was 
written to some unrecalled location and that in the 
letter Cole was inquiring about the possibility of pur- . 
chasing a 100-room hotel. - 

While she was typing the letters, the "Cuban-~ 
appearing individual" told her that he had injured his hands 
while trying to repair a bulldozer. Newton claimed that 

» she asked Dr. Gordon Cole what kind of medicine he | . 
_* specialized in and he allegedly replied that he was. 

_ “probably a fake". . 
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; Later on November 15, 1963, Dr. Cole dictated a 
two letters to her over the telephone and came in on the Lees 
afternoon of November 15, 1963, to pick up the letters. 
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their appearance might give the indication that they had 
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At this time he was again accompanied by the Cuban-appearing 
individual who, by this time, had shaved off his beard. . 
He still wore the gloves and at no time did he remove the 
gloves. Miss Newton found transcripts of the two letters 
which Cole dictated on November 15, 1963, one being — 
addressed to the’ American Vegetarian Hygienist, P. 0. Box . 1744, Patterson{ New Jersey, in which Cole was subscribing ~ for a subscription and enclosing an advertisement to be 
placed in the December, 1963, issue. The other letter 
dictated by Cole was addressed to Dr. Herbert M.* Shelton, 
P. 0. Box 1277, San Antonio, Texas, in which Cole was — wo 
enclosing a copy of an advertisement to be placed in "The 
Review" for the December, 1963, issue. He was enclosing 
a personal check in the amount of $5 to cover the adver- 
tisement. Both of these letters were Signed Dr. Gordon ._... 
Cole, 70 North Waldran, Memphis, Tennessee.~~-~" 7 te 

Miss Newton advised that the November 4, 1963, 
letters were paid for by Cole in cash and as a consummation 
of the transaction November 15, 1963, Cole paid her with 
a $2 check which she recalled was drawn on the Union 
Planters Bank, pemphis, Tennessee. She stated that she 
has never cashed this check. - 

Following the assassination of President Kennedy 
November 22, 1963, Miss Newton stated that she, by intuition 
and perhaps a womants natural curiosity, began to wonder “ 
whether or not Cole and the Cuban-looking individual could . 
have had anything to do with the President's assassination. ~~. 
She related that in all fairness she had no basis whatsoever - ~ 
for believing that either of these individuals could have 
had anything to do with the assassination and that neither 
of them had ever given her any indication that they had. ~ 
any connection with Dallas, Texas. She jumped to the Pee 
conclusion that they may have had something to do with 
the late President's death, simply because of the fact 
that radio and newspaper publicity implicated one Lee © 9: 
Harvey Oswald with the assassination and publicity indie 2 222.0% 
cated further that Oswald had been connected with the Fair 
Play for Cuba Committee (FPCC); that because of Oswald's —- 
alleged connection with Cuba she immediately became sus- ~~ 
picious of anyone who had ever been to Cuba or who by “ 
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"come from Cuba. She stated that she continued to worry | about this possitility and following a death in the family . around Christmas, 1963, she had occasion to see a first ° cousin, namely, Sherwood Newton‘ Conner, a member of the Metropolitan Police Department, Washington, D. C., and who resides Route 1, Box 141, Accokeek, Maryland. ; 

On December 30, 1963, she wrote a letter to - Sherwood Newton Conner in which she voiced her suspicions of Dr. Gordon Cole, also known as Gordon Cole, and the . white male who had accompanied Cole to her office, November 4, £.; 1963, and November 15, 1963. She said that she also enclosed - to Conner the $2 check which Cole had written to her dated. November 15, 1963, in the event Conner might decide to turn her suspicions and the check over to the FBI. 

Newton claimed that she took it. upon herself to _ 
try to trace Cole and called the telephone. com any and was 
advised by an information clerk that Gordon Cole did have a telephone but that he had asked that the telephone company 
not give his number to anyone. She then began to wonder 
whether or not Cole could have any Dallas connections and 
claimed that she called the Memphis Public Library Reference Department and was advised by someone there that the 1963 
Dallas, Texas, Telephone Directory did list a Gordon Cole 
living at 709 Cindy, Dallas, Texas. She said that she 
further told her cousin that she had looked at the photo= 
graphs of Lee Oswald and Jack Ruby, the person charged 
with the November 24, 1963, shooting of Oswald, and: that _ 
she had concluded that Oswald looked enough like Ruby to.” 
be his son, having what she claimed to be the same build, . 
same features, and same profile. She concluded that if 
anyone desired to check this possibility that they should 
“check Oswald's mother pretty closely". She said she also 
complained to her cousin, Mr. Conner, that she thought = 
there was a big network of Communists right under “our = 
noses and that this country did nothing about it", She - 
claimed that the Government has coddled and treated coe 
Communists better than honest, true-blooded Americans. °° 

Miss Newton added that on February 11, 1964, one... 
Howardl Trenor, listing his address as 1970 _Eastmoreland - . | 
Street, Memphis, Tennessee, came to her and contracted with 
her to type a lengthy document addressed to U. S. Chief ne 
Justice of the Supreme Court, Earl Warren, and member of ~ 
his committee which had been appointed by President Lyndon - . Johnson to make inquiries relative to the assassination of ~~ ~ President Kennedy. She stated that Trenor had certain -220¢05. °"- 
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suspicions and theories concerning who may have been - responsible for the assassination and that she typed 
Trenor's material for-him which he said he planned to 
furnish to Chief Justice Warren and also to J. Edgar 
Hoover, Director of the Federal Bureau of Investigation. 
While talking with Trenor, she voiced to him her sus- 
picions of Gordon Cole and Trenor seemed most interested and insisted that she type out for him her basis for . suspicioning Cole. She stated that. she probably should 
not have done su, *s! Yiseily retented and did type a two-page document d*’ed February 12, 1964, addressed to a Mr. J. Edgar Hoove-, Federal Bureay of Investigation, » Washington, D. C., and signed Golda Louise Newton, 
880 North Garland, Memphis, Tennessee. 

e
d
 

oo This document which she dated February 12, 1964,°> 
contained ostensibly the same information which she fur- nished to interviewing agents on February 12, 1964, as 
set out hereinbefore. o 

Miss Newton again emphasized that she had no real basis whatsoever in suspicioning Dr. Gordon Cole, 
also known as Gordon Cole, or his unidentified companion, insofar as they might be implicated in the assassination of the late President John F. Kennedy. She stated that - her only basis was a woman's intuition. 

She said she had had no further contact with . Cole and had no idea as to his current whereabouts.  _ 

Recent Memphis City Directories do not list 
a Gordon Cole or a Dr. Gordon Cole. Cons 

. On February 13, 1964, a confidential source 
, connected with a public-service type organization, 

advised that one Gordon Cole has lived at 70 North 
Waldran, Memphis, Tennessee, at least since October 31, 1963, and is still listed at this address. He has listed . _ himself as employed as a medical doctor in private 
practice. This source possessed no further information ga 

  concerning this individual. 
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On February 13, 1964, Juanit@ishipman, Consumers _ 
4 credit. Bureau,__198 South Main Street,, advised that her cas 

; agency had no record of a Gordon Cole, on Dr. Gordon ole. us 
: ped gt tt) Ie gee 

On February 13, 1964, a second: édetaentsai—--~ 
source connected with a public service type organization 
at Memphis, Tennessee, advised from records that Gordon 
Cole has resided at Apartment 1, 70 North Waldran, Memphis, 
since October 9, 1963, at which time he listed his occupa 
tion as 2 tasranish at the dJehn Gasten Horpital and Jats 
exact d2te not Lifts sted, shiwed himeel? as crpioyed as 4 CS aes #.; 
"Private duty nurse" and Jistea his wife mc Margaret cSt de 

Jéole. He had previous! resided at 227: tieston Avenue, 
Apartment 3, from Septe:s-er 9, 1960, th: .ch September 30, 
1960; lived at 2122 Cowien from Septemtez 30, 1960, until ao 

~~~ March 2, 1961; lived at 76 North Pauline Street, Apartment ——— ~~... . 
2, from February 4, 1963, until July 16, 1963; had lived 
at 76 North Pauline, Apartment 1, from july 15, 1963, until © 
September 17, 1963; and then lived at 1080 Poplar from 
September 18, 1963, until Cctober 8, 1963, moving from 
there to the he ontn. Waldran. address on October 9, 1963f— 

Ih Meee Tete dnb fp he et she lt L- 
f a On February 13, = 16H; a third confidential source 
i connected with a prominent business establishment in . 
to, Memphis, Tennessee, advised that one Dr. Gordon Cole of 
f 70 North Waldran Street has previously done business with 
io. this firm, beginning as early as October 30, 1956, and 
| ot has done business intermittently since that time. He 

{ 

e
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had formerly resided at 3323 Cowden, 2225 Union Avenue, °-. 
721 Atlantic, 3323 Given, and back in 1960 he listed his. :. 
occupation as that of a physical therapist at the Univer- 
sity of Tennessee Medical Unit, Memphis, Tennessee; in 1956 

~ and 1957 he listed his occupation as that of Youth Director 
- + Of the Longview Heights Methodist Church; and had also - 

listed himself as a student at Memphis State University --- 
and during that period listed his name as H. Gordon Cole... 

    

    

” On October 29, 1963, Cole indicated to one of ” 
the employees of the third source's institution that he is ©: 
now a physician and was connected with the Methodist Fy 
Hospital and was just beginning to establish himself in - 
this capacity. - . 
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Department, Methodist Hospital, advised that there is no 
record of any H. Gordon Cole, Gordon Cole, or Dr. Gordon 
Qle being connected with the Methodist Hospital. She 
pointed out that a physical therapist could do work for 
a private physician and that. her institution would have 
no particular record in this regard. 

On March 2, 1964, an individual identifying 

Cole, H. G. Cole, H. Gordon Cole, of Apartment 1, 70 North 
: Waldran Street, bemphis, orally furnished the following 

information to SA Joseph H. Kearney, Jr. and SA William 
H. Lawrence: -—— 

se
is
. 

He is 40 years of age, a white male, six feet tall, 
weighs 185 pounds, has dark brown hair, a large brown 

: mustache and wears gold rimmed glasses. . 
  

. He lived in San Antonio, Texas, until eight years 
ago and has not since been to Texas. . . 

He is. by study a naturopath and had a large sign 
oO ‘in his living room reading "H. G. Cole, Jr." He is not 

allowed to practice as a naturopath in Tennessee due to 
state laws forbidding such practice. He is a licensed 
practical nurse and provides his living by working as a 
male nurse. He procures his jobs through the office 
of the Licensed Practical Nurse and Attendant Registry; ~ 
81 Madison Building, Memphis. He also works as a physical 
therapist. _ 

c
e
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Merete. 
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7 He is married to Margaret Cole. During October, 
1963, Mr. and Mrs. Cole were separated. One night, while 
loafing in Cole's Sundry Store (no relation), 1056 Madison 
Avenue, Memphis, Mrs. Mabelf{Cole, the proprietor, introduced 
‘Harry Gordon Cole to a young Zi-year-old male, white man,: ..: 
named Clay Blaine. Blaine had no place to live and was. . 

   

On February 13, 1961, Mrs. Novaiohnson, Personnel...’ - 

himself as Harry Gordon Cole, Jr., also known as Gordon: ~ a 
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A/ WY / assassination of the late President Kennedy, Clay Blaine __ : VAM and Cole went next door to the apartment of their neighbor, 
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invited by Cole to live with him untdl his wife 
ay Medes EAST 

OC lti') Yeyaine nas jived with Cole since that time, 
remaining as a roomer in the apartment even after Margaret 
Cole returned. Cole described Blaine as being somewhat 
mentally retarded, originally from Alabama, Blaine, he 
said, is about five feet three inches tall, weighs 117 
pounds, fair complexion, light brown hair, wearing glasses . with heavy black frames. He has a "beatnik" appearance, _ During early November, 1963, Blaine grew a short beard we _ aftar some girls told him he would be cute with a beard. He \bhaved it off before it developed fully, — 

acd 4; ft? eee va od y me, 
4 ~~ 

963; Cole said he With regard to November 22, 

’ he called the Licensed Practical Nurses and Attendants 
Registry, 81 Madison Building, on November 22, 1963, to 

3’" see if any jobs were available. After hearing of the 

BillYSlover, a cab driver, to watch the news coverage of 
this’ tragic event on television, . 

Cole said he has never been to Dallas, Texas, 
knows no one there and has no idea as to who may have been. 
responsible for the assassination of President Kennedy. 

Cole said his only Texas contact is Dr. Herbert ~ 
M. Shelton, a naturopath, who edits the "Hygenic Review", 
a journal devoted to naturopathy. He frequently corresponds 7 with Shelton. : - 

Cole volunteered that he is anti~Communist and a 
that about ten to twelve years ago he received, unsolicited, 
an anarchist type magazine from Kentucky, which he reported 
to the FBI Office at San Antonio, Texas. . - 

Cole added that Clay Blaine worked for the New 
Craft Company in Memphis in the summer of 1963 and developed '* 
a@ severe skin rash. Since then Blaine has worn gloves to | ~ 
cover the ugliness of his hands. Blaine is suing New Craft 
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/Company because of the damage to his hands. Attorney John. °~ 
+ Byrnes, with offices in the Sterick Building, is representing 
Blaine. . oe Fh y - moe 

On March 3, 1964, Bill Slover, resident o - 
Apartment 2, 70 North Waldran, Memphis, Tennessee, and a 
employed as driver, Veterans Cab Company, advised SA William © 
H. Lawrence that one H. Gordon Cole, who claims to be some 
sort of a naturopath and health food fanatic and who is - employed as a male nurse, has been living in Apartment 1, 
1630" Waldran, since late September or early October, .. #., 

360 a, ea i be 

Slover knows little about Cole. Several months 
ago a young white male, known to Slover as Clay Blaine, 

_ began living with Cole. Plaine is short in height and 
light in weight. For a while prior to Christmas, 1963, 
Blaine tried to grow a beard for unknown reasons. 

With regard to events of November 22, 1963, 
Slover said he well recalled being at home all day, since 
he does not go to work until the evening of each day. 

He remembered hearing: of the assassination of 
the late United States President John Fitzgerald Kennedy 
and thereafter, during afternoon and early evening of 
November 22, 1963, watched the news coverage of this 
matter on television. m . 

_ He Gordon Cole and Blaine, who did not havea 9. 
television in their apartment, came to Slover's apartment . 
and were his guests in watching television. 

+ Slover said he has never had any reasons to ‘ 
question the loyalty to the United States of Blaine or ~~ ~ 
Cole, has not known of either of them taking any trips 
out of town and has never heard either of them make any 
hate-type statements against the late President Kennedy. 
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A review of the indices of the Washington 
Field Office failed to locate any record identifiable ’ 
with the names GOLDA LOUISE NEWTON, SHERWOOD NEWTON CONNER, 
or H. GORDON COLE, aka, as having furnished any information 
regarding this investigation. 

SHERWOOD NEWTON CONNER, Precinct 11, Washington 
Metropolitan Police Department, advised SA HOMER R. HAUER 
on February 21, 1964, he had returned GOLDA NEWTON's 
check to her by letter. CONNER advised he has since 

this check. 
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Pe The following communication addressed to Mrs. and Mr. 
f° LYNDON BAINE [JOHNSON,. Washington, D..0., and bearing the return 

address JACOB DATZ, 278 Aveme A., Rochester, N.Y., 14261, was. 
forwarded to Federal Bureau of Investigation Headquarters, . ‘ 
Washington, D,. C., by tne Secret Service: 

"Dear Sir: 

<I want to know who is responsible for _ . Se 
Kennedys Assiination, I would like to see . «7.0 ~.) 8.00%. 

_ you as soon as possible. ‘There are twof 
foreigners behind assasanation, I worked 
for the U. S. Government in 1935 to know 1959 

ma = «oT was woolking for President Eisenhower and 2... 
Edgar Hoover. You ca check 

e
d
.
 

Yours truly   Jacob Daitz 
* gt 

(Signed)  JaconfDatz" tit 

| . The following investigation was conducted at Rochester, 
i N.Y., by SA ROBERT G, AULENEACHER: . - nn 

. wit “Ave - +j— . , 

ae On March 11, 1964, Mr. [JACOB [DAITZ, 278 Avenue A.» 4 
Po Rochester, N.Y¥., advised jthat he Sometimes also spells his last -- ° 
fo name DATZ, that he residds at the above address with his wife, © 
fo. KATHERINA, | phat.) e228 born in Germany on November 17, 1898, 

Lv 

  

: Toight wit rman Army during World War II against’ the ol 
; Russians on the Russian Front, and immigrated to the United States 

from Germany on April 23, 1923. On August 26, 1926, he began: - 
working for the New York Central Railroad handling packages and . 
mail and was retired on a pension on December 21, 1955, and has tye 
not been employed since that times, 6) ee ee es 
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Mr. DAITZ advised that he had recently written a letter .. 
to President LYNDON JOHNSON relative to the assassination of the . 
late President JOHN F, KENNEDY, however, he stated he could not... . 

' remember the general content nor the details of the letter. 
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The above Guoted letter was then read to Mr, DAITZ. 
at which time he advised that he is quite certain that this. 
ietter is the one which he recently wrote to President LYNDON 
JOHNSON. 

Mr, DAITZ was asked whether or not he had any information 
of any kind whatsoever relative to the assassination of the late . 
President JOHN F, KENNEDY to which he replied in the negative. 
He was then asked why he made the statement in his letter that 
there are two foreigners evidently behind or responsible for the 
assassination. To this he stated that the identities of the two 
foreigners whom he had in mind are Premier KHRUSHCHEV of Russia 
and FIDEL CASTRO of Cuba. In answer to a question as to why 
he thought these two individuals had anything at all to do with 
the assassination of the late President JOHN F. KENNEDY he replied sg 
by stating that the late President JOHN F, KENNEDY hed publicly. 
talked against: Premier KHRUSHCHEV and CASTRO and that consequently 
he undoubtedly had incurred their wrath and therefore they are the 
foreigners behind the assassination which he refers to in the above of 

~ quoted letter... “= wen 

At this particular time, JACOB DAITZ also stated that he. 
believed that the "Communists, Nazis, and Klu Klux Klan," are , 
also Behind the assassination. When questioned as to why he 
thought these three groups were responsible for the assassination, 
he replied as follows: 

He believed that the Communists may possibly | be responsi-~ 
ple for the assasSination because KENNEDY had always talked openly 
against Communism. He thought the Nazis were responsible because 
he lmows that the Nazis had always wanted to run the United States 

- and also because it is public knowledge that they hated members 
- of the Jewish race, He thought that the Ku Klux Klan were also _ 
responsible because it is his belief that the Klu Klux Klan are | -> 
against all religions, especially Catholics, Mr. DAITZ was unable . 
to explain his reasons any further. ; Cs : 

> 

It was then pointed out to Mr. DAITZ that there is an 
obvious inconsistency between the first and the third sentences 
in the above quoted letter, in view of the fact that the first 
sentence requests knowledge as to who is responsible for the ee 

assassination and in the third setnence a statement is made that os 
there are two foreigners who are behind the assassination. oe    
 



5 
. Mr. DAITZ was unable to grasp this apparent inconsistancy however, he did state positively on many occasions during the oS course of the interview that he does not know who is responsible = - for. the assassination of the late President JOHN F, KENNEDY, but — that he thinks that possibly foreigners may be responsible for ~. it and identified the two foreigners as being Premier KHRUSHCHEV _ . and CASTRO, mentioned above. He could not go any further in explaining this theory. - . 
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Mr. DAITZ was then asked if he had ever worked or , been employed or drew any pay from the United States Government, | . He answered this in the negative, He was then asked for what reason he made this statement in the letter quoted above, that he had worked for the government in 1935. In answer to this question he could only state that he did not mean that he .. . a actually was employed by: the United States Government, but .. %.._..* Ho because of his complete familarity with everything that is “ a happening throughout the country and throughout the world he } thought he was really connected with the United States Government, : He could not go any further in explaining this statement. .- 

' He denied that he ever verbally or in the above quoted letter stated that he was working for President EISENHOWER and EDGAR HOOVER in 1959, but stated that the letter was written to reflect that he was ‘looking" for President EISENHOWER and EDGAR HOOVER in 1959 and had made a special trip by air from Rochester, N.Y. to Washington, D, C, in. 1959 for personally conferring with both of these officials, however, upon arrival in Washington was advised that President EISENHOWER was in California and that .. : Mr, HOOVER was out of town, however, he did manage to talk to 
one of his assistants, : oo, 
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Since August of 1959, a Mr. JACOB DAITZ of 278 Aveme As - Rochester, N.Y., has either by mail or personally contacted the -. | headquarters of the Federal Bureau of Investigation in Washington, -- _D. C., or the Buffalo Office of the Federal Bureau of Investigation. These contacts in general reflect that DAITZ was in a mental mk hospital from 1935 to 1939, that he had been an "undercover" man, ~ 
that in 1951 he had discovered how to make medicine from a distillation of water and horse chestnuts that would cure any ill, had offered _ _ it to former President EISENHOWER's personal physician who declined ‘! -" . $0 accept it and that he himself had never used it, that he believed , o. there was a conspiracy against him to keep him from selling or using 

_the medicine because it would put doctors and druggists out of ._ 
business, that he had very secret information he wanted to impart... directly t Mr. HOOVER "behind closed doors," has requested Agents to - accompany him from Rochester or Buffalo, N.Y., directly to Washington, D, C., that the Russians cut the Atlantic cable, that Russia is ..... - 
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ready to shoot a rocket to Washington, D. C., and that Russia ~ 
is ready to strike on four fronts, that he wanted to go to by 
Washington to see President KENNEDY, also behind closed doors, 
that the New York Central Railroad tracks could not be used to 
transport troops, that "I am the smartest undercover agent the 
U. S. has. I know the wnat kind of work 1 did for the German 
Government. Would you please send me aeroplane ticket and I 
will be in Buffalo immediately. I have 2 names DAITZ and. DATZ. 
I will be in blue serge suit." 
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if ‘ . on. ' GEORGEZARMSTRONG, an elevator_operator in the Justice 

Building, 9th Street_and Pennsylvania Avenue, N..W., advised Supervisor JOHN W, O'BEIRNE, FBI Headquarters, of i following information on February 10, 1964: woe 
OND HE, fre ARMSTRONG related he met an unknown white male, described 

only as elderly, tall, slim, dark hair, and speaking with an we Ey Irish brogue, at Mt. Alto Veterans Administration Hospital, Washing- © -- ton, D. C. about 8:00 A. M. on February 10, 1964. This individual 
was in the company of two other white males at Mt. Alto Hospital. 

we ARMSTRONG informed the white male who spoke with an _....... 
i Irish brogue commented he had been in the Municipal Building 

in Dallas before “the thing happened", knew what was going 
' to happen, and should have reported what was to happen. ARMSTRONG, 
who was at the hospital to visit a Dr}-HEATH, assumed this white 

Ri
de
rs
   

male was referring to the assassination. of President JOHN FF... 
KENNEDY, . - 

2 y De... , 
Mrs. _G, NA MEYER, RN, Mt. Alto Hospital, advised SA HOMER 

- R. HAVER on February 10, 1964 she recalis only three white males 
' - waiting to see a doctor at the Hypertension Section of this 

. hospital during morning of February 10, 1964. She said these 
three men were waiting at the hospital during the time GEORGE 
ARMSTRONG was also waiting. ve ee re 
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   v Of these three white males, Mrs. MEYER states one. | 
PAUL F. DARGAN is the only person who meets the description 

_ provided by ARMSTRONG, She stated the only discrepancy between .. 
i ARMSTRONG's description and that of DARGAN -is that DARGAN's = ss 

= hair is more of a steel gray than dark. = Cow ee   4 wae - ae 
i HELEN) FINNEGAN, RN, Hypertension Section of Mt. Alto eee eae 
_ .. Hospital, advised SA HAUER a review of her files determined the. 
fo only address for PAUL F. DARGAN is Box 161, Arlington, Virginia. °°" ~~ 

FINNEGAN telephonically contacted Veterans Administration Benefits ... 
Office and learned this is the only address available for DARGAN ©. 

: in the files of that office also. A previous address of Box 268, =.) 
Maryfield, Virginia (1953) was found and DARGAN's birthplace is 

: .- weflected as Boston, Massachusetts. Be eel eT 
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FD-302 (Rev. 1-25-60) (FEDERAL BUREAU OF mene ey 
1. . . ; 

Date __ 2/26/64 

ffs. LMte rn 0) 
% PAUL FRANCISXDARGON, 2755 South Glebe Road, 

Arlington, Virginia, advised that he is"a Transportat{fon os / Specialist, GS-7, at the Bureau of Transportation, Railway Rig cs Transportation Branch, Post Office Department, 12th and Tn orem 
Pennsylvania Avenue Northwest, Washington, _D._.C, (nes 

  

Mr. DARGON said that on the day President KENNEDY was shot, he had visited a Doctor*ROUZER at the Veterans Administration Benefit. Office, 22nd and. Constitution Avenue. Northwest, Washington, D. C., and that he definitely was not in Dallas, Texas ;~————— 

Mr. DARGON advised that he has never been to Dallas,~ = ** Texas and does not recall ever mentioning being in the 
Municipal Building in that city. He said all he knows about the shooting of President KENNEDY came from the press, radio and television. . , 

Mr. DARGON said he has never told anyone he knew 
the President would be shot and that he had no recollection 
of talking about the President's death at Mount Alto Veterans 
Administration Hospital, Washington, D. C., on February 10, | 1964; however, he frequently talked about the assassination 
and at the time he visited Mount Alto Hospital, February 10, 
1964, he could have engaged in a conversation regarding the 
assassination. i 

. Mr. DARGON said he probably, in discussing the 
matter, had said something about being at the Veterans Administration Benefit Office and later said "while ‘I was 
down there", meaning down at the Veterans Administration | 
Office, and this was taken to mean down there in Dallas, 
Texas. . . 

- ____Mr. DARGON said he had no personal knowledge of _- * LEE OSWALD or JACK RUBY. . TE 

  

pe Richmond 89-3! 231. - On 2/22/64 ss ___—sArlington, Virginia File # 33 
ee ee ; ; og an EE 
by __SA_E, PARKER WIN: Dote dictated 2/25/64 

. This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI end is loaned to your agency; it and its contents ore not to be distributed outside your agency, . vo . - 
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JAC:FJ 
i . 

The folloving investigation was conducted by SA 
JOSEPE A. CANALE: - . 

On February 25, 1964, an individual who requested 
that his identity not be disclosed, contacted the Memphis 
Office of the FBI and furniehed the following information: 

eo Pe 7, fe a 
Source stated he has had a numbér of contects with om s 

J. P,. DAVIDSON, who operstes an Army Surplus Store on South 2+.) 
Main Street juet below the Chieca Hotel in Memphis. He lives 
in DeSoto County, Misstasippi on Goodwyn Rozd, and is reported-. tlie 

-ly a friend and edviger of former._Governor ROSS_E,” BARNETT and ara 
present Governor PAUL B,J JOHNSON of Mississippi. This source Jo. 
said that during the latter part of September or early October, 
1963, he was in the office of J, P, DAVIDSON on South Main 
Street in Memphis, and he heard DAVIDSON remark that when - 
President KENNEDY went to Texas "they.are going to shoot him" 
and "thoge people (Texans) are riled up about the Missssippi 
Bituation and the people in Texas are not going to take it 
in Texas." — SL Pp eer Yer 01 Lat. 

Source said DAVIDSON continued in effect to say 
’ “Those fellows in Texas.are deer hunters," meaning they are 
expert shots with rifles, and that they would “get the whole 

‘ KENNEDY group.” Source then heard DAVIDSON say in effect that 
a wealthy Texan, name not mentioned, had ordered a "fancy" oe 
casket and if anything happened, they would 'kend him (presumahly = _- 
President KENNEDY) home in the fines t box in Texas." . So 

_ According to source, DAVIDSON did not give any indi-  - 
cation as to where he received this information. He did infer _ - 
he had been talking to somcsone but did not say to whom. 

The source said DAVIDSON's wife may have been in the — 
room during the time of this conversation. The source has 
heard DAVIDSON make similar statements to a number of other 

we . 

people, - | ce 
. Source continued that he had seen DAVIDSON seven _.” 

or eight timss since the assassination of President KENNEDY. : 
On about Janusry 15, 1964, he overheard DAVIDSON mention the ~ 
KENNEDY asstesination and comment the only thing wrong with =." 
it was “they didn't get BOBBY.” Source further recalled that ©") 
about December 1, 1963, he saw DAVIDSON in the latter's office ~ 
and heard him state something to the effect that there was... 
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2 
much happiness in Mississippi “over the Texts incident," 
obviously referring to the gessaesination of the late President 
KENNEDY He further heard DAVIDSON mention eomething to the 
effect that Miggigsaippians were sorry “they didn't get BOBBY." 

The gource described J. P. DAVIDSON as a white male, 
about 55 years of age, 5° 10" to 6° tall, 180 pounds, flabby 
build, hair eaandy-gray and balding, marital atatuz rarried, no. s. 
children, peculiarities, wzs crippled during armed forces. ...°°*.... - 
eervice, suffering bsck injury, walks stooped over due to a 
gel bladder operation. 

__.________..... Source stated he had no further information. _   
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Date 3-S-64 

: SALES po naviteos, SES. Gass Wireves , Venpraa. 

Tenneszes, VES LY VEN TIS dr MIE OFL4C2 FE Ths atineee. 

DAVIDSOS win inforeed of the atuet of the interview wnat he did | 

not hive to fursashs ary anformition, tant any snform.tson be : 

did furnise couls be ured agairet Pam in court of baw, and 
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: he bad & right to courzel triore uacing a State rea Whee: 

“ - . a . aa fed ‘ sf 

ts ¥esecnsot ys aticrerd tv the taterviering Agents -- 

that asforrition “sd cine: fo the, FRE teat wr rlras ststere wane 

penta had been waice by SATSDSON prane toe the ere 225 tns tion je oa: 

of Preaident Menseds erick teadee to indicate emit DAS EDSON | a ee 

bed some prior kroslecpe of thin asxaegination, 24.9, 0508 

categorically denied Lawane CVCr made any Statrmerts wRiee 

would indictte trai he hes any pecronet Kkwwwiedse Of ths : 

Qcsissinztron nt tres President, of hed any personel knowledge © --. 

of the irndividus) or .adiviauale eho may heer beer involved RY 

therean. Re etated hr peesonsliy Fas not a politics) eupporter 

of Precisernt Kerredy put that. be astepted Presigent Ennnedy 28 

the President of the United States and certainly did rot wish 

hin eny hare or 12] will. fe stated thet he dspiores the ------—- 
assassinstion of the President a4 much es tny citizen.     

Bo DaviDds04 ws informed that during the Laterr part 

- of Septeccer or carly pirt of Octover, 1963, he neg allegedly 

made the statement is as office that when President KESYEDT | 

L WENE to Texas “they are etarg to shoot hin’ ant “hore 

people (Texans) sre riled up rbhout the Miasizsippi situation ~~. 

and the people in Texze are aot going to take it in Texas.” 

DAVIDSON stated that fe never mide any such Statement &6 _ 

this and anyone who attributed auch & stutemeat to hin 

should be the subject of as investigstion to determine wart | 

ulterior motive the sr2ivi-suai hud in miking such a false 

stztenent. ce ae te 
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, DAVIDNSOR #35 “asked whether or not kr act wade a 

gtatement to the effect “those {ellovs in Texas are deer ee 

hunters” and that “they would get the whole Kennedy group.” 

He waz e2leo informed that he hid allegedly atatec4 in effect —. 

thet a wealthy Texan, neme rot mentioned, had ordered & 00007 

“fancy cisxet” ad that if ecything heppuned tiey would © 

“send him (presuarbly Presisent KEXXEDY) howe tn tae finest 0. 

box io Texas." D&VIDSOS denied having mide any such Ftate~ Co: 

ments slong these lines or any statenest whitsoever which - oe 

     

  

“on 328-64 gy Beats. Tenneasre age f_¥R_24s-1166— 

a SES SOSHPY 4. REARVEY, OR, and 2 oe 

* yy FOSEPH A, CAPALE SFI _ FQ ae dirored 328-64 

    

8S hte document contains netther recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 

your agency; it and tts contents are not io be distributed outside your agency, —- . . 
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woskd ardicace set ne consened 22 any tig the mrz4:2 of the 
Presycoet of pit ary ateence Ungalegge thereof, : 

a BOEV6G SH schol traf President KEA-BLY ere mary 
thtegs. cha. weece hieviy unprypuler, especialiy te people in 
the southern pirt of the country. He stated that ne, Llong 

  

“With nuserous other people, tad no doubt made statenert2 to 
the effect of “they have donr thinge that people on the 
lunttic fringe would do something sbout." He gtated thet — 
etatements of thie type were never mide by hip with the 
intention of indicrting any sympithy for any «(tick on the 
President buf merely w recognition of the fact that much of 
the President's actions sere unpopular and could lesd to ~ 
violence. He noted that this was pure conjecture on his ey 
part. Be never hut any knowledge of. any propozed violence 28 Noo: 
but that anyore living 2m this grea should realize thet aS ae 
feelings, particulsriv fn the State of Mississipp!, were 
So strong agiinst sowe of the activities of the Kennedy Do 
Administration that they could provoke violence by # “lunatic.” 
He noted thet in hig opinion no one but a “lunatic” vould oo 
wake any itack on the person of the President. 

DAVIDSON wry asked whether or not he kad ever made 
any statements to the effact thet it was unfstunz ts or 
wrong thet “they didn't get Bobby.” He statad that if he 
ever made this statement, that it was not made to exprese 
any persons] conviction of his o#n but rather thet be was 
Yepeating 2 statement which he heard from sosecone else. 
He stated thet he bas heard this stetement made in his 
presence by at least one individual woose tdentity he could — 

DAVIDSON st{ated thet although he wes not a political 
. supports, of Presidest KEWszDY, that he wanted to point out 

that he bad gone out of big vay to attempt to asaist the 
President io connection vith 2 proposed lawsuit sgeinst the 
President. DAVYDSI4 stated at the time of the Denosratic 
Convention in Loz Angeles, California in 1960 wher Prezident | 
KESMEDT wes nomingted, tuat various KENNEDY supporters 
had rented automobiles to be used by the aelesgstes to the 
convention for trarsprortation around Los Angeles. Ee stated) : a4 

  

that several individuals in Mississippi who were known to 200. 
him were driving ju one of these cars when it was involved in 
an accident. We nteted thet elthough these people vere not 
injured that te understands toey considered suing President 
KENNEDY for dimsgss as a result of the autonodile accident... ~     
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He stated he werara ta Free -devt KESTEDG and untotee 2 Soe that oo: 
he unferetood ae acuid provetly be sued for dantger tn con- 
nection alti truss aButzectile arcrden?, thet be MAT EHIOS, 
krfav ine fhe prrtess an geeation were uot entstie 4 to 
Gansger, and that tir werte4d to of far his servsesen ¢o the - 
Presiden? @¢ 2 poraibie eltrer4a. Be gtated te Yates resoived ~~ 
a letter from Pres dort SLESVEDY thackirg hap buat porriing out. 

    

At wat telteved that tre matter would be cetfled amicikly. eee 
DAVIDSON stated thet the ouiy individurl thet me c93)45 recall 
at this time eho wee suevolved in thre accident ass 6 CPARLIE |. -. 

YRILL and #. BS TALS? ON, toth delegstes to the Deyscratic Con— — snencemencan 
vention from tre State of WisEtsel ppl. - 

DAVIDSO® steted that be has never believed in the Come Bay 

certatzly docs cot Lelieve tn violence agains (be person of 

the President of tre Vaited States or any other governse ntal 
offieaal. He polsted out thet he pereoarlly tas no znimosity a 
or 31] feeling ehatsoseer tovard President LIVDDe BL SOUNSON OO .. 
acd uctually celieves to2nt President JOHXSON eatova + much 
werner and fytpethet ic. feeling in the South than did President 
KENNEDY. : , ne o 

. Br way of identificetion, DAVIDSON «tired that he 

was born at Cordove, Aiatems Fane §&, 190E. He nese beer . 
engaged as a2 Sieik O11 Distributor in the Stites of Kiesise 
Stppi and came to Wexpote after World War 23 and eat anto 
the surplus property buzi«+ess. He stated that he nie resided 
on Goodman Ros.d ty DeSoto County, Mississippi, & short — 
distance from SNenpuisu, for the peat twelve years 4nd 45 
presently enztgrd in the operation of J. P. Davidson wat Com- 2 
puny, 316 South Nain Street, Verwphis, Tenneaset, fe stated oo: 
that be also operates & Similar business at Jack-oa, Wissis- -.. 
Sippi. “Be poistsd out thiat he was a Colonel on the staff 
of Goversor ROSS BaNVET? of @saaissippi tnd wir offered a 
Similar coamission on the staff of Governor PAUL JOBNSOX, 
He wtated tmac he actually tarned doya the comeission on 
Governor PAUL FOHKSOS’s start {, because he is « political © 

  

~ ok Sa et ome 

DEVIPSOK staree in conclusion tit be wanted to | 
mike it cheer that he was completely oppos)rd to tne mutder fee     of President KETCED) apd af co tine countensnced xocn 
violent metsots of aolurng politicst propleas. - 
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. DAVIDSOY ag4vieed that during the past severed yerrs 20. he hae beer «ick wach of tur tine rite » Tecurrscg Hetrt cone dition ana nis actully provibly spent more time tn the Baptsat no Hospital in weypais Céking treatm-nt than he has cutsige of the hospital, / - 
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FD-202 (Rev, 3-3-58) _FOERAL § BUREAU OF INVESTIGAT 
1 . . o 

7 Date 3/10/64 

Mr. CLIFFORD pXALLORE, Manager,_Yuna Greyhound - Dat 
Club, Yuma, Arizona, produced a $5.00 Federal Reserve Note, ~- 

a Serial Number L 217 815 99 C, Series 1960 C, which he stated * 
had been received at one of the pari-mutuel, betting windows - - 
on the evening of either March 6 or March 7, 1964. During» 
the morning of March 8, 1964, while his clerks were checking 
the proceeds of the nights! betting, one turned over the-above- 
described nete since it contained penciled notations which 
fALLORE and the clerk thought might refer to the plans to 
asgassinate President KENNEDY in Dallas, Texas. 

, ALLORE stated it would be impossible to tell | which - 
betting window had receivad the bill, pointing out there og, 
are twenty-four auch windows and that the crowd of patrons = 4 . -* 

- for the nights of March 6 and March 7, 1964 totaled over mo, 
2600 persons. 

h
i
k
e
 

oo, ALLORE furnished the above note in the event ; . 
e examination was desired by the FBI. He stated he would 7” 
_ like to have said bill returned when its use was no longer : 

required, . oo   
    

  

   | oo ay 38/64 a Yuma, Arizona File # PX 89-9 ©. 

| "JACK C. POLLOCK/vép sc ems j a _ 3/8/64 
state 

  

  

Dote dictated .   
: by Special Agent . 

: Thie document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the Fat and ts Joaned te . 
: | your agency; st and ite contents are not te be distributed outside your agency. : oe ~ 
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Under date of March 19, 1964, the FBI Laboratory ~ 
furnished the following information concerning a document 
examination requested by the Phoenix Office on March WW. 
1964: 
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Specimens received 3/12/64 
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68, 

0496 One $5.00 Federal Reserve , Note, SN L  p17eise9c; 
bearing penciled handwritten and hand printed 

t notations on front and back 

‘Result of examinations 

  

Specimen 0496 was not identified in the Anonymous 
Letter File. A photograph of this exhibit will be added _ 

to this file. 7 oe 
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- The text of the message written on the face of the -. 
‘s bill is as follows: On the left side of the bill is the 

wording “Johnson for Pres. Kill Kennedy at Dallas." The 
*"J* “in the name “Johnson* is a printed letter on the bill. - 
itself. To the right side of the printed "J" is the . 
printed number *12" and immediately following the number ~~ 
%12* is the handwritten word "shots." In the lower left . 
corner of the bill beneath the printed “12° is the word 

. "o'clock." 
a: 
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Boe Around the portrait of Lincoln in the center of £ the” 
pe, bill is the wording “Use a British Rifle Shoot at ; Dallas, 

. . . Texas. “ a ~ + . : Tage ee t a as : a . 

On the right side of the bill 4s | the wording “Shoot tn. 
twice to be sure.* . oun 

  
    

~ On the back of the bill is the wording “Shoot be- 
tween the eyes in parade. Kill Kennedy dead.” PS ate 
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«It was concluded ‘that LEE HARVEY OSWALD, whose | 
[ 

[ known writings are available in the Laboratory, did —_ not prepare the writings on 9496. 
% ; 
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RE: 0. L, FORD 

  

The following investigation supplements information BT Eee a 

set forth in the report of SA RICHARD C. THOMPSON, dated 
2/14/64, at Milwaukee, captioned, "LEE HARVEY OSWALD; INTERNAL 
SECURITY - RUSSIA - CUBA". 
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\ Dete __March 7, 1964 

gs 0. L.YFORD, 3 307 Weet Jackson, Clarkville, Texas,’ 
telephone 427-2536, was interviewed on the Charleston Naval ..°_ 
Base. He was advised of the identity of the interviewing agent. 

“Ho wnt farther edvised that he did not have to make any state-..... 
ment; that any statement he made could be used against him in ." 
a court of law, and that he had the right to consult an attorney 
before making any statement. Wo threats or | Promises were 
made to hin. 

FORD advised that he was in Schofield, Wisconsin, © me 
at Drott Manufacturing Company prior to the assassination of. ‘s 
.‘cesident KENNEDY, but has no recollection of having talked Bo 
with anyone about Président KENNEDY or the President's cae 
impending visit to Dallas. He stated as well as he could recall, 
it rained the whole time he was at Drott Manufacturing Company 

' and he was much too busy to talk with anyone. He emphatically ~ 

denied ever having made the statement the people of the United 

States would have to look for a new president if KENNEDY visited _ 

Texas. He stated he liked KENNEDY and if he had known any- 

iuauy ac aal concerning an assassination plot, he would have 
called the FBI. 

      
  

  

a 3/5/64 | at charleston, Ss. ¢. File #_s Savannah g9- 36 

  

oy “SA HARRY C. BELK /ékm 1 I Date dictoted 3/5/64 

' This document ‘ contains netthar tecommendations nor conclusions of the FBI. It ts the property of the FBI and ts toaned to ok e : 
: OF sueney; | at ond its contents are not fo be distributed outside your agency. Mo, . : ages . ‘ 
tle, . : 
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RE: GARRISON DEAN GARDNER 
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a FD-302 (Rev. 1-25-60) (-DERAL BUHEAU OF INVESTIGATION =~ 

Dote_March 6, 4 

JAMES JOSEPHYSELANEY, Airman Third Class, Ent Air Force Base, Colorado Springs, Colorado, advised that he had . been drinking at the Honey Bucket, a beer bar and restaurant, on the night of March 3, 1964, and had been somewhat intoxicated... when he decided to put in-a telephone call to the Denver FBI 
| a wn db td 

He stated that he had been hitchhiking between Denver|*y:.. . and Colorado Springs, Colorado, the day after the assassination~———_—-- 

   
* of President JOHN F, KENNEDY (November 23, 1963) and was picked jj up at Castle Rock about 3:30 p.m. and given a ride to Denver, =. ~~ j He said the man who picked him up was oriyang a 1955 Cadillac .— #. 

“3 white convertible, and he noted the Texa cense number as. = 2... PP-5335. He said that what struck him as unusual about this person was the fact that he casually made a comment to him 
about what a tragic thing it had been that Fresident KENNEDY had been killed. He said the driver of the car merely shrugged _ and barely made any comment whatsoever; was extremely pagual about the matter, and acted unconcerned.¢ 22. eth fetes Po 

CO MaegtereerO 2k, In addition, he said the man said ‘he had traveled 
Toeg ent through from Dallas, Texas, the night of November 22, -... 
1963. ; . . . a 

He said he asked the man,- "How was it in Dallas?", a, and the man said something to the effect that it was pretty el fee ve ‘hectic, but he had no trouble "getting out of Dallas." ‘The 
man also pointed to a high-powered rifle which bore a tele-_ 
-8copic sight and a Monte Carlo stock which was lying on the ' back seat. He also made the comment that he had a "hell () a time" getting out of town. = a ee 

  

DELANEY also stated that this individual also told him during the conversation that he had received a "general". type discharge from the Marine Corps. He also mentioned . °.:' that he would be staying at Denver at the Colorado Hotel vere 
and also mentioned that he was employed by the Texaco Com- / 
pany painting service stations. o 

  

   

  

Om 3/4/64» Colorado Springs, Fite #__ Denver 89-41 

ty Special Agents EDWARD J. RODGERS, JR.» Dore dictared 3/5/64 
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. {t {s the property of the FBI and is loaned to -- | _ ,/YOur agency; ft and ite contents are not to be distributed outside your agency. | Se age fot Los    
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DELANEY described this person as follows: 

  

Race White 
Sex — Male 
Age . 25 years 
Height -6 feet 3 inches 
Weight 190 pounds 
Build Medium . < 
Hair. Brown, somewhat long 9°02" ee, 
Complexion — Tanned. ET tees mn me 
Characteristics Nice looking; wearing sport 

2hirt, white levis, and cowboy . 
boote. : 

      

  

had saved until this interview. 

top secret clearance November 20, 1963. 

  

  

- DELANEY said that this individual had a very small 
dog in the back seat which was brown in color and looked like 
a Chihuahua. o, oes 

DELANEY said the the reason he had not reported (99 
this inoident before is because he felt that the assassina- 
tion case was cleared up with the arrest of LEE HARVEY OSWALD; 
however, he said that newspaper and other publicity media had 
‘referred to OSWALD as the "accused" slayer of the President; --- 
and when DELANEY was drinking at the Honey Bucket on the night — 
-of March 3, 1964, he began to think about the incident that. 
had happened to him on November 23, 1963, and decided to call ©. 
the information to the Denver FBI Office. He said he had.: °°... 
written the Texas license number on a piece of paper which he = 

  

DELANEY 18 single and was born January 5, 1944 at. -.;: 

Chicago, Illinois. He is assigned to the 4700 Communications | 
Squadron, Ent Air Force Base, Colorado Springs, Colorado,- and ~ 
is a teletype operator and cryptograph operator. His home =... 
address is 638 South 18th Avenue, Maywood, Illinois. He lives’ 
in the barracks at Ent Air Force base. He received an interin |:     
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  # D-302 tress snae-e0) . C7 FRAL BUREAU OF INVES) IGALION oo 

Date March 6, 1964 | 

{-
 

oO
 

Mr. ELTonaOeps, Texas O11 Company, 805.1 West 38th. 
‘Street,_Denver, Colorado, advised that his company does not 
have on their payroll directly as Texas Company employees any | 
-painters. He advised further that all painting of service ) 
stations is done by contract with various painting contractors. — 
Mr. HOBBS added that the description of the unknown individual 
does not suggest anyone to him that is in the employ of the 
‘Texas Company in the Denver area. 

  

    

    

  

    

    
       

  

On. “3/5/64 er _Denver, Colorado 125 File f Denver Bobi 

oo Ss rectal A ent RIC . oy P & ICHARD L. CAMPBELL: Epa dictoted 
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Dote__March 6, 1964 
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Mr, FRANCIS\DEJMAL, Manager, Colorado Hotel, 406 | 

17th. Street, Denver, Colorado, advised that his records reflect es 
hat several individuals registered in his hotel on the aftere -°< = 

noon of November 23, 1963; however, none of these individuals 
furnished a Texas address and the hotel does not require a 
record of the vehicles driven by their guests. He advised 
further that the hotel would turn away any guest with a pet, 
such as a dog. He continued that he does not recall anyone 
being a guest in his hotel who answers the description of the 
unknown individual described above. | Lo : 
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» This document containe neither recommendations nor conclusions of the FBI. It ts the property of the FBI and ts loaned te re your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency. : . 
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  E_FDaer mer tesa TD FRAL BUREAL OF “HVESTIGATION, 

1 oe Bere 3/17/64 

Mr. G ViKiwert, _Ovner,. Halbert _ Motor ‘Company, 
1915. South Beckley_Str reet,Dallae, Texas, furnished the follow~ 
ing information: a oo a 

Mr. HAIBERT stated that 1963 Texas License No. oe, 
PP-5335 was issued to a 1956 Cadillac Convertible. This vehicle 
was s0ld by Halbert Motor Company on August 9, 1963, toG. D. _ 
GARDNER, 6706 Cliffwood Drive, Dallas, Texas. Mr. HALBERT ad- 

oo vised that G. D. GARDNER left Dallas on Rovember 22, 1963, en . 
: route to an unimsown town in Colorada rile this vehicle, 

& ..... GARDNER returned to Dallas about December 6 » 1963. 

Mr. HALBERT described GARDNER as a hard worker a 
who tends to his own business and never bothers anyone. mo 

  

  

File 89-43 

on 3/15/64 
Date dictated       This document contains neither recoamendations nor conclusions of the FBI. it ts the property of the rei and is toaned ¢ te 

: our F ogency; it and ite contents « are not fo be distributed outside your agency. : lee sed 
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2" FD-302 (Rev. 1-25-60) gore. BUREAL OF INVESTIGATIC 

: 1 © ‘Date 3/27/64 

: GARRISON 1 DEANIWARDNER, E922 Clttfwcod Drive, 5 og p-2U 
Dallas ‘Texas, Was promptly advised by SAE. J. ROBERTSON 4 ~2>* _- = 
that he did not have to make a statement and anything he sata 4°L4" 
could be used against him in a court of law. He was also . 
informed that he could consult with or obtain the services 

A of an attorney if he se desired. Thereafter, GARRISON DEAN. ~ 
72. XGARDNER was interviewed at the Dallas Office of the FBI, and ~ 
“ * purnished the follcwirg informations 

GARDNER had been planning a trip to Denver, 
olorado, for about a week prior to November 22, 1963, in- 
en ding to leave on this date and drive his 1956 Cadillac 

Convertible, 1963 Texas License No. PP-5335, to Denver without . 
stopping en route. The purpose of this trip was to visit a me 
girl friend, MARY ANNXGOOK, who waz then working and living an 7 c 

Denver- at “1235-Grant Street. GARDNER thought he might do some 
‘hunting while in Go16rada go heg, planned to take his rifle, a 
-300 K & EH Magnum, with him on the trip. After the death be 
President KENNEDY and, since his rifle was equipped with a Lux-- 

f ~~~ Hell 4x Scope, GARDNER called the Dallas Police Department and . 
i talked with a woman clerk before leaving for Denver. He advised 
: os this clerk of his plans to take the rifle and asked if there would 
: be any problems if he took the gun. He stated was told by this 
a -clerk that the Police Department had the weapon that had killed —~ 

- . the President and that there were no roadblocks around Dallas 80 
he should not have any trouble. ‘The clerk did not ask GARDNER 
for his name or address, 

PO t GARDNER left Dallas on the night of November 22, a 
1963, for Denver. He picked up an Airman hitchhiker about 100 

hoes - miles out of Denver and let him out of the 1956 Cadillac Converti-e . 
RO ble in Denver, on November 23, 1963. GARDNER stated that he did - 

not remember any conversation with this Airman probably because 
he had driven straight through from Dallas and was exhausted . 
physically and mentally. - - . 7 
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- On the morning of ‘November: 22, 1963, GARDNER drove 
. "Mrs. SALLY HERLIN, 6736 | Cliffwood Drive, Dallas, Texas to. 

_ a beauty shop in Dallas and then took his scar to Jack's Gulf 
peor, Service Station, Beckley and Clarendon Streets, to service it 

for the trip to Denver. GARDNER picked up Mrs. SUTHERLIN from 
the beauty shop after she had finished there and returned with 
her t ck's Gulf Sery 2 
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a to his vehicle, arriving there about one hour before the ‘ 
broadcast disclosing the information that the President had 

A been shot. GARDNER stated he was at Jack's Gulf Service 
4 Station with Mrs. SALLY SUTHERLIN waiting for the completion 
z of repairs to his car at the time President KENNEDY was shot. 

He stated he did not like some of the things President KENNEDY 
I did, but did nét dislike him as a man and had no strong politi- 

I" cal beliefs or feelings opposed to that of the late President. . 
2 ‘ : : ae: #5 

; . — GARDNER advised that he met JACK RUBY in June =~ ~ 
E or July of 1963 at his bar through MARY ANN COOK. Mrs. COOK - 
t worked for RUBY at Dallas and, while so employed, she was 
pO: visited by GARDNER. GARDNER stated he was not on speaking  —«_—T 
; rpc 06 terms with RUBY and had no knowledge of his past or present ..._........ 
E activities, associates, political sentiments, law enforcement 
i contacts, or acquaintance with LEE HARVEY OSWALD. GARDNER : 

said he never met LEE HARVEY OSWALD. . 
j ; 
fee The following descriptive data was obtained 

through interview and observation: ‘' 

jo Date of birth: 5/1/32 
Pore Te Place of birth: Maine 
yoo: . Height: 613" ., 
é Weight: 200 pounds ‘ 
: Hair: -. Bilack , so 
F Eyes: ... _ Green oo Sot 
E Scars: — 1" cut at base of thumb, left 

po Military service: U. S. Army 1951-1954, Undesir- 
fo eee able Discharge, Serial No. 

poe ee - . RA 18392250 © ce ee 
f oe Education; f 7th Grade .i/- ee 
Ls Fathers 11 fi DAVID. WESLEY/GARDNER,.Lynn, 

i ~ Massachusetts mo 
f Mothers ” MURTEL MAEXGARDNER, deceaped_ 
ie Marital status: Separated from BETTY MILDRED 
. ARDNER, neeAPAUL. 
a Occupations _ ‘. House painter ES ae 
| , Wee . PLS. eps? LG, L4 fir’ 
z ‘ . _§f : , . ot - 
Eo . Le fue DME . 
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8 
1. Dore 3/17/64 

Mrs. SALLY SUTHERLIN, 6706 c1irtwood Drive, : 
‘Dallas, Texas, stated that on the morning of November 22, 1963, . 
GARRISON DEAN GARDNER gave her a ride to the beauty college in 
Dallas where she had her hair fixed. “ 

After she had finished at the beauty college, | 
Mr. GARDNER picked her up and they went together to Jack's 
Gulf Service Station, Clarendon and Beckley Streets, Dallas, 
where repair work was made to GARDNER's qar. They arrived at ; 
this station about an hour before the radio broadcast disclosing 
the information that President KENNEDY had been shot and remained 
at this location until well after this broadcast. Mrs. SUTHERLIN 
advisedythat this service station was operated at that time by 
MARSHA SUTHERLIN, her | brother-in-law, but has since been closed. 
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JAMES CHARLEEK KEIN Box 248, Sundown, Texas, advised 
he had learned that one oO GARRETT, 402 Cactus Drive, Levelland, 
Texas, made a bet with GORDON McMILLAN, Route 2, Levelland, Texas 
sometime prior to November 22, 1963, that President JOHN FITZGERALD 
KENNEDY would be killed before the end of 1963. He advised that - 
he understood GARRETT had allegedly collected on this bet. 
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J. oféauner. 402 Cactus Drive, Levelland, Texas, 

furnished the following information: Te 
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About four months ago, GARRETT was discussing poli- 
ae tics with GORDON McMILLAN, of Route 2, Levelland, and GARRETT 
Bo, bet MC MILLAN that President KENNEDY would not be re-elected | 

| in 1964. GARRETT then stated that if McMILLAN would give him | 
good enough odds he would go so far as to bet that KENNEDY 
would be killed before the énd of 1963. GARREIT advised that 
McMILLAN gave him one hundred to one odds and GARREIT said 
he'd bet one dollar. GARRETT advised that he changed his mind — 
and stated that the President is too well guarded and he'd ~- 

a rather bet that Attorney General ROBERT KENNEDY would be killed 
ae _ before the end of 1963. He stated that the bet was made entirely 7+ 

2 in jest and had not been paid off, and would not be paid since. 
it was made only in jest. He further advised that he and 
McMILLAN have been making ridiculous bets for a good number : . 

cen of years, and that GARRETT would bet one dollar on anything . 
~~" 1 £ he could get one hundred to one odds. He stated that ten - — 

years ago he bet McMILLAN that it would never rain again during» 
their lifetime. He stated that he has made other bets of this 
nature with McMILLAN and they were all made in jest, and usually 
forgotten shortly after being made, ’ 
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GORDOK WeNZLLAN, Ponte 2,-Levelland,.Tezas, CN, 
furnished the following information: - CBR 

He recalled that several months ago he mate a bet ~~ 
with J, O, GARRETT, 402 Cactus. Drive, Levelland, regarding =~ 
the assassination of President KENNEDY. He stated at the time . 
that he and GARRETT were discussing politics in general and ~ 
GARRETT bet McMILLAN that KENNEDY would not be re-elected in 
1964, He stated that GARRETT said that if he could get good 
enough odds he'd bet that KENNEDY would be killed before the 
end of 1963. He stated that he could net recall all the details 
of the bet, but that he recalled that eventually GARRETT did 
bet him that Attorney General ROBERT KENNEDY would be killed oO 

»- . | dn 1963, He stated he could not recall the odds on the bet, or . *;. 
the amount of money bet. He stated that the het had not been. 

I paid off, and that he had no intention of collecting the bat, 
and had forgotten about it urtil being reninded by the invssti~ | 
gation being conducted by the FBI regarding this bet. He stated 

re the bet had been made in jest and had been forgottes soon after —..... 
it was made, . os 
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He further stated that he and GARRETT had been  —_— 
making foolish bets regarding politics and other matters for 
‘several years. He recalled that about ten years ago GARRFIT . 
bet him that it would never rain again during their Lifetime, es 
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Under date of February 11, 1964, a confidential source 
abroad furnished information concerning AMEDEO GARZOTTO, who had 
written to the FBI indicating, “I know who could have had the 

idea to kill KENNEDY.” £ - SJ LVutip. 201 TD bite fs ae 
The source ad ged/that GARZOTTO is the son of /GINO “€- 

ARZOTTO and MARIA7AGNOLETTQ and is a third year drafting student 
at the Fusinierl State Institute. of Vicenza and boards at the ~~ 
Filippini Boarding School, Filippini Street No. 2, Vicenza. ee 

  

      

  

His home address is Viale Roma No. 12, Cologna Veneta (Verona); . on 

Italy. an yp eae pif J 
ne dA IE LOE OD \ 5 GF Cu) FT ey SIS 

According to the information furnished by the confidential — 
—--~-~- gource abroad;{GARZOJ[7T0_is intensely interested in, and has read 

pt many murder mysteries written by American authors, and also enjoys 

crime movies pertaining to the FBI and its fight against gangsterisn. 

GARZOTTO's interest in murder mysteries is so strong that it has 

been defined by his classmates as fanaticism, and in 1963 he wrote 

for his own enjoyment a murder mystery entitled “Two Million Dollars 

is Too Much". to 

. GARZOTTO was very much affected by the death of President 
'. KENNEDY because he considered him a just man who was interested 

in the people's problems and because the President had demonstrated 

firmness in dealing with Russia. At the time of the assassination, 

GARZOTTO read newspaper accounts of the incident and formed the 5 

opinion that the President had been caused to be killed by a. person 

who disliked the President's political policies and_did not want — 

them to continue. Oe tf, sZz sf 77) -.. fe an 

woe ' The idea of writing to the FBI occurred to GARZOITO  — 

. during the Christmas holidays, which he spent with his familly, 

‘and upon his return to boarding school, he wrote a letter in. - 

Italian which GARZOTTO had his friend VITTORIG;BONMARTINI trans- — 

“late into English. GARZOTTO copied the letter in his handwriting 

po. and mailed it to the FBI, Justice Department, Pennsylvania Avenue, 

fox Washington, Mainland, USA. The letter was as follows; ........- 

  
    

    
     

Wr, Edgar Hoover — ae ae a os we ne 

    

oe "Excuse my lateness but I want to wish you and your 

"| G-men a happy new year and that the American gangsters 

' are eliminated. Besides, I would like to know what I 

have to do to join the FBI.” Oe 
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GARZOTTO signed the letter and as an afterthought ~~ > >- 
wrote, “I know who could have had the idea to kill KENNEDY.” 

GARZOTTO has indicated his reasons for writing to the 
FBI were because of his extreme interest in, and desire to join | 
the FBI; to be able to show the FBI's reply to his classmates; : 
and the possibility of visiting the United States if accepted by 
the FBI. 

According to the source abroad, GARZOTTO wrote that he fa. 
knew who could have had the idea to kill President KENNEDY, but - 
that this was all based on deductions he made after reading . 
newspapers and magazines describing the assassination and the —~ 
events which followed. GARZOTTO is 17 years of age. 

According to the source ‘abroad, VITTORIO BONMARTINI 
verified that he had translated from Italian into English for 

. GARZOTTO a letter which GARZOTTO mailed to the FBI. According . 

to BONMARTINI's memory, the letter read as follows; 

"M. Hoover, excusing my delay I would wish to you 

and your G-men a very happy new year to the end that 

American justice can cut every shape of transgression, 

at last that there is for a great many years in the 

American country. I'd like to know how I could enter 

- gn the FBI corporation. N.B. I'm not fu’ {#@Sane man 

but I know who has shot John F. Kennedy." 

  

: According to the source abroad, BONHARTINI is of the - 

‘opinion that GARZOITO does not know who killed President KENNEDY 

and that the incident is all the result of GARZOTTO reading too 

~ many murder mysteries and detective stories. .
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RE; ROGER GOLDSMITH     The following investigation supplements informa- | oe 
tion set forth on Page 95 of the report of SA ROBERT P. 
GEMBERLING, 12/18/63, at Dallas, 
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‘1 

phone Fleetwood 2-6250, employet"Collins Radio Company, Richard- ~ 
son, Texas, telephone ADams 9-5511, advised that about six weeks — 
prior to the ‘assassination of President KENNEDY he attended a | 
party at the residence of MARIA)MORRISON, located in the 3000. — 
block of San Carlos, University’Park, Texas. 7 we! 

noceR{SOLDSMITH, 3414 Nogales, Dallas, Texas, tele- 

-   
goo While at this party, GOIDSMITH was discussing 
He politics and. President KENNEDY with other persons present... -- 

4 , It is his recollection that the subject was brought up by a 

bi Mrs, PATTERSON, During this discussion, GOLDSMITH made the . 

Hos point that he considered KENNEDY's policies dangerous to this 
country. He related that it was perhaps too early to judge or 

to know the full story and stated the reason he considered uv 
KENNEDY's policies dangerous was because he was apparently = 7..." 
leading us toward Socialism. . : 4 a 

te
 

GOLDSMITH related that what he said was that if 
in the next 5- or 10-year period it became evident that KENNEDY 
was leading us toward Socialism and bringing to pass measures 

Lo. - dmcluding Socialism of medicine and Socialism of most industries, 

then if he had the opportunity under those conditions, he would 

probably kill KENNEDY. 

GOLDSMITH stated this was not a statement made in 

jest but was an expression of his feelings; that in the event 

policies of KENNEDY did eventually lead to government control — 

= and ownership of all industry and control of the courts and . 

resulted in a breakdown of constitutional processes, then under 

those conditions he would feel a moral obligation to kill KENNEDY. 

He made this statement concerning President KENNEDY but, in fact, 
it was a theoretical discussion, and he was referring to any. 

leader who would have destroyed our constitutional form of =~: 

government. | Me dhe ES 

  

  GOLDSMITH recalled that during this discussion he . 

- mentioned how HITLER had taken over Germany and the middle class 

in Germany had given HITLER support, either actively or passively, | 

and had not attempted to stop HITLER, an . - 

GOLDSMITH advised that, after the assassination of 
President KENNEDY, MARIA MORRISON called him and asked him if 

he made any rash statements to a Mrs. PATTERSON while he was at 
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2, 

  

the party at MARIA's, MARIA MORRISON said she wondered, 
‘*because Mrs. PATTERSON seemed to be upset concerning some 
statements GOLDSMITH had made. GOLDSMITH told MORRISON 
‘that he had said at the party and the background of the 

“ conversation and statement made, Arb oe 

GOLDSMITH said Mrs exerenson was active poli- 
tically in Dallas as a member_of the Dallas Council for ™ 
‘Foreign-Visitors, GOLDSMITH is also a member of this group, . 
a volunteer group which assists foreign visitors, most of nt Pe 
vhom are official State Department visitors. . PL 

. GOLDSMITH advised further that he has tafked 7 VAS 
with former Major General EDWINJWALKER on possibly two or pele 
three occasions at meetings in Dallas, but he does not con- ses 
sider himself a supporter of WALKER and does not agree with 
many statements made by WALKER, 

cd 
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. RE: PETER GOMAZ 

On January 1, 1964, “the following anonymous Jetter | 
was received at the Federal Bureau of Investigation, Washington, 

D.C. 

| a, ? "the president: : poi et dk on Co, oe woe ae . : # 

- Federal Bureau of Investigation 

WASHINGTON D. C. | 

- ‘United. States ‘of “america 

oo . 25/1/63 
_ Dear Sir 

  
Please do not. ignore this advice. 

Me Investigate PETER YGOMAZ - pe aie ee 
. . 16 -ROUNDTOM_AVENUE_. SS 

na, oe DALLAS, LEK OS em oo . 

regarding the assassination of President ; 
Kennedy." . . - oo. . 

A search of the Bureau indices and the indices of the 
palles Office of the FBI failed to reflect any information identifiable 
with PETER GOMAZ, 16 Roundtom Avenue, Dallas. 

any * on January 10, 1964, the following investigation was 
. conducted by Special Agents WILL HAYDEN GRIFFIN and ARTHUR E. CARTER: | 

  

TR ga ea SE Mrs. . BIBDIE SuEY BELCHER, Merchants Retail Credit — 
Bureau Dallas and J. H.YMITCHING, Deputy Sheriff, Dallas county fev 
Bureau, De Office, advised they had no information concerning PETER - 
GOMAZ, PETER GOMEZ, or PETER GOMES, or the address 16 Roundton .: 

o Avenue, Dallas, Texas. No record could be found in the city - 

lee? directory, telephone directory, or Street guides. Ses 
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On January 14, 1964\captein 0, TYXSLAUGHTER, Records 
‘ Bureau, Dallas-Police Department), and Mr. J, G.fVICKERY, Identification 

Bureau, Dallas Police Department,-adyjsed Special Agents CARTER = 
“and GRIFFIN hé found no informatioh4dentifiable with the 
above-indicated names and address. , 
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RE: JAMES TROY HANKINS SS 

foo The following investigation supplements information set . 
i forth on page 96 of the report of SA ROBERT P. GEMBERLING dated 

December 18, 1963, at Dallas, Texas: 
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4 On December 3, 1963, THADEUSYZIELONKO, 12795 NE-10th (2Y%43., 
Avenue, Miami, Florida, advised that about mid-April, 1962, he so 

was employed by Arma Corporation, Garden City, Long Island, New U/CL4A& 

York, and was assigned by that company to a project at Dyess Air 

: Force Base, Abilene, Texas, ZIELONKO claimed he became acquainted 

& with HANK HANKINS, employed by this same company, and that HANKINS 

f remarked, “There is a plan in Dallas to get rid of KENNEDY." When 

j asked what kind of plan, HANKINS allegedly replied, “Just a pian to. 

get rid of him.” ZIELONKO claimed he asked HANKINS to be more we 

specific and HANKINS replied, “Well, there is at least one official *.;. 

in on it." ZIELONKO stated he asked HANKINS why Dallas was involved —— 
: and HANKINS replied, "That's where they make things happen.” . 
bo ZIELONKO claimed he asked HANKINS if high officials were in on the 

i plan and that HANKINS stated, “You've been places - you hear things.” 
1“  ZIELONKO expressed opinion that possibly HANKINS was attempting to --.-. 

i impress him and two other individuals present, one name AKER, and 

the other name unknown, both employed by this same compdny. 
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ot JAMES TROYAHANKINS, 3444 Maple Leaf Lane!" employed’ —7"*77 0 ---: 
Production Department, Music’ and Sound, Inc., 118 Cole, Dallas, = 
Texas, advised he is commonly called "HANK. " He stated that for 
about two weeks in April, 1962, he was sent to Dyess Air Force _. : 
Base, Abilene, Texas, on a project by his employer, Arma === os ‘ 
Corporation, Garden City, Long Island, New York. ee , 

  

& 

: Mr. HANKINS stated that very definitely he has never - ; { 
made any statement that there was a plan in Dallas to get rid 
of President KENNEDY. He stated he knows of no such plan. He .. 
stated he was not the type of person who discussed politics and 
has no recollectidn of having:a discussion with anyone | at Dyess 

. Air Force Base concerning President KENNEDY. 2: 2 ees mage Sao =| 

  

pons He claimed he did not know ‘LEE HARVEY OSWALD or JACK L. 
RUBY. | 
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NELI/ RODAN, 4016 Hawthorne Drive, Dallas, Texas, §- 
etitea a neighbor and good friend of hers, ‘MARJORI] HATHAWAY... 

4012 Hawthorne Drive, told her she had overheard a comment on . 
the morning. “of “Hovender 22, 1963, to the effect “we're going - 

to kill him". Miss RODAN concluded by saying she had no 

further information regarding this comment and suggepted 
MARJORIE HATHAWAY b contacted. - - 
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on 12/18/63 at Dallas, Texas File # DL 89-43 : 
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MARJORIE HATHAWAY advised she is employed as an ee be eee 
interior decorator in the Oak Cliff Sears Roebuck Store, 
611 West Jefferson, Dallas, Texas. ot 

According to Miss HATHAWAY, t the Decorating Depart- 
ment of the Oak Cliff Sears and Roebuck Store was holding a ~ 
meeting in the store on the morning of November 22, 1963. 
Prior to this meeting she recalled someone saying they had 
heard “we're going to kill him", referring to President JOHN 
F. KENNEDY. She did not recall who exactly made this state- 
ment but definitely believes the statement was made as a pun 
On words and was said by someone who was against KENNEDY's es 
political views. She is also positive the unknown person © ~* 
who made this statement had no knowledge of the fact that 
President KENNEDY would be shot in Dallas, Texas, later that 

same day. _ 

  

According to Miss HATHAWAY, she @id not know LEE 
HARVEY OSWALD, JACK L. RUBY, or possess any information : 

which might indicate these two had any association with each 

other. , 

  

  

| WILLIAM K. BOCK and — 1a 
  

by Special Agent JAMES -R._GRAHAM/bjd1dq_—_~__~_. Date dictated - 3/5/64 . 

This document « contains netther recommendations nor conclusions of the FBI. n fs the property of the FBI and fe leaned te . a your avency; it and its contents are not to be distributed outside your egency. . 
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The following investigation was cond | 
by SA J.J. Me GILLICUDDY: * noted 

Mr. J. Lee Rankin, General Counsel, - President's 
Commission on the Assassination of President Kennedy, Washington, 

.D. C., by letter dated February 18, 1964 to Mr. J. Edgar Hoover, = 
Director, FBI, Washington, D. C. advised that early in the 2. .** 
Commission's investigation, Reverend John Taylor Holman of = °° ~ 
Port Clyde, Maine, corresponded with the Commission and made 
a claim that he was in possession of information vital to the 
Commission's inquiry. The Commission requested Rev. Holman to 
submit the information by mail; however, on January 31, 1964, 
Rev. Holman wrote the Commission and indicated he had documen- _ 
tary evidence to substantiate his assertions and listed the 
names of twelve individuals in the Port Clyde, Maine, area who. 
could corrcborate nie statements. He further advised that the . . 
evidence was in his attorney's possession and that he was going 
to publish it in a newspeper. He concluded by stating that 
these people, meaning his references, knew the truth in this 
matter and were shocked beyond measure that such a | thing could 
happen in the United States of America, 

In his letter of February 18, 1964, Mr. Rankin 
suggested that the most expeditious way of bringing the corres-._ 
pondence with Reverend Holman to a conclusion and at the same a 
time determining the validity of his assertions, was by inter- 
view by an FBI representative, | 

i On February 21, 1964, Reverend John Taylor Holman, - 
“port Clyde, Maine, advised that he could explain the "why" or — 
reason for President Kennedy's assassination but not the how. 
He explained the "why" by saying, "I turned President Kennedy 
over to God because of his failure to be just and fair". He - 
said he did not want or wish for President Kennedy's death but > | 
that God punished the President because he did not.take action. | 
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Vee ent 

dropped dead". 

>
 

in righting the wrong done to him, Rev. Holman, by the United | _ 
States Government. . Se ey 

Rev. Holman said his trouble began in 1960 when he 
. filed his 1959 income tax forms with the Internal Revenue 
Service at Augusta, Maine, wherein he claimed as a deduction _. 
the sum of $611.28 under "Loss in Ministry". This claim was. °«-” 
disallowed by the Internal Revenue Service as officials of 
that organization indicated that Reverend Holman gave up the 
ministry some years ago and that his name was dropped from the... .#.; | 
rolls of the Maine Conference of the Advent Christian Church. RS ual 

Reverend Holman stated he is a duly ordained 
minister and is so listed in The Advent Christian Manual which 

4s published by the Advent Christian General Conference of --~—--~----.-- 

America. It is thie documentary evidence which he has in his . 
possession and a copy of which he sent to the late President 
Kennedy to shew that the Government was not only lying but 
also defaming his character. This matter, according to Rev. 

Holman, was ignored by President Kennedy and he had no alter- 
-native but to turn the President over to God when "I conversed 
with Him". - oo 

Reverend Holman indicated that President Kennedy's © 
death was the third such matter "I have turned over to God". 

.. He explained that when his garage burned down and the insurance _. 

adjustor would not make a fair adjustment, “I turned him over 
to God". He then wrote the adjustor a letter complaining of (ie - 
his mistreatment. According to Reverend Holman, on the day = 9")    
the adjustor received this letter, he dropped dead. ' a 

- Mr. John) Richa rdson, the publisher of the local 
* newspaper in Rockland, Maine,. published a story about Reverend 
Holman which was, according to Holman, erroneous and untrue. . 
Reverend Holman gave the publisher a thirty-day ultimatum in... . 
which to print a retraction and spoke to God and told Him... ... 
that if the retraction was not printed in the allotted time, | 
"IT am turning John Richardson over to You". At the end of ~ 9-9" 
thirty days, "Mr. Richardson, who had not printed a retraction,  __.: 
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a. Reverend Holman stated that he has written to oe 

President Johnson concerning his difficulty with the Internal © |” 

Revenue Service "but as yet, I haven't turned him over to ree 

Goda". 

  

- The following individuals were contacted on February 

21, 1964: 

Mr. Robert Yeregory, J. F. Gregory Sons, Inc., Rock- = 

land, Maine, listed as a reference by Reverend Holman, des- a 

cribed Holman as "a nut'S who 4s considered to be "a character" 

in the Rockland, Maine area. . Ss ee a ep 2 slew ee, 

‘
g
s
 

Mr. FrancisYiiedrich, 102 Gay Street, Rockland, Maine, — 
who 4s Vice-President of the First National Bank of Portland 

— in Rockland, Maine, and listed as a reference by Reverend       
Holman, described him as “an erratic, with a wild imagination". -— cm 

He said Holman is aa honest individual but "different", 

meaning he likes te be a non-conformist. . 

Mr. JosepsiYRobinson, Rockland, Maine, former President 

of the First National Bank of Portland in Rockland, Maine, 

advised he has known Reverend Holman for over fifteen years 

and "I would take anything he says with a grain of salt". 

He stated that Holman is strong-willed, highly opinionated 

and has "an over-active imagination". 

ot Chief of Police Maurice Benner. Police Department, 
Rockland, Maine, advised that Reverend Holman is “an unusual. 
‘type of individual", He explained that Holman likes to take = +.... 

the opposite view of things and seems to be “at war with re 

authority". He said Holman's son came up in the roll call 

from the Local Draft Board but Holman did everything he could 

.*to keep his son from being drafted... At the time, his son 

was a member of the Rockland Police Department and became... 

go aggravated with his father's tactics that he voluntarily =~ 

enlisted in the Armed Forces. To a       
ee A description of Reverend John Taylor Holman as 

obtained from interview and observation 1s as follows: 
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. Name 

Race 

Age 

Date of Birth--________ October 26, 1896 __ oe 

Place of Birth... Arlington, Massachusetts ==, 

Height 

Weight 

Build 

Hair 

Eyes 

Wife 

Residence 

    

Reverend John Taylop\iiolman’ - 

white 

67 

.5t 6" 

190 pounds 

  
Stocky | 

White 

Blue vio 

Arlean C.¥Holman 

” Port Clyde, Maine | | 

ISB om 
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vo { On January 12, 1964, a postcard postmarked at Miami _ 
, Beach, Florida, January 10, 1964, was received by the Miami 

Office. The postcard contains the following handwritten 
message on the reverse side: . 

“Just want to report a miserable guy & take it from 
this, too knock our Late Pres, Kennedy & he's glad 
what happen to him How wicked can Jolin be? name 
is Philip Jolin at 390 NW opa Loka Blvd -n. m, m 1- 
8876 = of course drinking no excuse to have such 
filthy communistic mind - He's dangerous type - ro 
appreciate your looking into this & Speak what other 
countries world do knock President "By - Slander,' 
Thankful to you." 

? 

  

  
  

The card was unsigned. 

The following investigation was conducted by SA . FRANK P, GRIFFEE on March 13, 1964. ee te ae 
: The address 390 Opa-locka Boulevard, Opa-locka, -— 
Florida, is occupied by the “Country Kitchen",;cafe. PHILIP 
JOLIN is unknown at that /address, Mrs. RUTH)DA_SILVA,- 1150 
Sultin Street, Opa-locka, advised that she and her husband 
had operated a cafe at 390 Opa-locka Boulevard from 1955 

Gr tee 

time to time mail addressed to PHILIP JOLIN arrived at the 
address. She said she knew no one by the name of PHILIP JOLIN, 

_¥ ae It was determined that there is also an address of a 
“.. , 390 Opa-locka Boulevard in Northwest Miami, Florida. ”   Investigative Clerk CLIFFORD M. WERNER could find - 

  

the Municipal Court of Miami, or the Miami Police Department. - 
The files of the Miami Beach Police Department indicate that 
PHILIP JOLIN, 390 NW Opa-locka Boulevard, was. fingerprinted - 
by the Miami Beach Police Department on October 11, 1957, as 
a maintenance employee at the Eden Roc Hotel, Miami Beach, -.- 
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“no record of PHILIP JOLIN in the files of the Credit Bureau: ~~" 2: 
of Greater Miami, the Dade County Department of Public Safety, ora. 
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until August, 1963; that there had been no one at that address 
by the name of PHILIP JOLIN during that period; however, from cis
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Dore March 19, 1964_ 

    

   

a —pesaysn 390. NW. Opa*tocka, Boulevard, Ment, 
Florida, advise as follows: _— . - 

He possesses absolutely no knowledge of the 
assassination of President KENNEDY, He specifically denied 
making any statements or remarks which could under any con= __. 
-dition be construed to wean that he was glad that President ~— 
KENNEDY had been assassinated. He stated that he knew of _ 
no one who would accuse him of making such statements. 
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2 3/6 /6h gy _Miemt, Florida. File é . ee 
by SA FRANK P, GRIFFEE: 1eeK . -Dote died 3/18/68 

Thie document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. tt te , the property of the FBI “end ts loaned to, 

your agency; it and its contents are not to be diatributed outside your ogency. . cae. oe 
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Res EDWARD EA KEMP 

The following investigation supplements information _ i! 

‘set forth on pages 133 thrpugh 136 of the report of SA ROBERT — - 
P. GEMBERLING dated December 18, 1963, at Dallas, Texas... ce et Fp 
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Dote _ 12/5/63 

On November 28, 1963, MARYAMORRISON, 1629 - 16th. ~ 
Street, Apartment 20, Lubbock, Texas,. employed as Business - .. 
Fanager of University Convalescent Center, Lubbock, advised ..:..- 
that she recalls meeting two men at the Fatio Lounge in ~. © | 

: Dallas about the middle of June, 1963. She related that she and 
: CATHERINEV/FOLTZ, both of whom were then employed at_the Dallas __ 
po "Time.Hena1d", entered the bar about 5:00°PM-to have a beer. . 

already together in the bar 
the men, whom she described 
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She described the other man 
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an hour or so. — 

me
as
 
ne

at
 
SP
RE
E 

Pa
te

 
oe 

11/28/63 

°. 

Lubbock, Texas [8 

began talking to them., One of © 
as @ white male, 36-37, 6!2"° - 

x She reported that shortly thereafter, two men who were 

_ 6'3", slender build and sandy hair, stated he had an import- 
: export business in the Davis Building, 1609 Main Street. She ay of 

advised she believes his name begins with the letter "K" and w+. 
. may be similar to the name KAMP or KAMPNER, She advised 

that her impression of him was a braggart and a “show off", 
as being shtrt and dark and 

employed as a saleaman. She advised the latter individual __ 
telephoned the "Times Herald" on subsequent times, in an 
attempt to talk with CATHERINE FOLTZ, 

She stated that she had never known or seen either oe 
of the men before, and she never saw or talked with either 
ef them after the occasion at the bar. She advised that they | 
cid not spend the evening together and were together only for . 

She stated positively that neither of the men made . 
any remarks at all concerning President KENNEDY, ani that she 

. Goes not believe any political subject was mentioned at all. 

She advised that she does not know whether the two 
nen were strangers .to.one another. me . 

She advised that CATHERINE FOLTZ is probably still 
exployed at the “Times Herald", Want Ad Department, and resides 

t 1507 Annex Street, Apartment 107. co be ech 

  

  
  

  

on at — File # DL 89-43 

by Special Agent AUBREY ELLIOTT, JR./gJicm3 "nase dictated 22/2/63 
~ e 

This document contains neither recommendations nor conc lusions of the FBI. it ts the property of the FBI and te loaned to 
Your agency; it and {ts contents ate not to be distributed outside your agency. 
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a RE: “KX0L THE KENNEDY KLAN" 
  

barat ie. 
On January 28, 1964, a source, whose identity cannot 

be revealed but who is considered reliable, advised there had _ 
been observed on an automobile driven by persons oye resided at 
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806 East Monica, Garland, Texas,_and whose names ave set out __ ; 
below as receiving mail addressed to that place, a cker.on 264? 
the bumper of the automobile reading: YKi11 The KENNEDY..Klan.® 2: 
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The source advised that immediately after the Tes 
assassination of President JOHN FITZGERALD KENNEDY » the Cubans driving 
this automobile attempted to scrape this sign off the bumper. , 

WCL. 1s; ryt fe IT pis a 
. ’ , The source,’who 1is.in @ position to observe mail 

directed to 806 East Monica, Garland, Texas, advised the 

  

  

     

   
   

  

   

following mail had been observed directed there; oo ae a . a : nae? an m7 au met Cn ; 

AR Gate TE Agape * ADDRESSEE DATE AND PLACE POSTED 
Jacintc\Baez Sra. Rosalia/Santiago . Not Clear. _—-—...... Pale 

- San Augustin #13. 806 ED Monica Dr. _ . fe Ppt. 
Apt. M Ascunio, .. Garland, Texas of EF Pate 1! -Regla, Habana, Cuba ey _ oo - 

JsXRicardi Sr. J @uintana.-. -Marianao, Cuba a aa 

ieXRicard: 12229 806°E. Monica 6K ST 
“Marianao 13-Habana, Garland, Texas -. . yiesey| 

. ouba_. - we vr XM IO “a fir: ” 

PRC "A" Mr. JuanYquintane {Maya New York, NJ = 
dele acion General 806. E.-Monica—prive 3:00 PM, = 

n El_Exilio __. Garland,—Texas—~~ Jan. 14, 1964 © = 
Seccion De .New-York— ~~ ne 
251 Cornelia St, fictete cate: 
Brooklyn 21, WY nee 
Domingo’ Gonzolas Sr. Rauiateatrd 2! Miami, Fla... 
611 NW State St. Rd. 806 E; Monica Dr. 4:30 PM, 
Piami, Fla. — Garland, Texas, == Jan, 21, 1964 - 

159 

  

tage 

  

  

ae = . . . : " : r 
oer ee eee ET Mes Fe ee ee ee a, See



  

m
y
a
 

Te 
F
e
e
t
 

LN
 E
R
R
O
R
 

ST
OR
IE
 
SA
T 

RE 
a 

ED
 

D
>
 

) 

  

DL 89-43 
RJD: les 
2 7 

SENDER ADDRESSEE ' ‘DATE AND PLACE POSTED 
. on ' / ae Tt _ # too : tEAM yee 

EuniveYRicarde Mr. Juanxquintana West NY, NJ 
505 - 5th St., Apt, 1413 Inwood Blvd. 8:00 PM 
38, West New York, . Garland, | Texas ~ Jan. 2, 1964 

(Dec. 26, 1963) ~ ‘Sra. Rosalia Santiago — AE BS 
806 E. Monica 
Garland, Texas 15040 

    

4. 344 
Notation on reverse AngePsfodriguez leaner 
side: Guan (abacoa) - -¥,5 

. juan Vicente CU: at peti efor fF 

USDI , 
Immigration & Nat. Mr. AlbertdyQuintana_ 
Serv. —=Maya 
Dist. Director ‘37o Juan Francisco 
P O Box 52-622 Quintana Maya 
Miami, Pla. 1413 Inwood..Blyd.. 

: Garland, _ Texas _ 

Sra. MxXmaya Sra. Georgina}Zantiago Guanabacoa, Cuba 
ve # 12225 806 Ez_Monica Dr. 3:00 PM, 

Morrisons: . Garland, Texas : Dec. 19 ° 
_ Habana, cuba _ 

Srta. Ma del}carmen Sr. Juan fr co -. Guanabacoa, Cuba 
“Frorree, Ave. 33,007 vu x 2 eo, 3:00 PM, 

— 06 E. Monica Dr. _ Dec. 19 
a eeetcons ue Garland,” Texas”. Coot, 2 
Habana, _Cuba _ | 

Sra. Ronlia Habana, Cuba 
--Santiago . : 3:00 PM 
806_E,_Monica Dr. Dec. 15 . 
Garland,_Texas _ - a mo 

75040" re 

leo - - 
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SENDER ADDRESSEE 
  

Reverse notation; - 
Guan 

Bae Doe Se Sra, Rosalia ,? Be . deveestee “Sta 

“B06 E. iohlee prs 
“75040 Garland, 

_ Texas U.S AL 
  

Route Angel Rodriguez/~~ ) fede ~ to wa tne 

Juan Vicente : mote 
an ne eee on ~~ 

DATE AND PLACE POSTED — 7 

? ’ o ap 7k 

    
Sra. Maria shave. 

Habana, . cuba 
CUBA Oe 

  

Revenge | notation:, J.¥quintana -75040 © 
Aheg Ve B66 E. Monica Dr. 

ae ‘*"¢ "Garland, Texas USA 

. Antoniefranias Mr. Juan quintana 
lo (7) 806 E. Monica Dr. 

Ave 33,..#12225. Garland, Texas 75040 
Marianao. : . 
Habana » Cuba 

Srita. Madel Carmen Sr. Jaun Fco 
Torres ~ guintana Santiago 
Venios #353 06 E. Monica Dr. 

“  Guanabacoa Garland, Texas 
. Habana Cuba : 75040 
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fartiao Renducionario Mr. Juan Quintana 
ubano (Autentico) Maya 
elegaclon General en.806 E. Monica Dr. _ 

él _Ex_1lio_ Garland, Texas 7 
Wyped 6239 NW.2 da. . ; . 

i Pl., Apt. 2... Le ae 
Miami, Fla a 

    

Ave. ~335.-No...12225 __ 
Sent Dec 17- 
Tuesday 

Habana, Cuba 
.3:00 PM, Dec. 19 

Guanabacoa, cuba - 
3:00 PM 

Miami, Pla. |: : ns 
10:00 PM, S 
Dec, 20, “1963. 

    

    - — - Pr ETT To 
an atin etal 7 toe won et ome wn o. wie peor ee ee ye 
 



As
o 

H
a
s
 

  

RI
OT
, 

E
M
E
 

PO
 

Sage T
T
P
 

SE
 

co 
ae
tn
a 

et 
n
e
 
IE

 
S
A
M
 

MR
 

Ne
tt
 o

s e
ec
t 

oe 
ee 

le 
Ta

ta
s:

 

  

_ Miami. 35; Fla. 

pi 89.443 
RID sles 

SENDER 

Reverse notation: 

3éigzag 
ibre 

  

DATE AND PLACE POSTED 
  

ADDRESSEE \ 

YPoI.ULR, 
Secretaria General 
New York___ 

Raul Castro Beile ~ 
806 E. Monica Drive 

-Semanario Humoristico Garland, Texas 
2619 W. Flagler St. 

o<Xpua 
Alzate 124 
V4 a ° 
ee ee AP 

Sra. Rosalia s. 
de Castro 
806 E. Monica Dr. 

75040 Garland, 
Texas 

Jacquet Baez Galeaiu Sra. Rosalia» 
San Augustin # 13 
Rdfo Manuel Asamce 

” 

Reverse notation: 

FRC "A" 
Delegacion General ° 
En Exilio. 
Seccion de New York 

. 251 Cornelia st. 
Brooklyn 21, NY 

Bill from Kingsley 
Medical Clinic : 

Santiago 
806 E. Monica Dr. 
Garland, Texas 

- Rosalia .p, deCcastro- 
z hora 
06 E. Monica Dr, 

75040 Garland, Texas ~ 

T. L. d@éantiago _ 
Bare 53 -NE~-159 

_Mexico 413, D.F. 

wy am Quintana . 

Bee E. Monica Dr, 
' Garland, Texas 

Mr, Raul Castro .. 

Miami," oe 
4:09 PM, mn 

Mexico 

Habana, Cuba 

Mexico 
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SENDER ADDRESSEE DATE AND PLACE. POSTED 

meYih siders ‘Raul casto 
° News Letters 
: Newsweek 

M. M, Au (illegible) Sra. Rosalia de El Paso 
Gateway Hotel castro Dec. 2 
El Paso { 806 East Monica Ce ce 

me we a4 Drive Se 3 
. 4 ft Garland, Texas 75040 —_ ee oan 

city Bill wo Juan Quintana _ Delivered 12/29/63 
Dee ee a. B06 EB, Monica | : _ cee 

| JuanGastro DA 17-9207 Sra. Rozslia canceled (ortente) 
Juansiventl-_- “+ _ “Sahtiago 7 
Oriente, cuba_ 806 E. Monica Drive : 

, Tie, > Wt Inyp ce fe Garland, Texas De nr 

Jt are? “oon” 

: "Reverse stamp: Habana, Cuba nove 18, 10:00 AM, 79. 

-. Altamira 836 Mrs. na Noctre Nov. 27, 1963 
Col. Miravalle 806°E. Monica Dr. 23:30 
Mexico 13, D.F. Garland, Texas Mexico 1, D.F, 
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RE: WILLIAM JONATHAN LINES 
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On February 26; 1964, Mr. CHARLESYAIMSROUGH, an 
investigatiy e aide to the Postal Inspection Service, advised 
the Houston Office that Mrs. C, , T- BUCHANAN, who resides at 
8527 Glenview, and who operates 3 a photo studio at 309 Main 
Stréet, Houston, had advised him that a man using the name 
of Reverend W, J. LINES had requested her to mate an ide 
tification card for him showing him to be a Special Inves— Te 
tigator. Mrs. BUCHANAN claimed that LINES told her he had... # 
some confidential information regarding the President's) 00°. |. 
assassination that no one else knew of and that a woman had 
had this done and that actually RUBY had killed the President. 

ee
? 

a Mrs. C, T, BUCHANAN, 8527 Glenview, was interviewed _ 
by SA JAMES W, RUSSELL. of the FBI and Inspector KIMBROUGH of 
the Postal Inspection Service on February 26, 1964. She 
furnished a copy of a photograph of the man who claimed to _— 
be Reverend W, J, LINES, 2402 E. 5th Avenue, Knoxville, ‘ 
Tennessee, Sne stated the man requested an identification °° : 
card as a Special Investigator and claimed he was living — 
at the Brazos Hotel in Houcton and was working around the 

i carnival at the Livestock Show and Rodeo being held in 
‘ “ "| Houston at this tine, 

  
: Mrs. BUCHANAN stated that while at the studio, 

LINES told her he had developed some confidential infcr- . 
-Mation regarding the assassination of President KENNEDY .. " 
and that OSWALD had not killed the President, but it had - - 
been JACK RUBY who had killed him, and when this was all 
over RUBY and a woman would be extremely wealthy. She 
Said the man claimed to be a Special Investisator and had 

. developed this extremely confidential information in his 
work. 
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RDG tev, 125-00) © (ESeDeRAL BUREAU OF INVESTIGA' EX . 

- nished to the Department of Justice ‘in Washington, D. Ce, 

Do | 3/4/64 

- 

- 

Date 
  -t 

¢ oof Sf -pye 

WILLIAM JONATHAN LINES was interviewed at the 
—-Bad2 Haymes Carnival operating at the Livestock Show, 
Houston, Texas, LINES advised that his permanent address 
is 3402..- 5th Avenue, Knoxville, Tennessee, or ne may be 
located through the Billboard Publishing Company, Kansas 
City, Kansas. : 

LINES was questioned regarding his knowledze of 
facts of the assassination of President KENNEDY, and he 
advised that he has no actual facts concerning this matter, 
but that he has developed some theories that he has fur- 

by letter and to the President at the White House, He said 
through his knowledge of having worked as a private inves- ee 
tigator, he felt it was impossible that OSWALD could have a 
killed KENNEDY and wounded CONNALLY. He satd he felt two 
persons had been present at the assassination spot and he 
felt that JACK RUBY possibly was the person who had killed 

ae
 

' the President. He said he also believed that JesseMGurry,~- 

t 

ination and he stated he had none, He said at the time of 

Chief of Police, Dallas, Texas, has more knowledge of this 
incident than he has revealed or he would have taken more . 
stringent protection measures to protect OSWALD from RUBY's 
assault. LINES stated he has developed the idea that it | 
was possibly Mrs. RUTH WAYNE, working for the American. 
Civil Liberties Union, who caused the assassination to 37 ,- <. 
take place, and he felt when this-was.ell over that Mrs, ---——-~- 
PAINE and RUBY would probably be extremely wealthy. LINES 
advised that he had written to the President for permission 
to go to Dallas and conduct his own private investigation 
of this incident. He said he hac also written to Colonel . 
HOMER7GARRISON, head of the Texas Rangers, trying to be oe 
made a Texas Ranger so he could investigate the assassination. ~ 

- LINES was questioned regarding any possible 
specific or actual information he had concerning the assas- 

the assassination. he was living in San Antonio, Texas, ©... 
address not exactly recalled, LINES said he has never 

- talked to anyone who has any actual or specific information -« - 
to furnish regarding this crime, 

  

On 

ty 

2/26/64 ' Houston, Texas 

  

  SA JAMES W. RUSSELL and Lobe 
SA DANIEL D, DREILING:yk 2/27/64 

Date dictated 
  

This document contains netther recommendations nor conclusions of the FBI. It ts the property of the FBI and ts loaned to © 
Your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency. . ne . Ley Wea ee foo. Lo. 
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WILLIAM JONATHAN LINES furnished the Poliowang 
‘descriptive data regarding himself: | 

Race 
Sex 
Born 

Father 
Mother 

Height 
Weight 
Hair _ 
Eyes 
Characteristics 
Build 

_ Scars 

Service 

Wife — 

£1 le 

HR 7761. 

  

TMA 

a - LINES was driving a 1941 Dotge, Texa License | 

- White 
Male 
July 30, 1920,. ny 
Knoxville, Tennessee vt 

~ ALFRED BROW LINE » deceased. ~*— 
“RUTH_ODESSA WITT, LINES, og 
S402 East 5th- Avenue, —— * Po 
Knoxville, Tennessee 
518" 

210 pounds 
Graying, bald 
Blue 

- Wears mustache, round fece 
Heavy . a 
Small cut scer upper . _ SO 
left chest eo 
v. Ss. Army , 1937 - 1941, - 

Army Seriai No, 19028580, 
medical disc Ze 
SHALOTIE. MAY. LINES, operates 
thé Welcome Lounge, 145 Houston 
Avenue, Fort Worth, Texas, 
residence Rialito Hotel, 
Fort Worth Texas - Z£ 

“ETL GY a 34 ithe? Wh ree 2. 

ra? 
  

= ‘He stated he will travel with the Bill Haymes 
“Carnival when it leaves Houston to go to San Angelo, Texas,” 
and then to Alice, Texas, and Mercedes, Texas, where the 
carnival will play at  Jivestock exhibitions. 
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RE: CHARLES E. LYONS 
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Poe The following letter was received at the hesdquerters pon of the Federal Buretu of Investigation, Washington, D, Cus bo dated January 26,.1964: 

"Jan. 26, 1954 
“Dear Mr. Hocver, a ; a 

A “First please excuse this paper as this is | : 
weep cee alli have on hand, wee nee a eee eee ee Rae oma Tg ae x aoa 

pose oe "I hardly know how to start this letter. — be OR a , But it concerns what happened in Dallas on the os poe s 22 and 24 Nov. Perhaps there isn't anything too = Fo —--.—. i+ but as some strange things has happened be- Te meme a eo poe _ tween my husband and I and we toch moved here 
from Baton Rouge, Louisiana. I came here first fe . Nev. 3 - 1962 he came here sometimes in June. boos We seperated on Sept. 6. I in the meantime got bee oe - two letters from & woman in Huston Texas. Witch I'm using to file for my divorce. Plus he had 
& map to Bueton that I tore up. But before we . - seperated he ask me to inguire about the price . Pompe a ee of @ gun with a 30 - 30 sight. . a 

. "Also when my husband arrived in town he — Lo. - Poet om es " hed this 54 Bel Air Chev. Ne papers ere anything Po to show it was his. I mailed 2 payments on it. eee ne 2 25.00 2 different times and in the first payment of eo he had me to write a note saying he was sorry . 0.2 things had happened like they had but next time - 
he'd nd more. Now I mailed these tc a man - nemedeetin at the Nerth Street nd Pac 
Store in Baton Rouze : 

  

     
   

co “On several occassion after we had seperated _ i eel. I tried several times To have the police check ke Joe os On h4dm but I'm sure you'll understand this as na a you're aware of the laws and the police are re- — - stricked to a certain limits as you know hew these things are pius the fact when my husband arrived 
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here 4: Avlerts nis “irst. remazks to me was he lets” ° 
Retvr Riuzre as he diai't wens te te involZ-3 as , 
wweeTatee wan ahou. to he tilled. I didn't. think cach . 
etiut 25 of the time as he ren sround with a re: ugh 

; In 15 S1ubs | and they tad a slub 

  

e Clur, 
MF). 

; “Perhaps Mr. Hoover youll) digrecard “his but: 
J Suze would aprresis te this 4f you would have scmeone 
ot otal, ‘m2 ac Tim sure sou knew 14 8 hard toa trues 
dust anyone to talk about gomethink as serious as this. «. 
Bae, my main earnsern 43 * -abeut. my Rush=nd fer I donts 

sny hare dors LS. him, sgt 

"Thank vou 

Sincere]+ a 

{af Mrs. Meme Lyons" 
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Hoa. MURTLE LYGHS was dimterviewed at Dale's. 
Parr a4 “Ll evtunt. tele Meworial Deive. Sone Mountain, *: 
ECV, f'.2 otated Sha’. 3h2 had merensly dire:ted a letter 
to t iadwerit’g of ‘ho Pedergl Rureeu cf Investigation 
bed aden tion 4) this decrrr she me: “toned somethirg about. | 
harper ares in Dallas on Necembes 22 arg 22. She stated that 
ENO wer pet esr. "som 1 eWsvepes av“ icliz whether or ret LEE 
HSRVET UG eas aituatic “he assarsin ef President KENNEDY, 
phe @iu. ostoted Fithouh rae Gid scot xrow ner husband's . 
whereaber..3s on Noverner 27. 29f 2, she neped he was net. inyolved | 
dm the aocacsinss iczr.. Shc ste*%ed she had ne reason to bei teve 
no was gvojved in dt ar eny other ariminel activivy. She did 
State Ghat ter nyehard ras some ao clair ances in Baron Rreage. £ 
Loaitizn: whe were nat, bev opinion, high caliber people. °F 
Bee cegle rot Mya sh ay Lene e informs'ton watch would indicate 
trvolvewen of her hushend ge tue sssareingtion of Freeiden’. 
AENMED . cr “he sivter? dug -% LEE HARVEY OSWALD. 

  

  

  

by 

eet gy Atdance, gec+vts File #__A™ acne 

‘SA CHARIES S. HANDING rea IY |” Dote dictoted __2/' fei 

    

This document contains neither recommendations not conclusions of the FBI. It ta the + property 0 of the FBI end ts loaned to Your agency; it and its contents ore not to be distributed outside your F oqency. - 

   



    

 PRPBOG Mew. tozaee, "C-cERAL BUREAU OF NVESTIGAL ION Sag phd ty 

Dote | Byer 
1 

4 CHARLES Es*LYONS, 6144 victory privel nas inter. oT 
Wiewed at his residence and the 4 interviewing agents 7 
identified themselves to him as Special Agents of the 
Federal Bureau of Investigation. LYONS was advised ty 
SA LITCHFIELD that he did not have to make any stetement, ~~. 
that any statement he did make could be used against him —~1.__. 
in a. court of law, and that he had the right to consult 

Tt teen 

  

    an attorney before making any statement. No threats or o 
promises were made to LYONS to induce him to make aw. 4) , 
statement. oe 

* *. ft © ror 

LYONS advised thet from about. November 15, “F9663000-- ~— 
to January, 1964, he was residing at 142? Atbens Street, -.-- #4 
Southwest Atlanta, Georgia, where he was rentiIrg an. fae 
apartment from one JACK CUMBY , whe was residing afr this 
address. LYONS advised‘that he was emp loy=d af the All 
South Welding and Equipment Company on Sullivan Read and ' 

Lime eo College Park, Georgia. ---—- em eee nie eee ore ee cee atten en ment 

LYONS advised that he owns no firearms except a 
double barrel 12 gauge shotgun ard that he has never 
possessed any other firearms He stated that at no time 
had he inquired of anyone regarding the purchase of a . 
rifle or a telescopic sight for a rifle. 

LYONS advised that he has not been in Dallas, 
: Texas, since about 1936 or 1937, and that he never met .-.--. 
_7 LEE HARVEY OSWALD and had never heard of QSWALD prior to 

November 22, 1963. 

LYONS stated that if anyone had “accused him" 
of knowing OSWALD or having been in Dallas, Texas, ©: 
November, 1963, it was probably his wife, MYRTLE from 
whom he has separated. He stated that his wife hed a 
"mental condition" and that he had attempted to have her _. 

» confined to the East Louisiana State Hospital au Jackson, 
* Louisiana, while they were residing in Raton Rouge Frior - 

to their going to Atlanta, Georgia. , 

The following is a deszrintion of CHARLES rE. Co 
LYONS which was obtained from personai observation end “ 
interview: woo 
  

  

: On 3/10/64 et __ Baton Rouge, Loulsiana File # NO 89-69 

SAS ELMER B. LITCHFIELD & Wz 
. by MICHAEL BARON/cay _ Dote dictated 

This document contains nefther recommendations nor conclusions of the FBI. [t is the property of the FBI and te loaned te 
Your agency; it and ite contente are not to be distributed outside your agency. ‘ - 

   : > : ST oe we ear ee ee ee . - - — ~ 
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Name 
Sex 
Race 

Height 
Weight 
Hair 
Eyes 
Complexion 
Build 
Date of Birth 
Place of Birth 
Marks ~~ 

Military Service 
Marital status 
Wife. 

Occupation 
Employed 

: > 
. * 

    

4 

No 89-69/cay © 

ee 

  

720+ CHARLES E,SEXONS _ 
~ Male 

White 

S' yo 
170 pounds 
Black 
Brown — 
Puddy 
Medium 

October 2h, 1919 
Bubash, Louisiana 
Tattoo, anchor with  ~7TTTT 

wm 

initials CEL, 
left forearm 

u. S. Army, 1942-45 
Married-separated : -y 
MYRTLESSYONS, are 

Atlanta, Georgia | fee. 
Welder ~~ 
Seott, Sevin, Schaffer, Inc., 

~ 

7263 Airline Highway, 
Baton Rouge, Louisiana 
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BE; JOHN AND KIRBY MZ DONOUGH 

= Sheet weet “Sha arise ag SIE ATOM 

  

a Te eT ne eae a tO ae      



FD-302 (Rev. 1-25-80) QZ DERAL BUREAU OF INVESTIGATIO“ 

3/6/64 

ete aS fe - 
CHARLES K, x \oknrunsone, m.. advised he has ot 

been employed by the Murray Company of Texas, Incorporated, 
gs a salesman of cotton gin equipment in Mississippi, Texas," gin? 
and California since 1937. He said he came to Dallas, Texas," a 
for a sales meeting for the Murray Company of Texas, Incore ~. ’ Te 
porated on Sunday, January 5, 1964, and after thinking over! yoé 
the news articles, television and radio reports concerning ~- ; 
the assassination of President KENNEDY and the murder of LEE 
HARVEY OSWALD in Dallas he became (skeptical of JACK RUBY in 
this matter, , 

  1 . . Date 

He said he did not know RUBY, OSWALD or any con- 
mection between these two persons, He said a person named 
{ROCKWELL discreetly purchased 18 to 20 per cent of the stock. 
of the Murray Company of Texas, Incorporated, during the past . 

Do two or tbhre3 years and ROCKWELL is alleged to have started an . 
Bee ; investigation into the mismanagement of the Murray Company. 
: This resulted in JOHN and KIRBY McDONOUGH and other Murray 
i: officials being diavestigated by the Internal Revenues Service,] 

  

  

pee { Po stass. cee 
3 CARTWRIGHT said he failed ‘to see JOHN and KIRBY 
i _=Lievosovan at the sales meeting in Dallas and learned thet they 

. were in Washington, D. C.,-so he then decided that the McDONOUGHs, 
being Texans, probably could not get along with President KENNEDY ' 
so they or other Murray Company officials might have planned the 
assassination of the President and the murder of OSWALD, so . 
they, the McDONOUGHs, could “get to President LYNDON JOHNSON" 
for assistance with their Internal Revenue problen, — 

CARTWRIGHT emphatically stated that this. was 
“conjecture” on his part. 

CARTWRIGHT is deseribed as follows: 

| Name: -*. GHARLES E, CARTWRIGHT, mR we 

  

Sex: , Male 
Devon, : _ Race: White . . 
wee Nationality: . American ~ 7 oe 
an oo Born: 10/1/17, centreriite, Alabama 

Height: .. — §£10". ee 
Weight:  —. 150 et 
Hair: a Blond (graying) 
Complexion: Very ruddy - 

  

  

  

1/8/64 et Dallas, Texas File # 89~43 .- 
  

  

* “SAB ARTHUR E, CARTER & WILL HAYDEN. ted __3/ 5/64 a by- GRIFFIS7ESRSaE Date dicta ° | 

This’ document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It ts the property of the FBI “and is louned to 

: your agency; it ond its contenta are not to be distributed outside youragency, : :   
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. 7 ' Occupation; — , Salesman, Murray Company of Texas, 
t ‘Incorporated (cotton gin machinery) 

_ ‘ 4a 

' <) Residence: 2028 South Fairway, Fresno, Cali- 
y aio ¢ fornia, telephone number CL ; 

ore 5-6832 - , 
“+. Marital status: Married Ah. os 

2 y 1 Wife: | VERNETT1E\ WILSON CARTWRIGHT 
- Us   Children: (2) Daughter, ELOISE, age 19 2: “oS | | Son, CHARLES K CARTWRIGHT, ...- - 

oe, oe : itl, age 16 * we Ee Fa 
“* 

po. oe | ae 
i . . f ae _ 
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Res JESUS TORRES MENDOZA, 

AKA. JESUS CASTANEDE 

» 
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* FD-202 (Rev. 1-28-40) FEDERAL BUREAU OF INVESTIGA N 

; Dote 2/15/64 

7 puaniené/iborE, 4218 Wheeler Road, S. E., 
Apartment 203, Washington, D- C., who was born October 10, 
"1949," is a Seventh grade student af/Hart Junior High 77". 
School, and the daughtér of Mrs. VERAZBARNES of the same 
address, furnished the following information: ». yj). =, 49 2 x a two 

ee aed 

On Tuesday, February 11, 1964, about 3:30 p.m., 
while returning home from the office of Dr. iE. CLARENCE>RICE, _. 
Connecticut and Rhode Island Avenues,..N..W.} DHARLENE was 
riding a "Congress Heights" bus. In the area of 8th and 
Virginia Avenue, S. E., a man got on the bus and started 
talking to her. This man said his name was MENDOZA and Jon? 
handed DHARLENE a card which states: "MEMBER OF} LATIN. — 
AMERICAN_LABOR COUNCIL .OF. AMERICA." Written in pencil on 
the card is "Mendoza" and the telephone number of "EX 3-3719." 

After handing DHARLENE the card, the man told 
her to "Get book on Parliamentary Law; get fifty girls and 
call me." He repeated this statement several times but did 
not further explain what he wanted DHARLENE to do. The man 
also said he did not like the Washington buses and had been 
in Detroit before coming to Washington and liked the buses 
there better. The man also remarked that he also came from 
Cuba and remarked, "I was in Dallas a few days before the 
President was killed and knew he would be killed." On... 
leaving the bus, the man said good-by and pointed to a 
restaurant near the.Highs store across from the main gate 
to St. Elizabeths Hospital on Nichols Avenue, S. E., and 

- DHARLENE described MENDOZA as follows: 

Age: . 30 years 
- Sex: ; ; Male 

' Height: 5°! 7" | oo 
Weight: -- 140 pounds or less 
Hair: , Biack . 
Eyes: , Very dark =. 

said that he worked there. He left the bus at this point. 

  

  

On 2/13/64 4, Washington, vp. c. /7S Fie# WFO 89-75_ 

by SA JOHN V. DeNEALE:eaf _ , “ Dote dictated 2/14/64 

Thies document containe neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI ond ts loaned to 
Your agency; it and ite contents are aot to be distributed outside your agency. 
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WFO 89-75 
2 

Build: Thin 
Nationality: Latin 
Dress: Dirty top coat, white 

shirt and pants. Clothes 
did not seem to fit him. og, 
Needed a shave very bad. 3%. .-?   - DHARLENE said that the above-described person 

impressed her as a "nut" and a person not very smart. She. 
-—--...... Said that he would not in her opinion be a cook or waiter _—_sg 

in the restaurant, and if he worked there, must have been ; “ 
a dishwasher at the most. 

” 
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TF D0708 Weve areo-9us . FEDEKAL BUREAU UF INVESII ~1IUN 
> G S ee 
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‘yy 

*.. je" Soo: Je 

1 JESUS 7X HENDOZA, also known as JESUSTCASTANEDE, a 
440 Massachusetts Avenue, N. W., Washington, D. Coy furnished 

ithe followin information?” MT arene 4 cme pate m amune oe ptm IM . & o =. Jj3¢4 ET Pe Fen ph 

MENDOZA was born October 21, 1906, in Mexico., = ----.4.. 
He came to the United. States on ‘May 15, 1921; and resided in 
the San Antonio area of Texas until 1928 when he went to AEG 
Detroit, Michigan, He resided in Detroit, Michigan, until | 
November 27, 1962, when he came to Washington, D. c. 

Je 

In Detroit MENDOZA was a member of an organization 
known as Latin American Labor Council of Michigan. This was 
established to aid Latin Americans who come to the United 
States to live and work. Sometime between 1957 and 1959, = | #5 
the leaders of this organization "ran off with all the money” | - 
and the or anization went out of existence. * 

8 Very wt Eh ee 
. MENDOZA came to Washington; D. Cy, as the Government 

~—-—s OF the United States is located here, and he feels he can do ~~" 
more here towards trying to find help in organizing what he 
would like to call the Latin American Labor Council of America 
and again have an organization in the United States which 
could aid people from Mexico and other Latin American countries 
find jobs. 

MENDOZA feels he, or: anyone else, can have a 
; workable organization if he can get at Jeast fifty people 

° together, study a book on “parliamentary law," obtain a —_ 
grocery store, and advance this business into a restaurant 

coe and other forms of income to help the people in the 
organization. 

, MENDOZA has had 1000 cards printed with Latin oy 
American Labor Council of America on them which he has passed 

cate ee out to many people. He has talked to people about such an 
ar organization and has even suggested to others how easy it 

_ * . | ds to start any organization if you can get a group of ‘fifty. 
'" people together. 

    
  

“2/14/64 

  

Washington, D. C. 190 Fite #_NFO 89-75 
    

  

On st 
+ SAS JOHN V. DeNEALE and ee nee 

by HOMER R. HAVER JVDieat ats dictated 2/4/64 
  

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It ds the property of the rer ond ie loaned to 
your agency; It and its contents are not to be distributed outside your sgency. cae. a . ;         
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more specifically during the time President KENNEDY was 

  

FO 89-75 

MENDOZA recalls that a few days ago he talked to 
a young school girl on a bus and told her that she could 
start an organization of her own for any purpose simply by 
getting fifty girls together and reading a book on “parliamentary 
law.” He suggested to the girl that if she could not obtain 
the help she needed from the book she could call him, and / 
he could give her more information on what to do about the ~ © 
organization of her group. He also recalis giving this girl .- 
a card with his name and telephone number. MENDOZA did not - 
intend for this girl to help him in his attempts to organize 
the Latin American Labor Council of America. ee 

#4 

-  MENDOZA recalls also telling this young girl 
that he knew President KENNEDY would be killed. He has also 
told other people this belief. He denies telling this girl 
that he had ever been in Dallas but did probably mention 
Texas as a state where he had been. MENDOZA'’s reasons De 
for this belief are that in 1961 he spent four or five days 
in San Antonio, Texas, moved on-to Austin, Texas, for three 
or four days and then went to Oklahoma City, Oklahoma, on 
April 25, 1961, where he worked until January 21, 1962, at 
a restaurant at 2909 Paceo Street. During his stay in Texas 
he overheard numerous remarks in opposition to the racial aon 
policies being pursued by President KENNEDY's Administration. _ . 
He related one specific incident where he overheard remarks Lo 
relating to the appointment of a "Negro" to a prominent | 
position in the Government. He could not identify any of 
the persons involved in the conversation nor could he recall - 
what position had been filled by the appointment of the He 
"Negro." MENDOZA advised his statement to the girl and a 
other persons regarding his knowledge that President KENNEDY 
would be killed was based on his belief that such action oe 

    

-would be the normal result of President KENNEDY's pursuit 

     

  

in racial programs. He emphatically denied he had any oe 
knowledge whatsoever this assassination was to occur prior... 
to its happening. | oe Soe a a 

MENDOZA denied being in Dallas at any time and . 

  

assassinated. During the time of the assassination MENDOZA “A 
was in Detroit, Michigan, where he was attempting to pursuade | 
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his son to return to military service as he was then "AWOL" 
from Fort Sill, Oklahoma. MENDOZA arranged for his son 
to return to Fort Sill by advising the authorities of his 
son's location and AWOL status. While in Detroit MENDOZA - 
stayed with his mother, MARIE{MENDOZA, 1534 17th Street, — 
Detroit, Michigan. en oe Tne Me £7.22 

MENDOZA denied being in Cuba or telling anyone _ _ s. 
that he has ever been in Cuba. He further stated that he os... 0 
dislikes CASTRO and the present Government in Cuba. ° 

  
t 

ie In his attempts to start an organization here in : 
j_.......... Washington, D. C., to help Latin Americans, MENDOZA states. _--—|" 

he has been to see many important people and has even 
tried to see the President of the United States but always 

i gets as far as their secretaries and has found no one et 
willing to help him or listen to his complete story. — oe . 

MENDOZA furnished the following background and 
descriptive information concerning himself: oe 

Birth Data: , 10/21/06, in Mexico .--. 
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Nationality: Mexican - Indian 
: Sex: _ Male 
: : Height: s5* 10" 
i Weight: 200 pounds ; 
; Build: Heavy =: 
: - Hair: ot Steel gray 
: _ Eyes: Brown - dark 
: — Complexion: Medium = dark — - 
bo ° Occupation: Unemployed - Are welder and. 
po RS - . dishwasher(/hr wi ss7 Xtre pe ae 70 
i - Wife: a MANUVELAXMENDOZA, Bee eat 
i Detroit, Michigan, me 
i , ee divorced in 1948. . a ts Ss 
: Children: - LYDIAYNENDOZA, © 0 
: ae born 8/22/34. — a : ~ po MARYSMENDOZA, 42 cc 4:1 tet Mm pS ¢ Born 1274/36, 0 : : \ JESSIEFMENDOZA, | _.t > on ote eos ; Bo ro me ¥ BOE 20189 anagem coed 

: 9 rt MD cet Mies ct SOSEPESMENDOZA, 7 ~ 774 198224 aan nt bor 9719/41. : oa 

  

[ svivia XDOZA, born... ~~ 
| fz. 12/4/43. bt tH 
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: Past employers: _ Great Lakes Steel Corporation, 
Detroit, Michigan. 
American Standard, 
Detroit, Michigan. 
American Blower, 
Detroit, Michigan.. 
Sheraton-Carlton Hotel, an 
Washington, D. C. cos 
Taylor's Restaurant on - . 
Nichols Avenue, 5S. E., 
Washington, D. C. 
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: Mtr .. A. NCVSEFFREY, Chief of Personnel! Great Lakss Steel- 
Company, Ecorse, Michigan, advised-SA JAMES F, MAYER on March 25, 

: . 1952, that" JESUS TORRES MENDOZA was then omployed at the Great ! Lakes Steel Compary and kad been employed there sinca July 10, 
i 1943. He adviesd that MENDOZA was employsd as an are walder and 2 r head crane hooker uader Social Security Number 456-14-€872, a 

be "___‘Mr. JEFFRY advised that employmsnt records reflect _ 
' that MENDOZA was married on January 28, 1934, to MANUELLA -.-.. =: 

MUNGIVA and was sepsrated from her on February 6, 1948. Ha -:-: 
advised that expicymert records indicate MENDOZA's children as > 

  

born January 2, 19395 JOSE, born Septembsr 19, 1941, and ao ‘~~ SAYDA, born December 4, 1943, -—- 

- Mr. JEFFRY afvised that MENDOZA resided at 1536 
Leverette Street, Dotiroit, Michigan, and his previous addresses 

were listed as 1736 Eighth Strect, Ecorss, ard 2732 Bagley Street,” ' $corse. 

: were reviewed by SE JAMES C, KRAUS cy 
indicated that JENnOZA was arpactad § 

        
    

    

    

   

  

    
      

    

aoe . Recerds of the Immigration and Naturalization Services 9 °-- 
| - (INS), Detroit, Michigan, contained the followirg information 9-5: 
| concerning JESUS TORRES MENDOZA, INS Nombsr A-S4936875 st. 

  

i" . | |hese records indicate that MENDOZA was borr on — rE 
i. October 21, 1906, at Puruandiro, Michcacan, M2xico, ard entered - : 

the United States in 1920 or 1921 at lorédo, Texas. INS resecrds © 
indicate that MENDOZA was interviewed under oath by an invssti~ . 

_ gator of that agency on October 8, 1952, ard furnished the an 
,.. following information during the interview: Mea 

  

Eso" "| MENDOZA stated he was born in Mexico and never knew = 
his father, that his mother came to the United States in 1919 ° ~~ 

  
tee       

  

      

  

      

      

| LYDIA, born August 22, 1934; MARIA, bern December 5, 1936; JESUS, ~*~ 

  

The records of the Wayne Ccunty Sheriff's Office 2 seo 
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and that he entered the United States to join her in 1920 or 
1921 and had never returned to Mexico. MENDOZA stated that he 
was married to a United States citizen and was the father of 

{ five children, all born in the United States. He advised he . 
, had recently been divorced from his wife but pays $75.00 every 

two weeks to support his family. MENDOZA stated that his attendance 
in school consisted of only four months in a public school in 

  
: Wichita Falls, Texas, and that he was able to read and write to... z. 

only a very limited extent. ae a 

MENDOZA stated that several years before, the exact 
date which he was unable to recall, he had been invited by an ’ 

-—- acquaintance to join and attend meetings of a social organization coe 
composed of persons who would help other members in case of trouble. 
On one occasion he had gone with this acquaintance to such a meet— 
ing at which he was requested to sign his name to a paper and pay. 

: twenty-five cents which he had done without being able to read 
; | the contents of the paper. He said this meeting was conducted _ . 
i in the English language of which he was able to understand but 

little. He said that later during the meeting when a member . 
attempted to collect money as a donation he departed the meeting 
.and attended no further meetings. . Se 

: According to MENDOZA he did not know that the meeting 
he attended was a meeting of the Communist Party until sometime 
later when the acquaintance asked him why he had not continued 
his attendance at these meetings and at that time disclosed on 
to him that the organization was a unit of the ‘Communist Party. - 
and this almost precipitated a fight between the two msn. 
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On February 26, 1964, an attempt was made to interview 
MARIE MENDOZA, 1534 17th Street, Detroit, Michigan. (|Mrs. MENDOZA 
was an elderly lady who advised she could not speak or understand | 
English. She was unable to furnish any information concerning 
JESUS TORRES MENDOZA. . . . 
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FD-202 (Rev. 1-25-60) Corea BUREAU OF mvesticaric () 7 

Date February 27, 1964 
  

: MARIAFVENDOZA nee¥PRADO, 5135 Casper, Detroit, Michigan, advised that she is the husband of JESUS ARMANDO MENDOZA, who 
is presently in the United States Army. She advised that her | 
husband's father, JESUS MENDOZA presently resides in Washington, . 
D. Cc. 

., Legs 

Mrs. MENDOZA advised that in November, 1963, her 
husband was AWOL from the Army, and she recalls that her noe 
husband's father did come to Detroit from Washington to attempt 
to persuade him to return to the Army. She said she recalls a 
also that a day or two before he came to Detroit her husband's 
father had made a long-distance telephone call to her husband. 

. Mrs. MENDOZA advised she could not recall the exact. *4 
dates her husband's father was in Detroit but does recall that ~— it was very close to the date of the assassination of President - 
KENNEDY. 

joe “~_ She advised she did not know where he stayed while he 
was in Detroit and to her knowledge he was in Detroit only a 
few days. . : 

  

  

“on __2/27/64__,, Detroit, Michigan [7 7 cite #__DE 62-3550; DL 89-43 

by _._SA LAWRENCE M, COOPER : Date dictated 2/27/64 7 
This document contains neither recommendations nor conclusions of the PBI. It ts the property of the FB! end ts looned te _ Your agency; é and its contents are not to be distributed outeide your egeacy. : . 2 tot os 
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| On June 14, 1946, a confidential source whose identity | 
cannot be revealed furnished the Detroit Office of the Federal 

| Bureau of Investigation a photographic copy of an application | 

for membership in the Communist Party, USA (CP) for JESUS T. 
MENDOZA, 1736 8th Street, Detroit nena This appli- 

i cation indicates MENDOZA‘s occupation was an arc welder and 
that he was proposed by VINCENT ESTRADA. . 9 9. ede. 

x 2. whale oie o : : 

E , This same confidential source also furnished on 

i June 14, 1946, a photographic copy of a 1946 CP membership 

card, Number 88039, for JESUS T. MENDOZA, 1736 8th Streets. tt 

(city not shown), who is listed as a new member in the CP. 

iv 

‘A
 

Another confidential source whose identity cannot be . 
revealed advised in December 1946 that VINCENTYESTRADA was a 
member of the CP and had 1946 CP Number 88408. —_ 
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RE: INFORMATION FROM CHARLES AUGUSTUS MOGOVERN . 

* 
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|, FD-302 (Rev. 1-25-40) Coenen BUREAU OF investicaTie eo 

Dote___ 3/4/64. 
Kee kta fie LAF 2B LED o8 

Mr. CHARLES AUGUSTUS’MOGOVERN Sviecd ‘that most | /sy.27 

sana 

w
e
e
s
 

§, 

{people considered him a “nut™ but he had information he be- _ 
‘lieved he should furnish the FBI. L120 ved eee: ’ 

. TSS mo ee 
MCGOVERN stated he has been married several | tines ——--. 

but could not recall how many. His last marriage was to 
JULI AALOP oe orth Sixth Street, Matamoros, Mexico, He — 
could not r 11 the pfate, he had married LOPEZ. a 

ey il 0 Lyf 
On” Novenber ber 23, 1S 1963, MOSOVERN was enroute trom bn 

the homé of his son, HARRYALUTZELL, in Interlachen, Florida, 
to visit his wife in Matamoros, Mexico. 

  

coe a On November 25, 1963, MOGOVERN was aboard a Trailvays # 
bus in the early morning en route from Corpus Christi to a 
Brownsville, Texas. He noticed a young boy of Mexican descent 
and, from the boy's actions, MOGOVERN believed him to he 
stationed in the Army in the San Antonio area, He noticed . 

i—~"-""_ that this boy kept peering over his shoulder and MOSOVERN ---*------- 
believed that this boy was the person who had assassinated 
President KENNEDY, and was leaving the country. MOGOVERN could — 
furnish no description concerning the boy, could furnish 
nothing regarding the day, and advised if there vere any ot 
photographs available, he could not identify the boy as wee 
everyone looked alike to him. In fact, he did get his present 
wiffe confused with other women when he "did not see her for ... 
several days. | ; oo 

MOQGOVERN stated that ‘the reason for his marriages °- 
was because of his property in St. Paris, Ohio, and all of 
the women married him in an attempt to gain control of the 
property and several af these women have attempted to kill hin. , 

MOGOVERN produced an honorable discharge from the 
U. S. Army which reflected he had served in the U. S. Army | 

» from March 13, 1925 to March 12, 1928, when he received an 
- honorable discharge in St. Louis, Missouri. MOGOVERN had 

Army Serial No. 6-734-600. . Noe     
  

MOGOVERN advised he had a bus ticket and bis bus . 
canes left Trailways Bus Station at approximately 7:45 AM for Obio, - 

Bo where he was going to reside with his daughter. He had owned 
a the property in Ohio and had given it to his daughter to keep 

   
  

  

On 2/10/64 et Dallas, Texas — File # 89-43 

by _8A WILL HAYDEN GRIFFIN/E J J/esh _ Dote dictated 2/5/84 
  

. This document contains nelther recommendations nor conclusions of the FBI. it ds the property of the Fat and ts loaned to 

Your agency; it and ite contents are not fo be diatributed outside your agency. .     ~- 
oa ae AS ot a. ate oe, Dm Sta tee a et sgt Pa — 8 tLe SOE wr ee 
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his former wives from getting the property. This daughter 
was listed as KATHERINE\WMOGOVERN, Rural Route 1, St. Paris, 
Ohio, phone number JU 3-1923. ler employment “4s Bright © 
Patton Field. MOGOVERN has one son, HARRY LUTZELL, 
Interlachen, Florida, who resides in the country with no 
address and operates a gravel pit. 

LZ)
 

  
MOGOVERN is described as follows: OE Bae ee 

. Race; ° Oo White 
. Sex: ; Male 

ee Birth data:  §—s—sis#§“#C'’. February 17, 1893, Alma, Kansas 
Height: 5'9" 
Weight: 160 libs. 
Hair: Gray 
Eyes: Blue : Co 

. Build: : Medium co . 
Occupation: | Painter, retired © a 

Peeve ae. KOGONERN advised due to the bus derpsrture be waa 
port oe leaving Dallas immediately and could be located through 

oo his daughter in 8t. Paris, Ohio. 

a MOGOCTERN again stated thet be hed to basis for . 
"the abeve information and enly from bis pergestal ebserva- feces 

i “tien, vitheut talking to the Mexican bey, believed that he 
z!. wes the person who assaenirated the Fresident. MOYGDTERN 

stated thst this was his firet time to be in Dallas, that . 
= he did not knoy JACK L. RUBY or LEE HARVEY C&WALD, knew _ 

, of no association between the two and had rever been in | 
the Carousel Club or the Vegas Club. 
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RE: FLORINEVIONTGOMC ER : my 
FLORINEYMONTGOMERY— 7-5 J, 

L fee tte o Previous investigation regarding the above-named 
individuals has been conducted and reported in Dallas report 
of SA ROBERT P, GEMBERLING, dated February 11, 1964, captioned, “LEE HARVEY OSWALD, INTERNAL SECURITY - RUSSIA = CUBA," 
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i The following investigation was conducted by Complaint 
: Clerk JERROLD L. WEST at Washington, D. C., on March 10, 1964. .. 

Mrs. VERD ONTGOMERY and her daughter, Mra. 
FLCRINE JAMES, Negro females of Marshall, Texas, appeared at 
the Washington Field Office of the FBI and furnished the follow- 
ing information: . _- 

Mre. MONTGOMERY stated they had information concern- 
ing the assassination of President KENNEDY. She advised they 

‘had written numerous letters to the Secret Service regarding we Beg 
this matter and they had been interviewed by the Secret Servicé. 9 F ~ 

“and FBI in Marshall, Texas. Both Mra. MCNTCOMERY. and Mrz. : 
JAMES seemed to be very confused as to what agency they desired 

_to give this.information. Both Mrs. MONTGOMERY and Mrs. JAMES = © 
were advised the FBI would accept any information they wished | ae 
to furnish. Both women conferred momentarily and said they 
decided not to furnish the information to the FBI but instead 
would furnish it to the Secret Service. 

oo Inspector THOMAS J. KELLEY of the Secret Service was | 
telephonically contacted and he advised that he would dispatch — 
& car to the Washington Field Office of the FBI to escert these | 
ladies to the Secret Service Field Office. He also advised - 
their files reflect VERDELLA MONTGOMERY is a “mental case". 
Shortly thereafter, two Secret Service Agents arrived at the 
Washington Fleld Office and departed with these ladies. 
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Po RE: ROBERT JOHN MOODY 

: The following investigation supplements informa- © 
tion set forth on Page 193 of the report. of SA ROBERT Pe oS 
GEMBERLING, 12/18/63, at Dallas. 

; a . 
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“. FP D-302 (Rev. 1-25-40) os BUREAU OF INVESTIGATIO¥- 

a ete 3/9/84 

1 | | | 
   - ROBERT JOHN MOODY, 9811 Edgelake Drive, Dallas, -: 

Texas, advised that he was born Jantary 10, 1939, at Corsicana 
Zexaa, and is presently in a training school operated by the 
Volks Brothers Stores in Dallas, preparatory to going to work a 
for that firm. oo Joey 

. a 

? 

He said that on the day President KENNEDY was 
assassinated he was working at his employment in the National 
Shirt Shops store at 1600 Main Street, Dallas. He had not 
heard of the shooting until a customer enterej the store and 
advised that the President had been shot. MOODY claimed he 
thought the customer was kidding and, in a facetious way, MOODY 
made a reply to the effect that it was too bad "they" did not 

- ghoot Vice Presidert JOHNSON also. eo ee SoBe I mee a _ : ° Be os AO TESS ee 
. He said he had been a firm supporter of President ~ 
KENNEDY and Vice President JOHNSON and had voted for them in 
the last national election; that his remark had been made as Soe 

}-..... @ Joke, and that when he found out that the President had actue . .... 
ally been shot, he was very embarrassed and ashamed of having made 
such a remark. He said he had lost his job over this incident, . 

MOODY said he never knew LEE HARVEY OSWALD or vo 
JACK L, RUBY and had no knowledge of the assassination, other .~ 
than that which he read in the newspapers. ce   
  

On 2/5/64 | ot Dallas, Texas | “GS File # 89-43 -   
   

| by SAW, JAMES WOOD/gj/eah Dote dictated 

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FSI. It is the property of the FBI and ts loanedtoe — 
. Your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency, . : wo 
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; With regard to the publication”*Neues Europa" “2-42 mo 
(New Europe) which published In its November 1, 1963 edition ©. 
an article entitled "Coexistence with Deadly Results? - 
Assassination Plans Against Khrushchev and Kennedy" sources, - 
as indicated below, furnished the following information: . 

y 

  

    

at the Américan Embassy in Bonn, ~~ 
Germany, advised that his records listing publications in 
‘West Germany, show that the publication "Neues Europk" is a =.=. 
twice-monthly publication which claims a circulation of 4500. |. 
It is published by the publishing firm August/Kraemer, GmbH., = 
of Stuttgart, Germany, Its editor in-chief {s listed in the. ¢. 
publication as Lx mrich. From Mr. Feiler's observation of 93-5 
the publicatio e~has~concluded that it deals primarily with 
matters pertaining to astrology. Although/he has not noted 
the publication frequently or read it in détail he has . 

f- - 
Mr. Erich/Feiler, Chief of Research for the U. 8. 

Information Service (vsts} " 

  

observed that the majority of the articles! on its front:.page 7/7. 
deal with astrological matters including the prediction of 39 “~~ 
future events. jae . 
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i RPG/ds : 

; ‘ SNEVES BORGZA* 

te «6 0 SREPOKtS went to Preaidant KENWEDY according to. 
- which in the. southern states traces have been found 

i of a secret organization of dissatisfied southerners 
i and opponenta ef Eaat-Weet coexistence who have 
z allied themsslves ani are plctting to asceassinate 
F President KENNEDY." 

A date follewing this quoted excerpt indicated that 
.  4t was from an iten publ ianed in the November 15, 1963, edition 

of the paper. 
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EE: DOUGLAS BUCHANAN SANDERS, 
aka Doug Sanders, “Dirty *poug" Sanders 
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Mrs, ANNAYMAXEY, 3003 (3003 Sharon,’ “ paaiae, Texas, 
FEderal 1-8623, advised that she considéred Doug Sanders, 
also known as “Dirty Doug” Sanders, as a possible suspect _- 
in:the assassination of the President, She said he isa .:..| 
former mental patient at the State Hospital, Terrell, Texas, 
and is still receiving treatment from that hospital. He now 
resides off Hampton Avenue in Oak Cliff, Dallas, just north- 
west of Hampton at Clarendon, the exact address being unknown. 
About a year ago, he resided across the street from Mrs, MAXEY'’s 
home in the 3000 block of Sharon, possibly 3006 Sharon, 

  

Mrs. MAXEY advised that every few weeks he had 
tried to make telephone calls to President KENNEDY and also - 
to KHRUSHCHEY. She said that this had gone on for some time, 
and SANDERS commented that if President KENNEDY ever comesto . . #.; 
Dallas he was going to see what he could do about it. She 2.“ oo .- | 

said he possesses a rifle, kind unknown. 

. §$8he said SANDERS, about a month ago, ‘broke into 
“ Ker home and made threats to "y4ll everyone there. The Dallas ..--—~ 
Police Department arrested him at that time, but released him 
the next day. She stated she did not know his whereabouts « on 
November 22, 1963. ; 

. MAXEY described SANDERS as follows:   

    

  

  

  

  

s . Race: ® White 

; ee Sex: . Male 

a Age: 38 ~ 40 
oy Height: . 6* — 6*2" 

oo . Weight: 185 - 190 lbs. 
: Hair: a Dark 

Eyes; ee Blue 

11/23/63 Dallas, Texas ~ - §9-43 

On ___et — File #_ 

_SA EDWIN D. KUYKENDALL/eah 199. 3/5/64 > 
-Date dictated —_——_——_—_—_——— 

  

, This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It fe the property of the FBI and is loaned to . 

Your agency; {t and ite contents are not to be distributed outside your agency. tan whe co : 
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2 Dote 3. 17/ 64 

  

Bo DOUGLAS BUCHANAN SANDERS was promptly advised ©:.°».° 
‘by SA E, J. ROBERTSON that he did not have to make a state- 
‘ment and anything he. said could be used against him ina |: 
court of law. He was also informed he could consult with 
or obtain the services of an attorney before making a state-.- 
ment, if he so desired, Thereafter, Mr. SANDERS was interviewed 
at the Barney Cawthon Garage, 1112 S. Hampton Road, Dallas, 
Texas, and furnished the following information: 7 

DOUGLAS BUCHANAN SANDERS advised that he could oF 
not recall his activities on November 22, 1963, but believes - 
he was at his home at 2703 Sharon Avenue, Dallas, Texas. 
SANDERS said he was a former mental patient at the State _. £, 
Hozpital, Terrell, Texas, and still receives treatment there 0. * 
af an out-patient. He stated he has been unable to obtain «= - 
steady employment in the Dallas area as a house painter, his .... 
present occupation. 
a nn me tte nce eo ommee ee 

SANDERS advised that he was a mail carrier for 
the U. S. Post Office for four years and was suspended sometime 
in 1955 or 1956 because of a police charge for driving while 
intoxicated. It was his belief this charge was unfair and he ‘ 
has made several long distance telephone calls to the White 
House and the FBI in Washington, D. C., to protest his sus- 
pension. SANDERS admitted to being intoxicated when he made 
these telephone calls, stating that he has a drinking problem - 
and likes to “tell off" people when he is drunk, SANDERS ad=- — . 
mitted calling the White House long distance for the purpose ~~ 
of talking to President JOHN FP. KENNEDY and telling him he _— 
“bought” the presidency with his father's money. SANDERS said ~ 
he was jealous of President KENNEDY, but did not dislike him. 
He edvised that President KENNEDY had many qualities that he, - 
SANDERS, admired including his great ability at public speaking. — 

SANDERS said he does not own a rifle or any other __ 
.” ‘firearms and has never made any threats against the life of ~ 

President KENNEDY. He stated that sometime in December he ~~ 
visited the home of a friend, LLOYD MAXEY, for the purpose of . 
borrowing a skill saw and got into a violent argument with 
LIOYD's wife, ANN MAXEY, SANDERS recalled being drunk at the ~~ - 
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on 3/12/64 ___Datgas, Texas ZOO gy, 4 890-43 
  . pate dictated 3/03/64 

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It ts the property of the FBI ond is loaned te . : 
Your egency; it and ite contents ore aot te be distributed outside your agency. : : ttt ty LY ol wee / 
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" and making threats to kill everyone theye, Hesaid ANN 
MAXEY 15 @EEEELSEETED and LLOYD MAXEY Giese 

. - wee . yet wo. . 

  

SANDERS said he does not knew JACK RUBY and-.o 0-3). 

never met LEE HARVEY OSWALD. tt gp 
. 

PHOEIAOKR ALGAE OS 

- The following descriptive data of DOUGIAS. 

'  BUCHANAN/SANDERS was obtained through interview and observa- 

  

      

ons 
fey, weety 7 ott sd "sf 

we ms ye Ses Os Lo 

Racers °° —s( ss White A a a Tes 

Sex: : Male : 0 aeons eee 

Birth dataz..... 8/10/22. Dallas, Texas_ 

Heights: mee 

~ ~ ~"" Weights 145 1bs.~ a 

Eyes: — , Grey - 

Builds — "  *. * Slender 

Complexion: . Ruddy — 7 , 

Scars:  _- 1" cut scar on heel of right . 

- o hand; 3" scar on abdomen, left 

. side is 

Occupation: - House painter ee es 

Oe Social Security No.2 458-12-0292 —- et 

ce Military services USMC e7e/ue to 6/1/46 

/ . . USMC Serial No. 410516 ~ cae 

pT . Education: 33 years Woodrow Wilson High 

wee Be, School, Dallas; SMU 1947 to 

Parents: ather - LAWRENCE B SANDERS, —* 
Dt . resently confined as menta 

patient, State Hospital, Terrell, 

wey ape ; re exas of Lircethel 6 cede? Orne 

ee Mother: - Deceased» ” Dr SE 

| Wife: | MARGARET B:XSANDERS, 2703 Sharon 
oo Parte eld | Avenue, Dallas,-Texas 7l 

nee Children: Of¢...":+ STEVE, age 17> resides “at hewe 

ER EPEAT Zp hee Oo pine c CRAIG, age 1 resides at home 

IRK, age 12, jresides at home - 
pe Fed gt Tin! fe Lp! Lye 

. ee ee a = * we oF ~~ —: 
te | - 
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FD-302 (Rev. 1-25-80) AT -ERAL BUREAU OF INVESTIGATION 

Date 3/16/64 ‘ 
i =. 

Mrs. MARGARET B, SANDERS, 2703 Sharon Drive, 
Dallas, Texas, was interviewed at Parkland General Hospital, 
2701 Harry Hines Blvd., and furnished the following information: 

. On November 22, 1963, Mrs, SANDERS was home with |. 
her ‘husband, DOUGLAS BUCHANAN SANDERS, They watched the tele-_ 
vision broadcast of President KENNEDY's activities during the — 
morning and then turned the television set off. Mrs. SANDERS 
stated she remembered turning the set on again and at that time 
she and her husband learned that President KENNEDY had been shot. 
Mrs. SANDERS stated that her husband was home all morning on- 
November 22, 1963. 

a
 

  

  

  

oo. siya | a Pallas, 1 Texas 20 > rite 89-43, 

  

by SA'S E, J. ROBERTSON & THOMAS TT. TRETTISy, dictated 
e € 

Thies document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned te 

your agency; it and ite contents are not to be distributed outside your agency. . et . oe 
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RE: ALBERT CLAUDE SAUNDERS 
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KC 62-8156 
ANT: Jeb 
i ‘ : 

So A letter addressed to Mr. J. EDGAR HOOVER, Director 
of F.B.I., Washington, D. C,, from CLAUDE SAUNDERS was 
pestmarked February 1, 1964. This letter stated in 
part that-he knew why President KENNEDY was permitted to 
suffer bis violent end. Also, SAUNDERS knew three things 
he did thit led to this death and gave the assassin courage 
to commit the deed, and he had information concerning 
bimself which God shows him he should now make known to the 
FBI. . 

  

The following investigation was conducted by SA foe Vee? 
ARTHUR N, THOMPSON on February 11, 1964: : . ce 

At Cherokee, Karsas, a be Ay per aa 
et . . . . a Lo. Ce ee we en, 

winoxaYsfoucn, \postmaster, advised ALBERT CLAUDE ~~——-—~--~- 
SAUNDERS has resided at Cherokee since October, 1963, and We. 
has been living with a balf-brotber, HARLEY ROBINSON, oo 

| She said SAUNDERS is a prolificjletter writer and .:-'-,,_- 
has written letters to JACK RUBY, Dallas, Texas; Senator . —-— {“—2. BARRY{GOLDWATER, and to the Postmaster General. 

She said SAUNDERS has also written letters to 
‘her in which he stated he is the Arizona Prophet and did 
accurately forecast the end of F.D.R. and HITLER, named 
babies before their birth, and told persons the exact | . 
words other persons would say to them. He also claimed |. ce ee 
to have foretold the Cuban buildup a year ain advance. — 

STOUGH said a little over a week previously . JogitUt' - 
SAUNDERS had not returned home when be was expected and | Ser eeet tte 
bis half-brother contacted City Marshal A. G;~“VERNON and 
asked him to attempt to locaté SAUNDERS, She said a 
eventually SAUNDERS returned home of his own accord and en 
advised he had been to the mining pits south of Cherokee, = 

.. Where he had been talking to God, who was under a rock. 20s, 

She said the next day SAUNDERS disappeared from et 
the home of bis half-brother and his whereabouts is unknowe, - ; 

"A, G. VERNON, City Marshal, advised SAUNDERS 
came to Cherokee during the fall of 1963 and started mn 
living with his half-brother, HARLEY ROBINSON. He said — 
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finitely 2 mental case. 

KC 62-8156 
2 2 

—_ 2 

on the evening of February 3, 1964, ROBINSON contacted bin. 
and advised SAUNDERS had gone to the strip pits south of 
Cherokee during the afternoon and had not returned and 
be feared he had gotten lost or drowned. 

VERNON said he told ROBINSON he would attempt 
to locate SAUNDERS and drove to ROBINSON's home to talk 
to him before starting the search, but SAUNDERS had just 
arrived home. VERNON said SAUNDERS told him he had gone 
to the mining pits south of Cherokee, where he had been 
talking to God who was under a rock, He said SAUNDERS 
was very apologetic for having caused any trouble. 

VERNON stated, in bis opinion, SAUNDERS is de- — 
  

VERNON related on the morning of February 4, 
1964, he was driving to Pittsburg, Kansas and observed 
SAUNDERS walking nortb along U. S. Highway #69 at the 
west edge of Pittsburg. SAUNDERS had a sign on his back 
Stating he was the Arizona Prophet. 

VERNON advised to his knowledge SAUNDERS bas 
not returned to Cherokee and he heard from an unknown 
“source that SAUNDERS had allegedly been arrested at 
Pittsburg, Kansas. . 

HARLEY ROBINSON, Cherokee, Kansas, advised 
that SAUNDERS is his half-brother, He said SAUNDERS is - 
a mental case and claims he has been talking to God, 
who is under a rock in the strip pits south of Cherokee. - 

* ROBINSON advised SAUNDERS got up. at daybreak 
on February 4, 1964, left the house, and he bas not seen © 
or heard from hin since. 

| He said he bas no idea where SAUNDERS may yhave 
gone, other than he might have gone to Harrisonville, 
Missouri, where he lived prior to coming to Cherokee, 
during the fall of 1963. 

, At Pittsburg, Kansas 

_oigeranase, Chief of Police, advised his files | 
contain no information concerning SAUNDERS. 
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$ Under date of February 4, 1964; the Bureau advised 
that the Department of Justice received infamation that a 
source, who wishes his identity to be protected, has stated 
that Walter Hunter, 554 Eminence Road, Jackson, Mississippi, 
stated that a few days prior to November 22, 1963 there was a 
conversation at the Standard Photo Company, East Capitol 
Street, Jackson, Mississippi, in which a man named Fronz (phonetic) 
made the statement that a tragedy would eccur in Texas during 
the visit of the President. Hunter has specifically requested 
that-he not be interviewed at the Standard Photo Company where 
he is employed. 
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3 FALTER GLOVERYEUNTER, 454 Eminence Road, was” we 
: tnterviewed in the Jackson Resident. Agency and advised.,,_. ‘ ye Lo ; as follows: " : . TRI 

He is employed as a printer in the dark room of ... 
the Standard Photo Company, 513 East Capitol Street, Jackson, //7- - 
Mississippi, and he has been 86 employed since ‘July, 1954. en 
FRANZ SCHL ER and his brother, FR1T \SCHLVETTER, are the 
co-owners and operators: of this compan 

SE
SS
 

On an unrecalled date in November, 1963, approxi- 
mately two weeks before the assassination of President 

' JOHN F, KENNEDY, while Mr. HUNTER was working in the dark 
- room of the Standard Photo Company with FRANZ SCHLUETTER, a 
SCHLUETTER told Mr. HUNTER “There is something great fixing me 
to happen in Texas." Mr. HUNTER did not know what 
SCHLUETTER meant by this remark and advised this remark 
was not made during the course of any ‘other conversation . ; 
which would explain the meaning of this remark. Mr. HUNTER ~—--~~"~ . 
thought nothing further of the remark at that time and 
did not ask FRANZ SCHLUETTER what he meant. by the remark 
because FRANZ did a lot of talkirg about various things - 
and in the past h2d told Mr. HUNTER that he should listen er 
when SCHLUETTER was talking and net say anything. ae 
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'Mr. HUNTER said he was again work ing in the dark | 
room at the Standard Photo Company with FRANZ SCHLUETTER - 
the day following the assassination of President KENNEDY 
and at that time FRANZ told Mr. HUNTER, "I told you something 

“"" great was going to happen in Texas." Mr. HUNTER said he. Se Bae 
, assumed that FRANZ referred to the assassination of President | 

KENNEDY and he did not ask FRANZ what he meant by this remark eS 
and FRANZ made no other remarks to him concerning what 
he meant by this statement. 

is 
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”- Mr. HUNTER said he had never heard FRANZ SCHLUETTER 
po or anyone else say that a tragedy would take place in Texas .. 
po during the visit to that state by President KENNEDY. 

  

bo e 

_ oe Mr. HUNTER advised he has never heard FRANZ. 
be SCHLUETTER's brother, FRITZ SCHLUETTER, make any remarks - 
_ —concerning this matter. He said both FRANZ and FRITZ 

  

    
On 2/5/64 _a _Jackson, Mississippi File #__NO 89-69 

  

ow. SA CHARLES WILLIAM BONE _ 289 /3m_pore dictored __ 2/5/64 
"thie document contains nelther recommendations nor conclusions of the FBI. i is the Property of the FBI end is loaned to... 
er agency; it and its contents are not fo be distributed outside your ogency. : a te ves 
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SCHLUETTER were present in the store durirg the ertire | 
month of November, 1963, and he kas no rezson to believe 
they have any connection with the assassination of 
President KENNEDY, He said to the best of his knowledge 
neither of these individuals have ever been ir Texas or 
had any connection or knowledge of either JACK RUBY or 
LEE OSWALD. ° . : : . - : noe am an 

ee 

. Mr. HUNTER said he could furnish no further infor- 
mation concerning this matter. He declined to furnish a 
written statement in view of his position as en employee 
of FRANZ SCHLUETTER. Mr. HUNTER said if FRANZ SCHLUETTER 
Should learn that HUNTER furnished this infcrmation he 
will probably lose his job at the Standard Phcto Company. 

   



  

  

FD-302 (Rev. 1-23-60} erat BUREAU OF INVESTIGATION: 

1 a Date 2/19 /6N 

fo Mr.. FRANZ SCHLUETTER, co-owner, Standard Inoto 
Company, 513 East Capitol Street, was advised of the official 
“Identity of Special Agents HUNTER) E, HELGESON and CHARLES : 
WILLIAM BONE, that he need not furnish any information, that. 
any information furnished must bd voluntary and might later 
be used against him in court, and that he was entitled to 
consult an attorney before furnighing any information. 

. pet oe “ioe? uo 

Mr. SCHLUETTER advised-he—has no knowledgé of the 
circumstances surrounding the assassination of President 

' JOHN F. KENNEDY other than what he has read and heard from 
hews media at Jackson, Mississippi. He said he does not know 
either LEE HARVEY OSWALD or JACK RUBY and has never had any .-. 73. 
contact with either of these individuals. Sa TS Sr yee, 

Mr. SCHLUETTER advised he had no reason to believe 
' that anything would happen to President KENNEDY prior to his 
777" assassination and did not make any statements to anyone that -——.2-.. 

something great was going to happen in Texas or any similar . 
statement. He denied having made any statements after President 
KENNEDY's assassination to the effect that he had predicted 
that something great was going to happen in Texas or any other 
statements whatsoever regarding this matter except to express 
sympathy for the former President's children after his 
assassination. , >   Deon! Mr. SCHLUETTER advised he did not agree with — 
President KENNEDY's political philosophy on many points but 
said he certainly would not condone any act of physical violence 

.., ‘against him or anyone else since he.is a law abiding citizen. . 

    
  

    

On __ Fite #_NO 89-69 
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byl HUNTER E. HELGESON/bap , : 2/17/64 
  Date dictated - 
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RE:   DONALD MILFORD SINES — 
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PG §2-2931 
(1); 

wo we    
By airtel dated February 27, 1964, FBI, Washington, 

Lu. C., advised the Pittsburgh Office of the FBI that at 11:40 PM 
on February 26, 1964, DONNIE SINES, 1243 North Franklin Street, . 
Titusville, Pa., telephonically contacted the Bureau and stated 
that he wanted to "exercise his citizen's rights" by advising the 
FbI that the individual who assassinated President KENNEDY is 
the "one that is dead right now." During the conversation, 
LINES cisgled, made pauses and statemerts tothe effect that he oe 
was afraid someone might make fun of him and gave the imeression #3 
cf being a a 

vs 

  

: No information identifiable with SINES could be 
jocated in the Bureau files. a 

  
 



. 03 

  

| FD-302 (Rev, 1-25-40) _} FEDERAL BUREAU OF INVESTIC JON oo. 

; (2). a . Dote 3/11/64 
Boos So . {2 es 

; a ‘on February 28, 1964, Captain n ERanit WAGNER, Titusville, 
Pa.,' Police Department, advised that DONALD MILFORD SINES has ~~“ 
been’ a long time resident of Titusville, Pa. He advised a 
that he 1s "one of the town characters" and advised that SINES © 
and his four brothers have been a continuous source of trouble” 
to the Titusville Police Department. [He stated that all of ‘ne) 
[brothers have been rors several occasi 
fharges primarily Aa ess 
He advises 

  

   

      

     Me Following is the arrest record of DONALD MILFORD SINES 
- from the records of the Titusville Police Department:     

  
    

  

Following is a description EBS oe obtained at the = 

  

   

      

    

   

   

    

poe - time of the interview: .. . Dee — : 

I Names DONALD MILFORDYSINES © 7 
Residence:. |. 1243 _North-Franklin-Street, _ 

cet a prerevilies fa . . 
Sexs 88 ‘Male 
Races: 2-0 oo White 
Age: BG 

- Born: ~Novenber. 6,.1937, tatuavinag, _ Ls 
Heights ce a che 
Weight: .. 285 pounds» 

  

Hair: - , Brown 

  

On | 2feBeh_ st Titusville, Pan _File #ELbtsbuneh 62-203) 

- by SA PRANK H. “cerenwman/jax. 2B Dote 1 derred 3/5/64 

This document contains neither tecommendations noe conclusions ‘of the FBI. it is the Property of the FBI and ts foaned to 
your agency; it end ils contents are not to be distributed outside your agency. Ce et ay 
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PG 62-2931 
(2)2 

Eyes: 
Build: 
Complexion: 
Military Service: 

Occupation: 
. Marital Status: 

“Je 0 «Relatives: 
    

* 
- 1243 North Franklin Street, 
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~ Titusville, Pa. -~ z- frp oy 

  

Brown 
Heavy =. 
Fair : . ae 
U. S. amy: Serial Number 
RA 135 143 560, honorable 
discharge © 

Laborer - presently unemployed . 
Single LO 
JESSIE B7XSINES - mother, ce Fa 

Titusville, Pa... 

Brother - DA (SNES, age 48, 7 
SHY | 

Brother - CLIFFORD/SINES, age 40, 
Titusville, Pa..- nd ee f , ty Het. 

gv? £ _ 
ome reer 

Brother - JOHNYSINES, age 36, 
Lennox, California Lt yeh S724 

“Brother - CLYDEXSINES, age 40s 
Lennox, California 
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FD-302 (Rev. 1-35-80) — 4 FEDERAL BUREAU OF INVESTIC Je 

- . 11/64 . (1). Dote 3/ f 

DONALD MILFORD SINES, 1243 North Franklin Street, , 
Titusville, Pa., was interviewed at the Titusville, Pa., 9 os. Te 
Police Department on February 28, 1964, SINES advised that on... February 26, 1964, he left his residence at about 10:15 AM and - 
spent most of the day drinking in various taverns in the Titusville, 
Pa.,, area. a + . ae 

   

SINES advised that during the day, he and his associates © 
discussed the assassination of President KENNEDY several times. _ 
He stated that at about 11:40 PM, February 26, 1964, he was in os 
Confers Tavern and decided that he would call the FBI. He stated . . 
that he has long admired the FBI and felt that he would tell oo 
someone that in his opinion, the FBI had done an excellent piece 
of investigative work in connection with the assassination of ..-- Fx 
President KENNEDY. He advised that ‘the called the long distance *.:..-: - 
operator and told her that he wanted to speak with someone at the . 
FBI. He stated that he was eventually connected with the FBI. 

: Office in Washington, D. C. SINES advised that he was alone at 
—--—--the time and stated that no one else had any knowledge of his -.—-—__.-. 

making the telephone call. . , 

: SINES advised that he has no knowledge of any phase 
of the assassination of President KENNEDY other than information oe 
which he obtained from television and newspaper accounts in og 
this matter. . oo 

    

   
         

   

On 2/28/64 gy Titusville, Pa. ZIS set Pittsburgh 62-293) 

~ by SA FRANK H, GEIERMANN/jak : Dote dictoted 3/5/64 

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. Its the property of the Fer and ts foaned to 
_7 Your agency; it and its contents are not to be distributed outside your *SeREre bo byhet rae bye : . 
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RE: Mrs. ERNEST O, (FREDDIE) SLAUGHTER | 
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Eee         a On December 10, 1963, EUGENSICKUAN, Patrolman, 
‘Tyler, Texas, Police Department, advised SA ALAN L,. MANNING 
“he “had “received information from the mother of one MARJORIE _ 
JACKSON that an employee who works with JACKSON at the Sunset — 
Home for the Aged in Tyler, Texas, Mrs. FREDDIE SLAUGHTER, had 
stated that after the murder of LEE HARVEY OSWALD two young ~- 

'.. men who had been in Tyler, Texas, made the comment that they — 
_ . better return to Cuba as there was no reason to stay in the 

United Btates. _ oo ; 
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Date 3/6/64   

1 
. . . . * . . — . . — 

. Mre, MARJORTE}JACKSON, 518 N, Della Street sdvised - 

;she is employed a5 a p actical nurse at the Sunset Home for 

‘the Aged in Tyler, Texas, : She stated Mrs. FREDDIE SLAUGHTER, = 

who is also employed at the home, had told her shortly after ~. 

the murder of LEE HARVEY OSWALD that there were two young men _ 

in Tyler, Texas, who made the comment that they better quit © - 

their jobs and go back to Cuba. She stated she was under the © 

impression from Mrs. SLAUGHTER that she knew both.of the young .. 

- men and that they bad left Tyler. — Se 

  

  

    

© “gq 32/20/63 a __Tyler, Texas File 

by _SA_ALAN L, MANNING/eah 

uo your agency; it and its contents cre not to be distributed outside your agency. 
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This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the Fs! and ia loaned to - 
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1 Dote 3/ 6/ 64 

. Jirs.—ERNEST.O., (FREDDIE)X SLAUGHTER, 502_East__ 
Bow Street,, advised she igp.employed as a practical nurse 
at the Sunset Home for the Aged in Tyler, Texas. Ln be 

Liles Lt fore TSM UEML EL - vie. 
Mrs. SLAUGHTER Stated she had made no statement — 

concerning two young men who, after the murder of LEE HARVEY 
OSWALD, had stated they would have to leave for Cuba. She 
stated she did mention after the assassination of President 
JOHN F, KENNEDY that she wondered if all the Cuban refugees 
in Florida would be forced to return to Cuba as she had read 
in‘the paper that OSWALD had been connected with some type of 
organization favoring the present Cuban Government. . 

  
oe Mrs, SLAUGHTER stated that she has known MARJORIE =. ~-? 

ie -  @ACKSON for quite some time, having worked with her at the 
. heme, She stated JACKSON is a very emotional person, talks 

all the time, and is a part-time preacher of some type of 
Pentecostal faith. 

She again stated she had made no remarks concerning 
anyone in Tyler deciding to return to Cuba after the murder of 
OSWALD, . 

    

  

  

12/10/63 |. Tyler, Texas File #___ 89-43 
- - t _ 7 oe | 

Z 7 Dote dictoted 3/5/64 —_____-_ 

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It ts the property of the FBI and ts loaned to 

your agency; it and its contents are not to be distributed outside your egency. Co Lote 
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RE: BOB SMITH 

The following investigation supplemsnts information 
set forth on Pages 763 and 764 of the report of SA ROBERT P, 
GEMBERLING, dated December 10, 1963, at Dallas, Texas, captioned, 
“LEE HARVEY OSWALD, INTERNAL SECURITY - RUSSIA. - CUBA." . 
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FD-302 (Rev. 1-25-60) 73 PAL BUREAU OF 'HYESTIGATION: 

3/9/64 
  1 oe Date 

ROBERT tL XaFORNTON, JR., Senior Vice Presi-_ 
dent, Mercantile Nationa ank, Dallas, Texas, related that ~ 
he was talking to one Bong 
Service, Highland Park A rport,. Dallas, -Texas,- and was mere- 
Ty talking as to how fast news travels concerning the assassi- 
nation of the President. He stated that after the news came 
over the radio that the President had been shot he had’ heard -° 
within an hour that newspapers were calling as far away as 
panaca wanting information as to whether or not the President 
ad died, 

He stated he did not know where he had heard 
a representative of a newspaper was calling from Canada, and 
attached no significance to it, due to the fact that the whole 
World was interested in the President's condition. He stated 
that as fer as he knew there was absolutely no significance ~-... 
to what he had heard even though he could not remember his 

  

  

MITH, Owner of Aero-Smith Flying 

  

  

  

source, 

wit. , Dallas, Texas Fie ‘ 89-43 
at i 

by SA VINCENT E. Dani fat/oa 22), Date dictated 3/5/64 
  

This document contains netther recommendations noe conclustons of the FBI. It ts the property of the FBI and is loaned to 

your agency; | ft and ite contents are not to be distributed outside your agency. a oo . . 
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‘Rest MRS. JEANETTE W. STANDISH, 
NEE MORRIS 

ee
 

  

  

    

      

s
a
t
e
.
 

    TERS eee IE ST eg So ES eo ro =



  

  

FD-302 (Rev, 1-25-49) 

eo _ We — Dote February 26, 1964 

eR 

ae NA 
a : , , -- 

3 EDERAL BUREAU OF NVESTICATIN 

ve ee Se eS ee oe : a cet eee el ee 

  

1: LLZAS CLE 

Mr. eiindfensstanis, Ovner, Chris" Bar, 112 West 
  

San Antonio Street oF furnished the following infor- 
mation: | Te 

Mrs. JEANETTE W. STANDISH, known to him as JEANETTE 
“STANICH, came to El Paso in abovt 1949 and went to work for 
Mr. CRISTAKIS in a bar owned by him at that time in E) Paso, , 
by the name of the Van Dyke Bar. She left her employment 
with CRISTAKIS about 1958, and returned to El Paso to work oe 
for him at Christ Bar in El Paso during the Spring of 1963. 0 =? 
She worked for CRISTAKIS on the second occasion until the me 
latter part of the Summer of 1963, and left El Paso with a 
man whose identity was not known to Mr. CRISTAKIS. This man 
claimed to be a geologist and Stated that he was going to some ..-..- 
foreign country to work. 

t
t
 

A large number of soldiers from Fort Bliss and Air 
Force wen ‘rom Biggs Air Force Base patronized Chris Bar 
during the time that JEANETTE STANICP worked for ham as a 
bartender. These soldiers and Air Force men usually did a 
considerable amount of drinkirg and many of them would be in 
a drunken condition prior to leavang the bar. _ 

These pilatary men frequently got into heated 
discussions regarding various matters. Some of these 7 
individuals were from the North and some were from the South, ~~ 
and during these drinking bouts there was a considerable 
anourt of feeling expressed between the "Yarkees" and the ------- 
“Pebcis™. ce i: Po 

In addition, there was elways | & considerable amount 
of talk about the United States Government and about the 
President of the Urated States. Frequently, some of these 
military men talked against President KEXNEDY because of the 
racial sitvatiorn that was developing in the United States a 
during the Sprirg and Summer of 1963. Some of these military .: 9. 
  

On 2/14/64 £2 Paso, Texas ___ ene #_EP 89-52 
    

‘SA DAVID J. REID/shd 223 Date dictated 2207 64   

This document contains neither recommendations nor conclusions of the Fei. ft ts the property of the FBI and fe loaned to | your agency; St and its contents are not to be distributed outside your eveney. .



  
  

  

2m
 
R
O
A
R
E
D
 

P
E
T
E
 
E
L
 
E
R
E
N
T
 
R
E
P
T
 
R
S
 

A
N
A
T
 
F
U
T
U
N
A
 

Op
er
an
t 

cn
ec
ct
en
 a 

oc 
Gs 

w
l
a
n
 

S
m
 

oa 
ee 

ee
 

fee
 

n
e
n
a
 
a
R
 

ie 
ee 

et
 

at
e 
e
a
m
e
s
 

nature was meant by these men. - >>. ~ 
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fo «- 

wen referred to KENNEDY as a "Nigger lover." Those military 
men who talked in such a fashion were usually from the 
Southern States of the United States. 

Mr. CRISTAKIS discounted the statements made by 
the soldiers and Air Force men in the bar at that time in view 
of the fact that these individuals were under the influence 
of alcohol, and Mr. CRISTAKIS felt that nothing of a serious a, 

nh
s 

JEANETTE STANICH, as the bartender at Chris‘ Bar — 
during the above mentioned pericd of time, frequertiv keard 

“d
e 

statements made by these soldiers and Air Force men in the bars 
Mr. CRISTAKIS rever heard any of these military men make any 
statement threatening the life of President KENNEDY. Ee did 
mot recall] JEANEITE STANICH ever calling to his attention 
the fact that such statement had been made by patrons of the. 
bar. 

Nothirg ever came to the attention of Mr. CRISTAKIS 
to indicate that JEANEITE STANICH had been threatened by any 
of the persens connected with the bar, or ty anyone in the 
El Pasc area. Mr. CRISTAKIS did not believe that JEANETTE 
STANICH knew anything about racketeering or gangsterism in the 
El Paso area. She never furnished Mr. CRISTAKIS any informa- .- 9° 
tion regarding these matters. She did, however, made state-_ 
ments on occasions to indicate that she had some influence | an 
with the Vice-Squad and the police officers in El Faso. =..." \- 
Mr. CRISTAKIS did not believe that such was the case, and 
that it was only ar effort on the part of STANICH to erhance 
her position in the eyes of the people with whom she came in 
contact. It was Mr. CRISTAKIS' opinion that STANICH had an 
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og 
we 

infefioraty conplex and talked about her contacts with ‘police. 
agencies in an effort to impress other people with her 
importance. 

JEANETTE STANICH did a Jot of drinking and was 
under the influcrce of liquor en a number of occasions 
during the time tnat che resided in El Paso. During the 
visit of Presiden: KENNEDY to El Paso in June of 1963, a , 
Mr. CRISTAKIS jokar.gly made the suggestion to JEANETTE " 
STANICH that she go to the Cortez Hotel where the President £ 
was staying and attempt to gain an opportunity to shake his 2-8). 
hand. JEANETTE STANJCE took Mr. CRISTAKIS seriously, went 
to the hotel, ard rented a recom in close proximity to the 
room of the President. Shortly after midnight on that same 
occasion, Mr. CRISTAKIS saw STANICH in a drurken condition -—--~ ~~ ~~ 
and later determired that STANICH was arrested by the , 
El Paso Police on a drunk charge. 

Several ef the girls who patronized Chris’ Bar... ...... 
told Mr. CRISTAKIS tbat JEANETTE STANICE had made the 
Statement on several occasions that she had furnished 
information to the Feder21 Bureau of Investigation. 
Mr. CRISTAKIS then told STANICR that she had better be 
careful that she didn’t impersonate an employee of the . 
Federal Bureav of Investigation. STANJCH made no comment to 
the remark made by Mr. CRISTAKIS,— 

JEANETTE STANICH never made any statement to 
Mr. CRISTAKIS indicating that she knew anyone in irving 
Texas, or had any cortact vith anytody from Irvin ae 
Mr. CRISTAKIS had no reason to belicve that STANICH left... ... 
El Paso under uncsual conditions during the latter part of | 
the Summer ef 1963. It was his opinion that STANICH left =~ 9° 
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voluntarily with the unidentified man mentioned above. . 

Mr. CRISTAKIS indicated that he had known STANICE 
over ar exterd<d period of time ard that he did not place’ — 
any credence ir ary of the statements made by STANICH 
“regarding the above mertioned matters, 
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On February 18, 1964, Mrs. JEANETTE W.AS Seawprsn 11: AC11 Msi 
Heron Hotel, Salt Lake City, Utah, furnished the following te 
information to SA WILLIAM J. GEIERMANN: Seam OT ETT Va bet 

1w~- : ae 
- Tee - ff ‘ 

. Mrs. STANDISH stated she was born pecember 6, Yous”. 
at Milwaukee, Wisconsin, and has been séparated from her pee a oe 
‘busband since 1956. She said she lived in El Faso, Texas, Me. 
from 1949 to 1953, during which time she worked as a bartender v... SS 
at the Van Dyke Bar, Her employer was Mr, ELIAS CRISTAKIS, 

who owns the Van Dyke Bar, as well as Chris's Bar, both in El .. # 
Paso. Mrs. STANDISH said she left El Paso in 1953 because her y'f /-/ 
mother passed away. She said she treveled around the country 7“ 
for about three years and returned to El Paso and her former 
Job during March, 1963, 

:. 
“eh 

  

Mrs. ‘STANDISH. ‘said ‘the ‘Van. ‘Dyke Bar was ‘frequented | 
by soldiers from Fort Bliss, Texas. She said that on about 

‘May 30, 1963, she noticed that pesple paid no attention to 
the fact that this was a national holiday, and she saw no 
United States flags exhibited. She therefore cut out a pic~ °°: 
ture of a flag and pasted it up behind the bar. Thereafter 
she noted that a number of customers of the bar commented un- 
favorably regarding this action and made nasty comments and 
threats to her about it. At about this seme time she heard a. 
group of soldiers plotting to shoot President KENNEDY during 
his visit to El Paso on June 5, 1963. She cannot recall the 
exact conversation, except that one soldier stated: . 

"Tf I had a gun I would shoot the son of a. seeee 
-myself.," 

She could not identify any of these soldiers by name 
. but believes she could Possibly recognize them if she saw them. 
again, 

Mrs. STANDISH stated that after this tine, and she 
feels sure due to her expressed patriotism, she noticed people 
often made nasty remarks to her and even threatened her with 
bodily harm. She noted that she believes there is a lot of . 
racketeering and gangsterism in El Paso and believes that the _ 
racketeers thought she knew something which she did not know, |) 
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- Mrs, STANDISH said that one day in June, 1963, a- 
man who claimed to be from Irvin ,» Texas, contacted her in 
the bar and told her if she needéd anything to let him know, 
She said she did not see this man again, but sometime later 
received a note through one of the other girls in the bar 
which read: 

“Received message, Irvine, Texas," 

This note was not signed. Mrs, STANDISH said she knows =: | 
nothing concerning the identity of this individual who con- ~*~" 
tacted her and described him as; | 

To her recollection, he had no identifying marks, 

Mrs, STANDISH said she now believes this contact 
was pertinent, because the wife of LEE HARVEY OSWALD report- 
edly lived for a while in Irving, Texas, . , 

In August, 1963, according to Mrs. STANDISH, another 
man came into the bar and told her to get her clothes and come 
with him, She said she recalled having seen this individual 

. in El Paso in 1949 and was so glad to see a familiar face that 
she left with him, She claims she does not know his name, his. 
address or anything concerning his background. She said the 
man told her that he had been ordered to get her out of El 
Paso alive but that he could not tell her where he was taking 
her. Mrs. STANDISH said she left El Paso with this individual | 

.in a rented car, with a Florida license plate, and that they 
traveled to Salt Lake City, Utah, by way of Las Vegas, Nevada, 
She said when they arrived in Salt Lake City in August, 1963, ~~ 
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: Race _ White . Nee es Me er a eee ee Sex ee tee met oe nme tem ame ke Male Te ete nae memes ee aS Ep eR Ee cee cae fa Ronen nee ciao awe ty weal wma . 

Nationality American 7 
Age . 37 to 38 
Height 5'6" to 517" 
Build Slim 
Complexion Hedium 
Dress . Wearing western clothing 
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this individual took ter to the Heron Hotel, where he paid two * wecks' rent in advance for her and left. She said she hes ue 
not seen this individual since that time. 

Mrs, STANDISA said she has remained in Selt Lake 
City since August, 1$63. She said she worked one week at the 
King Joy Cafe; ctherwise, she has had no exployment. She “ 
said that from Becenber, 1963, to February 12, 1964, she liv- 
ed with one BOBMCEMKER in an Epartment_at_70S Fast 3rd South 
in Salt Lake City, On February 12, 1964, LENKER told her. _- | 
that she would ay to leave because his daughter was coming §*': - 
to visit with him : : - 

LESS 

“t
h 

vi
s 

Mrs. STANDISH stated that on Wednesday, November 
iow... 20, 1963, when she learned that President KENNEDY was going -....-~..- 

to visit Dallas, Texas, she remenbered the plot she overheard 
in the bar in El Paso, Texas, She said she made a long- 
distance telephone call on thet date from the public telephone 
in the lobby of the Heron Hotel, Salt Lake City, to Governor 
COMNALLY's office in Austin, Texas, to warn of possible danger 
to the President. She said she recalls she talked to a man 
who said he was the Secretary to Governor CONNALLY, 

In additioa to the above information, Mrs. STANDISH © 
stated that on about fay 30, 1963, she made a long-distance 
telephone call from El Paso, Texas, to what she thought was 
FBI Headquarters, Washington, D. C., and reported the alleged 
Plot overheard by ker regarding the planned shooting of Pres- . 
ident KENNEDY. on his trip to El Paso on June 5, 1963... at: 

Files of FBI Headquarters, Washington, D. C., re- 
. flect that at 12:25 a.m. on Hay 16, 1963, an individual who 

. identified herself 2s JEANETTE SPANZCH of the Eotel Hilton, 
El Paso, Texas, telephonically/ contacted FBI Headyguarters and 
requested to speak with Director ROOVER, FARTCH requested #.—s=—sst. 
that the Director be advised that everyinthe was "Okay." She . 
declined any further comment, SIAN DISE IBN DI 
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Om Yebrucey 25, 1964, Miss ANNIE 
FoJice Departer et fl Pacn. Texas advised Special Agent 
DAVIE J. RiP wnat JEANETTE W. STA‘D/SW St. Fegis Hotel, 
com 403, El base, vas arrested at 12:30 AK on June 6, °   1963, at the Cortez Bote] on a drunk charge. Her age w2s 

Listed as 38. eri mer aceupatior waz listed ae haymaid. a 
Mins MONCADA sazd that STANISH vas fined SS in Corporat son _ 
Court #1. in El Fase, o7 Sure 6, 1963, an connection with. —s_... Fy 
the drurk charpc. ea es cle. vaca Sone 

STislo sh AP ipdavidval who ddentified herseli as JEANFITE 
W. SOM atan kacwn ag IOSNETTE W, STANISE. telephonically . 

contacted the Fl Pace Office of the Federal Bureau ef Investi- 7 * 
€2tion on numerous ofcasios.s prior to June 26. 1963. She 
talked with the sar« T-d<1a] Bureau of Trvect gation employee 
en each eccasien, but newer had ary specific information to 
reJate. On the ahowe mentioned occasions, t%4¢ women utated 
that she worked “eleen” wath the Federal Bus-az of Iavesti- 
ation, the £1 Paso Mlice Department, aad merry arber ‘ 
dovestigative ap-vrcses. Gr occasions, this woman called for 
the simple purpose of asking the Federal) Ber~ay of Irvestige oe 
gation to dial 2 certain telephone number for her. She never 
had any specific isfowpatior to furpish which was of value 
to the Federal Furasu of Investigation. 
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RE: TATLER PUBLISHING COMPANY 
WASHINGTON, D.C. 
ANONYMOUS LETTER 
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RPG: gj nE:}-Tatler Publishing ¢ Company__ 

Jl Washington, D.C. 
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Anonymous Letter      
There was made available in Washington, D. C., 

an anonymous undated, hand-printed communication postmarked 
Baltimore, Maryland, "11/30 M, January 21, 1964, This 
letter was directed to the Tatler Publishing Company, 
§47_National_Press. Buildingl, Washington, D. C. This 
“company is in the process of publishing and selling a 
44-page gallery of photographs of the late President 
KENNEDY which may have prompted the anonymous communication. tks 
The letter reads as follows: 

“Please ‘note 

“This man was a phony and an hyprocite 

been scheduled long ago - thank-god-we 
have people with courage like Oswald 

“Stop trying to sell junk 
A decent red blooded American would 
not buy such junk. 

"Thank You" _¢ 

Under date of February 7, 1964, the FBI 
Laboratory furnished the following information 
concerning an examination of the above described letter:. 

Specimens received: Available in Bureau : a se 

Q488 Envelope postmarked “BALTIMORE, MD. 21 JAN 1964 
11 30 AM," bearing hand printed address “TATLER 
PUBLISHING CO 647 — NATIONAL PRESS-Bldg 
WASHINGTON 4 —- DC," and accompanying hand printed 
note on slip of paper beginning “PLEASE NOTE . : 
THIS MAN WAS..." and ending on reverse side. 
*.s.e5SUCH JUNK THANK YOU," and accompanying oo 
newspaper advertisement for Tatler Publishing ~ ~~ 

' Co., 647 National Press Bldg., Wash. 4, D. C. 
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RGult of examination: 

The hand printing on Q488 was not identified 
with any of the material in the Anonymous Letter File. A pifitograph of this hand printing will be added to this — 
file, 
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RE: MIKE MILTON VINICH   
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Vote 2/7 / 64 

(ay 

7 Mre. BERNICE H-XFRACTION, 3509 Baring Street, Phila-. _ 
Gelphia, Pa., advised that she during June or July 1963, was | 
employed ar an entertainer-singer at the Ascot Restaurant, 
i3th near E Street, Washington, D.C, She said that one night 
approximately at 10:30 p.m. during her engagement she met a 
patron of the club who identified himself as MIKE VINICH of 
Jackson, Wyoming. Between her numbers, she had several drinks 
with him and he told her, during conversation, that he was in 
Washington as a result of being a member of the PT-109 crew ~ 
which President JOHN F, KENNEDY had during World War II in om Fs 
the Pacific. VINICH claimed to be in Washington, D.C., for - 7 o> 
a reunion of this group. She stated VINICH, at the time she 
met him, had been drinking, although he did not appear in- 
toxicated and his speech was normal. She stated she had sev- 
eral drinks with him, and he left the restaurant about one — o-oo 
and one-half hours after he came in. - 

She said that during the time she was talking with 
him in the Ascot Restaurant, he stated President KENNEDY was 
going to be shot. She said that she was amazed at this and © 
asked him hew he knew this. He did not explain the statement 
any further, but repeated that President KENNEDY would be shot. 

' She alse advised that she was friendly with him because he told 

u’. 

» 

her that he was thé brother of the nationally-knowm. comedian 
DANNY VAYE. She stated she took his story about being DANNY 
KAYF's brother at face value because in her mind he did re-. - 

Yee . | 
semble KAYE, 

‘She stated that while 1n the club, she recalled ©0<0° * 
that the manager of the Ascot, Mr.*ZUPALUPA, known as "Mr. — 

ges 

Vlucas," and her accompanist, ANITAXSPAIN, had some conver- 
ation with Mr. VINICH.-  _ - DE 

She said that Mr. VINICH returned: the next-evening © oe, 
early and stayed until closing time, approximately 12:30. po 
She had several drinks with him between numbers the second _ Oo 
night, and when it was time for her to go home for the night _ . 
it was raining out and she offered him a ride to his hotel © 
in her autcmebile. She said that Mr. VINICH drank a consider- - 

  

able anount of Jiquor that night and his speech became thickened 
towards tne end of the evening. _ — nn 

poe Me) feet wes see woe te nee 

On 1/31/64: ct Philadelphia, Fa, File # Philadelphis 157-916 

ty _SA_JOHN R. WINEBERG _/mfp DES dete dictated 2/3/64 => 

* This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. ft te the property of the FBI and is loaned te 
Your agency; it and ite contents are not to be distributed outside your agency. 
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After leaving the Ascot Restaurant, they went too 
Britts Restaurant in the 1200 block of M Street near the +... 
Tivoli Restaurant to have breakfast. They had breakfast and - 
left there at approximately 1:30 to 2:00 a.m., and she dropped. 
him off near his hotel in the vicinity of 13th and Dor E- . 
Street. She said he was reluctant to leave the automobile, 
but he appeared to be quite intoxicated and she wanted to 
get away from him. : 

She said that she wrote his name down on a match 
bock the first night when he told her he was from Jackson, 
Wyoming. The next evening he told her he lived at 1835 . (og 
Marouposa, Casper, Wyoming. Ci at se 

Mrs. FRACTION described MIKE VINICH as follows: 

Races White ; . | ee Ne Sex 3 fe ee RR Seg Ap wee Male TS cematin meine ame eee eee te et AIA er A NA NE Ra He “ 

Citizenship: American - 
Height: 5'8" 
Weights: . 170 pounds oo, 
Age: Middle-aged eS 
Complexion: Dark, leathery . 
Hairs: Dark, short-cropped 
Build: .- . Medium — 

Slight hitch in his walk _- Pecullaritiess 
" when: he walked fast. - 

Unusual looking , 
sectioned shoes 
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‘“” “DERAL BUREAU OF INVESTIGATION 
J 

Ki 3 yidfe bere January 30, 1964 
Leb h hell fee 

| MIKE MILTON/VINICH, 1835 Mariposa Boulevard,/Executive | | Director, Wyoming State Employment Security Commission, Department, 
Of Labor, advised that hé recalled during Febiuacy, 1963, while. 
ettending a Department of Labor conference in Washington, D. C., . 
in connection with his employment, he Stayed at tie Houston Hotel | 
in Washington, D. C., und recalled thet one evening, he, EDER, 
Executive Director, Montana State Employwent Security Commission, _ anew 

Helena, Montana; WILLIA™ 
State Employment Servri 

-AILEY of the Reofonal Otfice, Colorado 
_ Comission, Denver, Colorado; and possibly 

  

“others had a dinner party et the Ascot Restaurant in Weshington. 
VINICH stated that during the evening, everyone was drinking and 
talking politics and g:neral issues as well as relating personal 
experiences, 
as a Platoon 

VINICH stated that he told the party of his experiences Fas 
Sergeant in the United States Narine Corps and speci-. — 

fically about the time the former President JOHN F, KENNEDY rescued 
himself and other Marines from Chofesul (phonetic) Island located 
in the Solomon Islands. He stated thet 1t is obvicus that he did |. .-- 

at the Accor 

not tell anyone he tas serving on a PT boat inzsmuch as he was in 
the United States Ma.ane Corps, VINICH stated that during this 
evening, he exhibite) a tie clasp in the shs:pe of a PI beat given 
to him by the late President, and in goeral, expressed his great - 
admiration for the resident aod his policies. - . 

° VINICH via. d that sometime during the evening, the © 
group was jolner by = female opers singer who wes entertaining 

Kestau-ant aut he vep-ely recalis ralking te her about & y & 
the scenery in and 2rom¢ ihe Teton Mountain Range in Wyoming and 
possibiy made coment: co her concerning the Civil Rights progzsm 
as it pertained to the Demosretic Parry, VINICH stated that he - 
had never made euy steiLement to anyone that tne Former President 
would be shot, and that it was ridievlous and fantastic to attribut 
any.such remark to him. a ay 

VIN (Ci poiviced out thes he is pesronaliy acquaiated with | 

— 5 

ee, 

s 

TED KENNEDY, United States Senator; ROBERS %ENNEOY, United States oo 

  

  

y 
on 1/29/66 

Special Ageat CARL-L, SHERWOCD (grs) _ 

  

at 
  

1/30/64 
Date dictated   

  

“+ This document contains neither recommendations for conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and fs loaned to Your agency; it and its contents are not to be distributed outeide your agency. | ce he ek 

Cesper, Wyoming 23? _., ¢__Deaver 89-41 
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Attorney General; and BYRON WHITE, United States. Supreme Court. Justice, and if he had any information whatsoever pertaining to the welfare of the President of the United States, he certainly 

   

would make this information available to the proper authorities without delay. 

_""" . VINICH reiterated that he had absolutely no information | pertaining to the assassination of the former President and that © he has never made any remarks to anyone that could possibly lead . them to believe he had any information of this type. VINICH 

‘a
h 

stated that he attended the last National Derocratic Convention ss as a delegate from Wyoming, and therefore, considers himself - 
closer to the President and the Democratic Party than the average 
American and therefore, if possible, the assassination of JOHN F. KENNEDY was even a greater shock to him than it would ke to the average man on the street, 

VINICH emphatically stated that he had no direct nor 
indirect knowledge regarding the assassination except the. knowledge 
that was available to the general public through news media, 
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po RE: "The Voice of Spsin" Article 
of January 7, 1964 
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Ja 
TLs follewiog inveztigetios was conducted by SA RAYMOND L, BECK at Naw Orleans, Lovisians: . foul hd ia it? 

. . 
en 

Os February 4, 1964, Faths> EMMETT MYSTENVEND, Chairman, Departnsrt of Languagse, Loyola-University, advised 
that ke had received a newspapsr article fron & nun, who is’ a 
studezt in ove of his langusgs classes, whick was sent to her_..._— €.. fvcm Spaiz, He wtated the ncn had exprssesd concern about the ae esztvats of the axticls which sppeerst, co Pags 14 in tke January _ 
7, 1964, issue of ths arwepapsr, "ThaYroiss cf Spain." He stated : sis dseired that ha tranSiate the article and adviss her kis 

i... thoughts cczseraing the contents, | . SALT? 
7? ke ° 

‘ : 
Uhh Father BIENVESU stated this article is in the - Spanish lenguegs, that ke had not read it ard did not knew | 

its contents; hovaver, bs stated it was &prarently written ~ by JINSO*BRIEN from Washirgton and the tracelated title of So 
the articls is "Ike Police cf Delles Killed Koruedy. Tippit ~ 
was the Key Man." Father BIENVENU advised that he did not. - 
know who sent the articie to the nua and thet he did not festive 
&3 make the artisle available nur to identify ths nun who 
furnished the article to him, as he felt it would cause her 
undu® concern if ska were to besome involved, 

  

  

- Oa Febrotry 13, 1964, Father BIENVENU advised 
thet the slippizg of the newspaper article which had appeared 
in ths January 7, 1964, issues of "Ths Veies of Spsin" kad been 
retursed by him to the nus who kad origizsliy furriehed it to 
him for intsrpretation, Ha stated that ks hed still been 
“unable to translate it szd that ks would attempt to obtain = | 

' the articls from the nun and if sks bed pv objection would = = 
make it available for ths Bureau's uss, - . 

  
EG a Os Fepratry 14, 1964, Father BIENVENU stated 
that he bad hained the articles from the num aod she did not ~~ 
desire to have it retirned to ker, Co woe 
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RPG/ds 

On February 14, 1964, Father EMMETT M. BIENVENU, 
Chairman, Department of Languages, Loyola University, New 
Crleans, Louisiana, made available to the New Orleans 

office a newspaper clipping which appeared in the January Me 

1964, issue of “The Voice of Spain". 

Under date of February 19, 1964, the translation 
Le secticn cf the PBI Laboratory furnished the following poe RE 

translaticn ef the above-described newspaper clippings © 

TRANSLATION FROM SPANISH 

From “The Voice cf spain," Page 14, Sanuary 7, 1964. 

' The Dallas Police Killed Kennedy 

Tippitt, the Keyman oo 

Now, Everything Around Jack Rubinstein 

By Jim O’Brien, from Washington / 

The exceptional correspondence which appears on this 

  

. 
A 

pase is the result of a meticulous investigation in Dallas... 

and in the atmosphere of the American capital by "Secolo 

xx" ("Twentieth Century") and "S. P." (sic). We say at the 

of story or not, because the conclusions drawn are such that 

they can place a big black cloud over the great nation to 

- World are entrusted. But this publication. which from its. 

lies, cannot shun now from taking an equally decisive 

. with ‘them. 

  

which, like it or don‘t like it, the destinies of the Free . 

first day of publication has always fought for freedom, ~:~ 

human dignity and truth against degeneration and communist | -. 

attitude and without prejudices before the criminal acts eh 
of a small group of irresponsible lunatics and it would be..- 

absurd to identify the great and generous American People . one 

beginning that we have had our doubts about publishing the .._ 
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. and had a telescopic sight attached. He tested it and 

his office. ~. 

  

Lee Cawald did net kill President Kennedy. The crime 
was committed by police elements ef Dallas an3 by some 
political circles which ferociously opp-sed the Kennedy 
Administration. The agent Tippitt, likewise regarded as . 
a victim of Oswald, was, in reality, killed 45 minutes | 
after the assassination because he had been sufficiently 
intimately connected with the plots: The truth about his -- 7. 
@esth constitutes the key which, in ite complexity, will “°° 
myke known all the truly incredible aspects of that . 

tragedy. Jack Rubinstein, the "“rigorcusly observing © Lo 

justice” of Lee Cawald, the "patriot" whe allegedly .§.—s— ss sits 

avenged the President, is simply one of the people of a - 

the great conspiracy. These are the very bitter truths 
which freely circulate here in Washington and throughout 

the United States; truths which, abeve all, led to the 
estyblishment of the Special Inquiry Commission, appointed 

on November 23 by President Johnsen under the chairmanship 
ef Earl Warren, Chief Justice of the U. S. Supreme Court, | 

anc all Americans expect to hear officially the facts... 

Above all, it is noceasary to relate once more, = - 
althcugh synthetically, the reconstruction of Kennedy's . 

aszageinaticn as presented by the Dallas pslice. Be 

According te thia thesis the author of the assessination 
was Lee Cawald whe had allegedly carried i+ out alene 

because ef political fanaticism. Oswald, accurding to == 
the Dallas pelice, had been employed since past October “°° 

by the T+xax School Boek Depository, knowing that in the 
following November President Kennedy would visit Dallas o>" 
and pass under the windows of the building in which he 
waa employed. Tha police always say that the... 2a ag Ohne 

assassination was carefully prepared: Oswald acquired | 

an italian rifle, model 91-38, and he had the smartness» 
to have it sent to him from an arms dealer in Chicago 

   

    

    
practiced for some time in the field and, on the day of 

the assassination, he ? Placed himself in the window of a 
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- The Dallas polices maintains that. Oswald fired three 
times on the presidintial car. He left his atation, de- 
scended to the groun? floor and fled from the zene. 
Forty-five minutes after the crime; that is to say, at 
13:15, Agent Tippitt who, already knowing the identity 
of Oswald, was patrolling in the city, met the author 
of the assassination at the corner between Peyton Street E 
and Denver Street, about six kilometers from the scene os 
ef the azsagsination. Seeing himself discovered, Lee 
Qswald killed Tippitt. Subsequently, hs panicked ané 
fled inte a moving picture house, whsre, about 14 o'clock, 
he was arrested, despite his violent resistance. ~~~ - | 

What is certain and Gocunented in this entire 
reconstruction? Nothing. There is no evidence that 
Cawalée had planned the crimes there is nz evidence toe : 
concerning the peraon who had fired the ahsts;: there 
is, certainly, the certainty that the Italian rifle 
indicated as the weapon of the crime could not hit the 
mark three tires with such a deadly. precision, a moving 
target in the 15 seconds which ths presidential car used 
in passing the zone “beaten" by the weapon. Finally, 
there ig nc proof that Oswald had intended to avcid oo 
capture in the interior of the Texas theater creating a 
tumult and intending to shost et the p-licemen. . 

This abaciute lack of evidence and testimonials in 
favor of the thesis eustained by the Dallaa police contra- 
dicts a large, impressive, distressful series of interre- 
gators who are concsrned about the conduct cf seme prlicemen 
of the Texas city. I am giving you a brief sutline. 

1. Why dcas the police maintain that Oewald sought 
emplcyment at the Texas School Book Depositery in order tc 
be able to shoot. at Kennedy, when it is known that the ag 
route of the presidential car was only established 48 hours 
before the arrival nf the President in Dallas? . . BR 
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2. How can it be explained that only a few seconds 
after the assassination Sheriff Willian’Decker gave the 
order to all members of the police to surround the 
building which houses the Texas School Book Depesitory? 
Who had told him that the assassin had fired precisely 
£rem there? 

vi
 

At this point it is necessary to mention some 
elements in order to explain the structure and the 

‘functions of the American police forces. The following 

exist: the FBI, which is directly under the Government 

in Washington and has jurisdiction in all the states of ------- 

the Union; a State Police for each of the 50 states of 
the Union; these police organizations are under their 

respective governors, and, finally, there exists in - 

each ceunty and in each big city a lecal police force... 
These police crganizations are under the communal ad~ 

ministrations. oo 

From that moment on, the Dallas police began the ~ 

chase of the man, of Oswald, who, continuously becoming © 

“more fearless, turns to the house of his "friend" Jack 
Rubinstein in order to place him under his protection. 

Meanwhile, the mechanism cf the conspiracy proceeds 

ee 

inexorably. Tippitt arrived at the scene and they killed 9. ~ 
him. Cswald, who saw himself pursued, because the radios 

throughout the city, he understood, announced that the 
police were lcoking for a man who fitted hie description, 

fled into a moving picture house. A few minutes after- 

wards the police, which had been informed, rushed into the 
place. The agents were ready to shoot. But Lee Oswald, 

who realized certain "methods", raised his arms and cried, ~~ 
“I give up" in the presence of dozens of witnesses. The © © 
agents had to put their revolvers in the holsters. 

_They knew that when Oswald would appear before the “great 

-. 

   

But new the conspirators were in a terrible situation.
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judge” he could prove easily that he had ncthing to do 
with the assassination. Therefore, it became necessary — 

to do away with him long before that. However, an 

improvised death of Oswald in the prison of Dallas could 
cause too many suspicions. And thus the crime before 

the television cameras was organized. The hour of the 

transportation of the alleged assassin of Kennedy was = 

officially announced from the local police headquarters -~ .. 
: to the county jail. Newspaper and television persons _ — 

a were invited to take part in the event. The elimination 
of Oswald had to take place before the eyes of all 

America so that no one could say that it had been the ------ ~~ 

police of Dallas.. The task of killing Oswald was given 
to an expert, Jack Rubinstein, who knew well that his 
friends would do absolutely everything afterwards in © 

fore _erder to tranaform him into a “national hero.“ 
  
Po On November 24, at 11:10, the two policemen, who. 

foe cCatensibly guarded Lee Oswald, placed him before the 

mouth of Jack Rubinstein's revolver. With two well- 
aimed bullets the conspirators had the illusion of 

having “liquidated" forever “the Kennedy case.“ fhe 

chief of the Dallas police, in fact, hastened to express 

himself in these terms. On the contrary, those two ‘ 

shots had opened the road to the most glamorous scandal 
in American history. 

oF Under date of February 26, 1964, the Translation .~ 
Section of the FBI Laboratory furnished the following trans- 
lation of the final portion of the foregoing described news~ 
paper clipping: - 

3. Why was the blockade of the puilding not 
immediately followed by the “detention" or prevention fae 

of all Person who occupied it at that moment? ae   

  

4. Why did the police go immediately to the 
office eccupied by Lee Oswald? — 

ie        
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5. Why was no ballistic test effectad in order 
to confirm whether the bullets, which had killed 
Kennedy and wounde2? Governor Connally, had been 
actually fired from the weapon in Oswald's office? 

6. How can it be explained that the police 
headquarters in Dallas was able to digpatch photc- . raphs and many biographical data concerning Oswald 22 Oy OS /to all parts cf the world, precisely at. the moment oe 
when the alleged aezassin was arrested? : 

p--—__--_...... 7. How come that Agent Tippitt., 45 minutes 00. 
after the assassination, was alone in a Ppclice car, LS - 
6 kilometers away from the scene of Kennedy 's : 
aasansinaticn datpite ths order Given to all officers 
to hasten te the Texas Scheel Bock Deprsitery? 

8. Why dc the pslice maintain that Agen® Tippitt =~ 
was killed when he tried to arrast Oswald, when at 
that moment, 45 minutes after the assazazinaticn, nobcady ~ 
could know the name and Gescription cf the alleged 
“asaassin, who, in fact, was arrasted almost cne hour 
after tippitt's death? . 

  
S$. How come that.the Dallas police did not take - 

any precaution of safeguarding Lee Oswald's safety 
z befcra leading him practically before Jack Rubinstein's wea 
“" "> gevolver? . ae eo ne Ta 

All these questions find their ivgicsl and definite a 
answers in the reccnstruction of ths terrible eventa of 
November 22, such as was realized on the basie of the . 
€lamenta from Dallas which have becoma murs and more = .. 
Precise among the responsible circles in Washington. 

.. fhis response confirma, more than enough, that President 
: Keansdy was the victim ef an asgassination, organized by -- 

a group of criminals cleaely connected with soma political ©. . 
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circlea cf Texas. However, it reveals at the same 

tima that thea diabclic plan, crganized by the con- 
spiratora, hai suffered a reverse, at a certain 
moment, by one unforeseen circumstance; namely, the 
immediate elimination of Lea Oswald. 

I shall new explain tha exact development Of 2 et 
the facts resulting from the current inveatications. — ve 

Q The conspiracy began during the pest September, 

(aT When President Kennedy announced that he would come -- 200... 

to Dallas en an official visit. I de not wish to) a 
expand upon the atmosphere cf grave heatility, which 
reiqned in Texas and also in ether wide areas of the 

Secth, ecainst the young President. The conspiraters, 

after they had establishe’ that the occasion offered 

teelf for a "“esttiing -£ accounts" with the man who 

was thy abetter of a policy tprozed to their senti- 
ments and intsrests, Zecided to organize the - 
aszastination. The task ef killing the President was 

" entrusted to acme officers cf the Pallas police whe 

were in clees contact with the political atmosphere © 
in Which the conspiracy had matured. eee at 

vi P
a
 

te
e 
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From that mement en the drama unfolies itself 

 . in various Girecticas. The first was conatituted by — 
.. the material erganizaticn cf the asfazaination and = = 

. the autsequent elimination of the assaasin. The — 
second wes the creztion cf the “head cf an expiatcry 

_ Turk" (gic; meanings scapegoat), to be eliminated 
" Jater, for the purpose cf dumping the responsibility | 

for the murder of the Frezident of the U. &. on other . 

Lo political forces. ; ;   
s The task ef creating this, acapeg: nat was entcvated © 
“ to aman cf ill repute in Dallas, well-known to the Negi 

lecal police; Jack Rubinstein. It seems that he was 
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practically forced to participate in the conspiracy, 
because he wae easily bribed or hvehed due to his — 
activities connected with prostitution ani drug 
traffic. Jack did net lese any time. in accord with 
the police he chose a suitable individual in the 

- person of Lee Oswald, a high-strung young man with 
Marxist tendencies who had lived for some time in the 
Soviet Union, where he had algo married, and who had 
established himself in Dallas, with his family, in 
September, 1962. Oswald, when Rubinstein aprreached | 
him, went through terrible moments. Eeing on the_ 

record of the Federal Police and known for his 

political ‘yiews, he could not find werk. Now | 

Rubinstein intervened. The gangster began to give 

Cywald financial aid. He also supplied him with suk-- 
stantial means a6 that he could go to Mexico City to: 

FPly at the Consulate of Cuba for a transit.visa to 
return te Russia. This trip was cleverly arranged by 
Rubiretsin himself for the purpose of “reddening" the ...... 
man still mors politically so that, in the eyes of 

.the world, he would be accepted ag thse assassin of 

President Kennety. Cawald's trip to Mexico City. 

occurred on September 7. 

‘A few days Rater, cn October 14, Les Cewald, who 
hed nevar been able to find work in Dallas, was 

unsxpectedly employed by the Fexas School Bock De- ce 
pository; that is to say, by a public office, which .”: 
as such had never emrpicyed communists and neither. 

people who were allegedly communists. Who cbtained 
his employment? In the syee of Les Sawald, it was 
his “friend” Jack Rukinstein, but, in reslity, the 
conspiratcrs on the strength of their psliitical in- 
fluence. : Se 

Why was Oswald precively employe’ in that public ~ 
office? The answer ia eimple:s becau3e the conspirators - 
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knew that cne of them would have to decide cn the 
route which the presidential cortege had to follow. 
The cortege passed, cf course, under the windows of 
Oswald's office. - 

‘At the same time, the mechanism of the assassi- 
nation was tuned up to-perfection. The p2id assassin, 
I am ecrry to say this, because the min is dead, was 
selected in the persen cf Agent Tippitt, an excellent | 
ahct, clogely connected with the circle o£ conspirators. _ 
The pian unfolded itself unsurpassingly and well cut- 
lined as fellows: Tippitt, perfectly hidden behind -——- 
ene of the windows not very far from Cswald's building, 
shot at Xennedy. Immediately afterwards, protectsd by | 
his #tatus az a perlice officer, he left the building 
and proceeded, expecting his orders, to anocther place 
in the city. Tippitt, whe had been promised a splendid 
compéensaticn, found that everything had bsen perfectly 
organized. However, one detail he had not been told: 

t the rendezvous he would not meet a friend, but Jack — 
Rubinstein who had the aasignment to eliminate him. 
This death attributes a simple episode of the black 
chronicle. a : 

Manhunt 

Then the eve of the assassination apprrached. . 
Somebody had to hide an old repeater with atelescopic.. | 
sight and three empty shells in Oswald's rocm. At this 
point, spontaneously one question arises: Why did the 
police, which had to fabricate some evidence against 
Cswald, “attribute’" to him an old rifle and no* a more 
modern weapon which was more suitable fer the target? 
My answer is: because Oswald had to be killed at once 
and, ceneequently, the “peculiarity” of the “murder® . .. 

_ weapon would have passed almost unnoticed. On the 
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cther hand, to a “dead" Cewald a collector's weapon 
cculd have been more easily "attributed," which 

anyone could acquire for a few dollars, than a 
modern war weapon not on sale. 

r 
ie
 

Here = have arrived at the moment of the crime. 9 °°** = |. 
At 12229, the presidential cortege arrived unzer the 

windows of the Texas School House (sic). Tippit, | 
armed with an excellent semiautomatic rifle, fired 
three times. The first bullet hit Kennedy from the _ 
fronts The projectile penetrated the throat below 

the Adam's apple and passed through the thorax, 

finding its way into the left lung. The second bullet 
hit Governor Connally. The presidential car, however, 

continued to preceed. Tippitt rectified the rifle 

and fired the third shot. The bullet hit Kennedy in 
the nape of the neck and smashed the skull. ‘The 

terrible scene only lasted 15 seconds. 

Although the echo of the assassin'‘s shets had not 
Cied away as yet, already the “contrivance” was created © +).2°. 
by the Dallas police in order to threw the guilt on Lee =.» 

'Gawald's shoulders. This explains the accusations of 

  

Sheriff William Decker, the hasty dispatch of all 

Felice forces to the Taxas Book (sic) building, and tha 
rapid finding cf the “murder waapon." However, something 

went amiss. Lee Oswald was not there. The unexpected 

fact, wnich is sufficient to uncover the best congenial _ 
plans, came afterwards. Oswald, who was to be at the |... _ 
effice and whom the agents were to kill, simulating some - 
resistance on his part, had disappeared. We ahall never =| 
knew exzctly why Lee Oswald abandoned the building 
immediately after the assassination. The only compre- 

hensible hypothesis is that he, having assisted in the . 
drama, and knewing that he as a communist would be oo 
easily suspected, tried to flee immediately from a very a 
probably capture and run away from the area. we 
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(Pyblished in the publication °s.P.*) 

i - PICTURES s 

1. Jack Ruby 

2. Lee Cswald, alleged assassin ef President ~ * 

Kennedy, at the moment of his transfer to the Ccunty 

Jail. Seconds after this photograph was taken, Jack : 
‘la-————- ... Ruby £ired at him point-blank causing his death... = 

(photo - archive). — 
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The feplewing dvvearigation ws: .cnodected by 

SA WAAL-2AW EL, SRineSh, on rebroarey &. 1954: vt
 

ve 

Fa
t 

an
es
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i . 
: fa the eversre of Fetyyary UW, 7964, a person who - 
! accntifted hsmte lf 22 TEEN UPA‘ on, 7 22R ingen Atreet, 

Chariesten, Seuth Carsarnk . etubarted lecopnonicaiiy the 
FRI HL yIeT Teta, Wasningtin. b. C., and stated thet during 

Do the afternacn cn the same eate, he war pitting in his. car 
in frent ef hie residgenre at the abvve address when. three 
whniie maiv3s came up ani commenced taleing to him, During 
the conuvercation, the invasisn ef Cuba was mentioned and sg 
cre <2 the mer ateted. then, “We took, care cf the Preaident . 2 = # 
and Vs ere gi3ng be bare 2o79 Of ‘tae ppeerai's . ‘ 

TIE CODER J. OLLGHT | GID be Bente: 
He adied thet the mer, were (Seegseg an TRIER 7 4, Ce 

owe lethss ang tw cf the mn were wearing beards He de- CAM hy, ™ 
scribed two of the woite moies 42 being eS te 28 years of 
age, 170 te 189 pounds. ard being abszt five feet elght 
-Iinches in betght. The thir2 white mate fd not have a 
beard ang was postibiy satrter then the other two men. He 

a _ a@ided that they aere prousbly eat lors. Lee . s ‘ 
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7 “henieore Wryaht, daring the sane evening, con- 
toe tacted the Savannah Office cf the Fat and steted that the . 
Bo men had recensected him at his hws, . 

; ATUPOLPCHE WRIGHT, 139RB Logan Street. Charleston, 
Sonth Carolin | waz interviewed auring the early morning 
of Fetrusry 5, 1964, and he advised that at about 5:30 PM . 
to 6:00 FM, cn the afternoon cf February 4, 1964, he was =~ os 
sitting in his car in the atreet naar hia apertment et 139B . oe 
kgan Street, Charleston, South Carsiina, when three men 
came up anc began seiking to him about politics in general 

. and the Fonsma eituation. One of the men in the group, whom 
he described ss the Cuban, stated, "We G14 away with the 
Fresidgent, snc we wile ¢> away with the Gener al.” 

oS oe Turine the fire* part of the tnterview with WRIGHT, 
“I. he stated tosh the man sai4 “attermey” instead cf General. .... 
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{ WELGHT later 291d tne man eatd they would do 
away with the Attorrey Generad, , 

He talked wiih the threc mer fir aprot ten ae 
rinites 2nd thes feperted oon fic, a sakes thet at . 
Lorat 2725 AM, on Fepruery &. 3 264. eect ten ro nutes & 
beter? he we contacted by ‘he FRI 4% bis apartment, - 
the two cl¢er men of the three. whe te Th were wearing 
bexrds, came to the back dic of his apartment and the 
wan vnom he describe? az the Cchan +14 him this would 

: be the Gant ous, referrtra te me *- Sepnacne calls he 
A had rade ecncerning the malter, The teu men then left... . ome 

Re deni-d that he he hea reoontacte a by any of the 085 0. 5p wec. 
wen price t2 thay tims. 

  
aa He was uneble t: explain tow tne men knew. 
~—- dn which épartmant me 2,éssacd at the St.0¢ address, but... 

pointed ovt that they epparentty wetched him make telephone 
calls from his apartment through » window ef the apartment. 

Be desirtred the three mes a2 Soilowss 

Hi- A-whtfe wale, age 4° ¢, h5, dark brown 
Lair 2-4 g hen-wd; . 

0 #2 + A white male, age bo to AS, black hair, 
* five feet nine inches tail, long beard, 

, rosy cheeu “2 ari acfinitely a Cuban; 

#3- A while wale about 2 years cld with no |. 
bere, Bo ey 

¥RIGNT, Guring the int erview, admitted that 
: during the event he drank shout one-half pint of whiskey 

--> and watched? the televtston shew tn the Pay of Pigs Invasion. 

De. . Paying the ivierview, he was obvicuely urder the 
influence cf alcohel ani he produced an Aimest empty one- _ 
half pint whiskey bottle. oo mo, re 

     



  

Ti
ra
 

et
 
a
r
e
n
e
s
 

a
 

B
I
 

pe
 

  Fea iT, 2308 Lecan Stre reel Bau 

    

  

3. 
sv 29-36 

of Greater ad “@vailable a record which tellected thet “HEODORE 3. WRIGHT, 

: TEEMTOAE WRIGH?.. 226R Legan Street, is described 
as follows, according t> Obaee waht ts and Interrvupation: 

Name . TPE 4 ORE WRitH 
rate of Birth Bog is 32, Lae 
P.ase of Birth Eeruriey (rinty, 

“Svein Carcring 
Age 4§ 
Sex . Mole 
Race ; Whis¢ 
Hed pnt Efee: 8 inches os s§g Weight ce 326 nownds ee Harr. Br say oO - me 
Eyez Urowi, Wearing glasses 
Build . Shim 

a Compse xton fasy : . a Employment 7" Nene, claims to be disabled === 
and ciaws Social Security _ 

Ssers and Marks Right hand cal off at ee 

™ at anys pall LIDEL ENTIAL Ein Tle SEADTSAPT THT A pin ks ‘wr A? Mrs, THEODORE 7. 
eo Viet Fee irssband érinks 
‘eliatie when he 1e under the 
43 g¢at her husband was on 
moon of February 4, 1964, 
re evening, She stated that 
their apartment during the 
+ &, 1S64, 

we
 

most of th? ‘ime end he 8S nea 
inflvence of rhistey, She g%? 
the str-et during the tate aft 
but was at heme during, the ent 
no one contacted her husband a 
evening and nt sht cf February    
        3 Credit, Bureay 

S “sth Car citings made 

  

RP {eLt on, Gherjesr, x 

1°79B Icgan Street, Charleston, Scuth Carojina, was formerly 
employed by the City of Charleston in the City Safety Ser- 
vice a3 a safety man in the early 2450's, 

_ In 2659, he was employed vy Hopeaw Realty Company, 
Charleston, Sevth Carclina, 

The recorda ehow that his wife Le GLADYS WRIGHT, 

  

  



  

a sv po-36 | - - | ee 

He sddan that th- ffie enies that on April 6, 
1969, the General Finan. + -C.npany. “harlestin, Stith 
Carelint, repessses¢d 2 Stem trom WhisHT end in January, 
1957, the Scuth Curcttina Naricnay san, Crarkesten, South 

i   
Carclina., repostessed an ttem from WhidgiitT, The fileg do 
net shew the ttemg that vere repezsesse- J foun WRIGHT, The 

wo. record contained nz e271ticnsl tnforsati.n cf value. 

On February 5, L264, Lieutenant C, RAKNISLEY, 
Record oom, Sharjezteon, Scvth Carsline. Er:ice Departments. .- 
ravise? sha: “né racers +f 228 d&pertrent contatn the ee 
following ecncérniag ‘Lidl Ofe 2. WRI HT, 339 Ligean Street, 
Charleston, South Caroiine, tern bupyr. Fe, 19:6, and whose 
right arm is missing: - . . 
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; J. ROBEPZYGOWN, Meniificanion Officer, Identiri- 
cation Bureau, Charleston Prltee Tap artman’ , Charleston 
South Carolina, on February 6, ict64. Rao HVAZIBETe @ record | 
Which reriec bed that THEO WE oe WHT. hor leston Police — 
Department Number 24- nid, Fol Nemte- eevee 3 was arrested 
by the department 22 foljews: . 

(“Date Cherge Disposition 
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On Pebruzry 5, 964, Mre me Y,.Clerk, Charleston 
. County Petice epatinent Gharseatan, South. 1 Caroiing, advised 

that the reccrds cf the "Sep et aeet were gea-chea and found to oo 
contain no record identifiable with THEODORE WRIGHT, Set,   
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{ The following investigatton a conducted by SA 
WARDLAW E. SKINNER, on February 10, 1964: 

pt
 

  

AT CHARLESTON, SOUTH CAROLINA 

THEQDOPE WRIGHT, 139B Logan Street, re- 
contacted con the above Gate, advised that he has been 
a patient at the Medical College Hospital, Charleston, 23 
times since 31959, and has undergone three major operations 
during that s ma bortod. . 

4 ene, advised that since 1959, he has consulted | =. #5 
CR Bo Dect? CK, the psychiatrist at the Medical College mea ee ay 

HKuspital, twice and visited the psychiatric clinic at the : 
Wadical College Hespital once, — 

“~~~ He advised that on the evening of February 4, ve ae 
1964, he was drinking and whenever he is under the influence - 
of alcohol, his mind 1s not clear at all. He explained 7 
that at this time he is unable to recall all of the details 
which he furnished on the night of February 4-5, 1964, and 
now he ia not at all certain that he wae actually contacted 
by three men on the street on the afternoon of February 4, 
1964, and that one of them stated to him, "We took care of 
tne President and we are going to take care of ‘the General'. . 

He also pointed out that he is unable to recall, 
‘ or does not know, whether or not the same three men attempted | 

” to recontact him 3+ his apartment during the same night. . 

, He atate? that he now feels he was not actually 
eontacted Ly anyone on that date. He added that the entire 
episode is confusing to him now, and has been confining to 
bim since he awoke on the morning of February 5, 1964. 

He furnished no additional Pertinent information wo 

concerning the matter. a - 
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UNKNOWN INDIVIDUAL 
DONALD RAY WOLFE, Complainant 
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“ . 4 - : . oo oo iy 
FD-302 (Rev. 1-25-60) LPERAL BUREAU OF INVESTIGATION 5 : . 

: i . Date larch 6, 1964 

| Kitab gat 40 
Bg a, Byes tele FBG $ Mr. OGNALD nave Fe, Millis. Wyoming, was interviewed) pei, : an the presence af Vader Resi Le WILLTss Tt imER and Deputy, - ( / od t Tr 

2$ oa Match 4, 15€4, that he was formerly in 
‘ €* 4rayv and had helped & guard €:rmer 
Fres Kis SSLOY at Celevad: Spefags. Lel.rsde. Be cean- 
tinued cast on kevemte: 21, 2985, he was in @ Dar. or perhaps 
on the serzet, wp ballas, Texas, aad ste 6f ranger asked him 
if ke knew where Prassdear RENNSOY wa: Besug ic speak. WOLFE 
Stated thul thie man mace 3.2 ocher Shai cments 5 “AMEVES, WOLFE . 
farcc cnet he hes wondered since tna: cine 9F tht« man had . od 

anvthing tc d- with the assassdaitten . che Prapident . 
“= WOLEE was conble te furnish 9 Bescviptioa cf ¢h2°6 man ether — 

than te :ay he wer Cascaslan and was wists s velacw shirt... 

WOLEE fs a whice cele. bora Jere P. 1919, at Bills : - 
Tower, Kvowing, 4° tall, $45 pounds, brown belt, prien eyes, = 
BSleader bulle, are states he resaivead au hanorahle discharge 
from the Jaited S:atee army oo Jewisev J. 1564, sfter two 
years service. ceztal number v% GAIN§LSh Ne rrated his - 
Eather is BEAK TLE. 1th traroetdin fads asper, Wyoming. 

Si TAM, of eht NPtcona county Sheriffs Cftice, Wyoming. - 
« BFP advise 
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| wee 
On . 3/4/64 et Casper, kyoring _ _ File # Denver 39-4 at 

by o SA CARL &. SRERWOOD -pms — . — Date dictoted 306 166   

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. n fe the property of the Fet and is loaned. to - Your ¥ agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency. .. Solos . 
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